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Başkent Platformu, Son günlerde tartışılan Yeni Anayasa ve Başkanlık Sistemine  
Yerel Yönetimlerin de dahil olmasını istiyor.. 

Гостем Столичной Платформы на этой неделе стал глава муниципалитета 
Йенимахалле, Фетхи Яшар.

Osman Öcalan; 
Küresel Güçler 

PKK Kullanarak 
Büyüyen Türkiye’yi 

durdurmak 
istiyorlar...

Осман Оджалан: 
«Всемирные 

силы, используя 
РПК, намерены 

остановить 
развитие 

Турции …

Ermenistan İşgal Ettiği 
Topraklardan Çıkmak 
İstemiyor
Армения не собирается 
освобождать некогда 
оккупированные земли.

Türkiye İnsanlar Ölmesin Diye Sınırları Açarken… 
Yunanistan Sadece Zengin Göçmenlere Vatandaşlık 
Veriyor….

В то время, как Турция с 
целью предотвращения 
вымирания людей, 
открывает свои 
границы… Греция 
же дает гражданство 
богатым переселенцам…

Ruhani Pakistan’da 
Casusluk İddialarını 
Görüşmemiş
Рухани Не Обсудил 
Заявление О Щпионаже 
В Пакистане

Türk Dünyasının Merhum 
Lideri Alparslan Türkeş, 
vefatının 19. yılında anıldı.

Türklük Bedenimiz, 
İslamiyet Ruhumuzdur. 
Ruhsuz Beden Ceset Gibidir.

19-я годовщина со дня 
смерти покойного лидера 
тюркского народа и партии 
националистического 
движения, Алпаслана Тюркеш
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için hazırlamış olduğumuz taslak rapo-
rumuzu sunmak istiyoruz. Temaslarda 
bulunduğumuz sivil toplum kuruluşları 
yeni anayasa ve başkanlık Sistemi için 
bir araya geldiler. Birlikte yeni anayasa 
konusunda duyarlı davranarak, toplum-
sal barışa destek vermek amacıyla geniş 
çapta araştırmalar ve anketler yaptık. 
Bunun sonucunda toplumun beklentile-
rini tespit ederek, elde ettiğimiz veriler 
ışığında hukukçularımızla yeni anayasa 
için rapor hazırladık. Hazırlamış olduğu-
muz taslak raporumuzu Türkiye Büyük 
Millet Meclisi’ne de sunduk. Milletimizin 
yeni bir anayasaya ihtiyacı var. Sizin de 
okumanızı rica ediyoruz” diye konuştu.

“Hepimiz Gazi Mustafa Kemal 
Atatürk’ün askerleriyiz”

Ziyaretten duyduğu memnuniyeti dile ge-
tiren Yaşar da, aldığı taslak raporu incele-
yeceğini söyledi. Yaşar, “STK’lar demokra-
sinin vazgeçilmez unsurlarıdır. Doğruyu 
alkışlayarak, yanlışın karşısında dimdik 
durmalıdırlar. Siz de eminim ki güzel 
bir rapor hazırlamışsınızdır. Vatandaşa 
yararlı olmak için çalışıyorsunuz. Ben de 
sizleri çalışmalarınızdan ve duyarlılığınız-
dan dolayı tebrik ediyorum” dedi.

Başkan Yaşar, Kırgız kalpağı taktı

Ülkede yaşanan terör olaylarından da 
bahseden Başkan Yaşar, “Ülkemiz acı bir 
süreçten geçiyor. Her gün şehit haberleri 
alıyoruz. Gencecik evlatlarımız sivil olsun 
asker olsun hedef alınıyor. Bu ülkenin 
böyle acı şeyler yaşamasını aklım almıyor. 
Tüm Türkiye’nin başı sağ olsun. Karanlık 
eller bilsinler ki emellerine ulaşamaya-
caklar. Hepimiz Gazi Mustafa Kemal 
Atatürk’ün askerleriyiz. Bu ülkeyi böldür-
meyiz” diye ifade etti.

Yaşar’ın tüm düşüncelerine katıldığını 
belirten Kurt, ziyaretin sonunda Başkan 
Yaşar’a Kırgız erkeklerinin vazgeçilmez 
aksesuarı olan kalpak hediye etti.

Öncelikle ziyaretinizden duyduğum 
memnuniyeti dile getirmek isterim. Tür-
kiye de Türkçeyi eğitim dile olmaktan 
çıkarmanın yollarını ararken, Türkiye 
Anayasasın da Türk Devletin dili Türk-
çedir ibaresini değiştirmeye çalışılan bir 
yapının var olduğu, görüldüğü böyle bir 
Anayasanın yapılmaya çalışıldığı zaman 
dilimin de siz nasıl olur da Türkçeyi 
uluslararası arena da İngilizce gibi bir 
konuma çalışacaksınız. Düşünceleriniz 
yapmak istedikleriniz güzel ama zor bir 
işe talip olmuşsunuz. Burada belirttiğiniz 
gibi Yeni Anayasa ve Başkanlık Sistemi 
raporunuz da, bütün eğitim kademelerin 
de okutma dili Türkçedir, yabancı diller 
kurslarda okutulabilir çok doğru bir tes-
pit. Anayasanın üç maddesi çok önemli 
dördüncü madde de bu üç maddeyi korur. 
Bu milletin daha çok refah için de ve ken-
di inandığı değerlerini yaşamaya hakkı 
var.. 

Bir MHP’li belediye başkanı olarak, mev-
cut yapı devam etsin, yada mevcut yapı 
güçlendirilsin, eksik taraflar varsa onlar 
bertaraf edilsin, siyasi partiler yasası ye-
niden düzenlensin işte barajdı yeniden 
düzenlensin, hukuk sistemi devletin 
gerçekten bir hukuk sistemi olsun bu 
çok önemli gerçek manada hukuk devleti 
olsun diyoruz. Şimdi bunların yanı sıra 
Türkiye de ortak akıl öne çıkmalı. Siyasi 
endişesi olmayan gelecek endişesi taşıma-
yan ortak akıllar kendileri adına nefisleri 
adına gelecek adına endişe taşımayan 
ortak akıllar çıkmalı. Bu nedenle doğru 
ortak aklı bulmak lazım. Bu ülkenin hem 
bugününü hem geleceğini düşünecek, si-
yasi hiçbir beklentisi olmayacak insanla-
rın bir araya gelerek Anayasa hazırlaması 
lazım. Dedi.

Daha sonra Kırgızistan-Türkiye 
Fahri Konsolosu Dr. Mustafa Kurt 
Kırgızistan’dan getirmiş olduğu Çapan 
ve Kalpak’ı  Belediye Başkanı Enver 
Demirel’e hediye edip giydirdi..

Ankara (Sivil İnisiyatif) –Başkent 
Platformu geçtiğimiz günlerde sivil 

toplum kuruluşları ile bir araya gelerek 
düzenlermiş olduğu Yeni Anayasa ve Baş-
kanlık Sistemi temalı salon toplantılarını 
gerçekleştirmişti.  Şimdide hazırlamış 
oldukları taslak raporu başta Türkiye 
Cumhuriyeti Cumhurbaşkanı Recep Tay-
yip Erdoğan’a götüreceklerini sonrasında 
Ak Parti, CHP, MHP genel başkanlarına 
bu hazırlamış oldukları taslak raporlarını 
taşımayı planladıklarını ifade ettiler..

Yeni Anayasa ve Başkanlık Sistemi tartış-
malarını milletin ortak sözleşmesi olarak 
gördükleri bu sebeple meseleyi partiler 
üstü gördüklerini ifade ediyorlar. Yeni 
Anayasa Ve Başkanlık Sistemi hakkında 
Yerel yönetimlerin görüş ve düşüncelerini 
almak için bir dizi ziyaret gerçekleştirdik-
lerini ifade ettiler.  
 
Başkent Platformunun bu haftaki ziyareti 
CHP Yenimahalle Belediye Başkanı Fethi 
Yaşar oldu.

Başkent Platformu’ndan Yaşar’a 
Anayasa Raporu

Kırgızistan Türkiye Fahri Konsolosu ve 
Başkent Platformu Genel Başkanı Mus-
tafa Kurt ve beraberindeki heyet Yeni-
mahalle Belediye Başkanı Fethi Yaşar’ı 
makamında ziyaret etti. 

Ziyarette Yaşar’a platformu tanıtan 
Kurt, “Platformumuz felsefesini Osmanlı 
İmparatorluğu’nun kuruluş felsefesi olan 
“İnsanı yaşat ki devlet yaşasın” anlayışını 
benimsemektedir. Ayrıca Türk dünyası 
yanında insan ayrımı yapmadan 69 ülke-
de temsilcilerimiz vasıtası ile sosyal so-
rumluluk ve kültür hizmetine de devam 
etmektedir” dedi.

“Milletimizin yeni bir anayasaya ihti-
yacı var”

Başkan Yaşar’ın hizmetlerinin takipçisini 
olduklarını da belirten Mustafa Kurt, 
“Çalışmalarınız takdire şayan. Sizi teb-
rik ediyoruz. Bugün size yeni anayasa 

Ankara (Sivil İnisiyatif) – Başkent 
Platformu Genel Başkanı Dr. Mustafa 

Kurt ve Platform Yönetim Kurulu ile Eti-
mesgut Belediye Başkanı Enver Demirel’i 
ziyaret ederek, Yeni Anayasa ve Başkanlık 
sistemi hakkında yerel yönetimlerin de gö-
rüş ve düşüncelerini almak ve beraberinde 
yerel yönetimlerinde bu sürece dahil olma-
ları için ziyarette bulundu. 

Yapılan ziyarette Başkent Platformunun 
hazırlamış olduğu Yeni Anayasa ve Baş-
kanlık Sistemi konulu taslak raporunu 
sundular. 

Genel Başkan Dr. Mustafa Kurt, 
‘’Milletimiz Yeni Anayasaya  ihtiyaç 
duymakta’’  Her şeyden önemlisi yeni 
anayasa demek 80 milyon vatandaşı-
mızın iadeyi itibarı demektir..   

Kısaca özetlersek Başkent Platformu “in-
sanı yaşat ki devlet yaşasın” anlayışı-
na hizmet eden insan odaklı bir platform-
dur. Bu sebeple milletimizi ilgilendiren 
uzun soluklu bir anayasada bende varım 
diyen bir kuruluşuz.. 2012 tarihinde 
TBMM, Yeni Anayasa ve Başkanlık Sis-
temi konulu çağrıda bizde sivil inisiyatif 
olarak taşın altına elimizi koyduk ve mil-
letimiz nasıl bir anayasa istiyor sorusuna 
cevap aradık..  Ankara da 26 bin denek 
üzerinde araştırma yaptık..  Yapmış oldu-
ğumuz araştırmalar neticesinde gördük 
ki, milletimiz insani olmanın yanında 
milli ve manevi değerleri olan yeni ana-
yasa istiyor.. Yeni Anayasa için hazırladı-
ğımız taslak raporu Türkiye Büyük Millet 
Meclisi 3’nolu komisyon da  2012 tarihin-
de Ak parti, CHP, MHP, HDP komisyon 
üyeleri nezaretinde yüce meclise sunduk. 
Yaptığımız anketlerde ve sivil toplum ku-
ruluşları ile görüşmelerimiz ışığında gör-
dük ki, milletimiz açısından yeni anayasa 
demek 80 milyon vatandaşımızın iadeyi 
itibarı demektir..  dedi. 

Etimesgut Belediye Başkanı Enver 
Demirel, “Yapmak İstedikleriniz 
Güzel Ama Zor Bir İşe Talip Olmuşsu-
nuz..”

Platformun Bu haftaki ziyaretleri 
CHP Yenimahalle Belediye 
Başkanı Fethi Yaşar oldu.
Başkent Platformu; Yeni Anayasa ve Başkanlık Sistemi 
Tartışmalarını Türk Milletinin Ortak Sözleşmesi Olarak 
Gördüklerini, Bu Sebepten Ötürü de Partiler Üstü Ele 
Alınması Gerektiğini İfade Ediyorlar.  

Başkent Platformu, Son günlerde 
tartışılan Yeni Anayasa ve Başkanlık 
Sistemine  Yerel Yönetimlerin de 
dahil olmasını istiyor.. 

Sivil Toplum Kuruluşlarından Sonra Yerel yöneticilerin de Görüş ve Düşüncelerini Almak için Ak Parti ve 
CHP Belediye Başkanlarından Sonra şimdide MHP Belediye Başkanı Enver Demire i  ziyaret etti.. 

Yapılan ziyarette Başkent Platformunun hazırlamış olduğu 
Yeni Anayasa ve Başkanlık Sistemi konulu taslak raporunu 
sundular.

CHP Yenimahalle Belediye Başkanı 
Fethi Yaşar

MHP Etimesgut Belediye Başkanı 
Enver Demirel

AK Parti  Akyurt Belediye Başkanı 
Gültekin Ayantaş
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что вы работаете во благо народа. 
Я, в свою очередь, поздравляю вас с 
началом ваших трудов и благодарю за 
сочувствие к народу». – сказал Яшар. 

Глава Фетхи Яшар надел кыргызский 
калпак

Принимая к сведению нестабильную 
ситуацию в стране, связанную с 
террором, Яшар, в своей речи, отмеча-
ет: «Наша страна переживает горькие 
времена. Ежедневно мы получаем вести 
о жертвах. Под прицелом находятся ни 
в чем неповинные граждане. Не могу 
никак осознать, что эта страна может 
переживать такую горечь. Выражаю 
соболезнование всей Турции. Пусть 
знают виновники содеянного, что они 
не осуществят свои темные планы. 
Мы все солдаты Мустафы Кемаля 
Ататюрка. Наша страна неразделима».

Курт, поддержав мысли Яшара, в 
конце визита, подарил главе Яшару 
кыргызский мужской незаменимый 
головной убор, под названием Калпак.

сложности в 69 странах, подключая 
своих представителей в этих 
государствах.

«Народ нуждается в новом 
законодательстве»

Отнесший себя к группе людей, 
следящих за работой главы Яшара, 
Мустафа Курт сказал: «Ваша работа 
замечательна. Я вас с этим поздравляю. 
Сегодня хотелось бы представить 
вашему вниманию подготовленный 
нами первоначальный отчет для 
нового законодательства». Гражданско-
общественные организации, с 
которыми мы сотрудничаем, собрались 
для создания нового законодательства 
и системы управления. Опираясь 
на новую Конституцию, нами 
были проведены анкетирования и 
исследования, с целью поддержания 
мира. В конце, мы передали 
результаты нашей работы юристам, 
подготовив отчет, касательно нового 
законодательства. Подготовив 
образец отчета, мы представили в 
Парламенте. Наша нация нуждается в 
новом законодательстве. Просим Вас 
обратить внимание». 

“Все мы являемся солдатами Мустафы 
Кемаля Ататюрка”

Яшар выразил довольство от визита 
и пообещал рассмотреть образец 
отчета. «НПО является необходимым 
элементом демократии. Они должны 
признать правду и встать против 
ложного пути. Я также уверен в 
том, что Вы приготовили хороший 
отчет на рассмотрение. Заметно, 

подобных встреч. 

Гостем Столичной Платформы на этой 
неделе стал глава муниципалитета 
Йенимахалле Фетхи Яшар.

Отчет По Конституции Столичной 
Платформы Фетхи Яшару 
 
Глава муниципалитета Йенимахалле 
Фетхи Яшар посетил почетного 
консула Турции в Кыргызстане и 
по совместительству Генерального 
Директора Столичной Платформы  
Мустафу Курта и членов правления.

На встрече знакомивший Фетхи Яшара 
со Столичной Платформой Мустафа 
Курт отметил, что платформа взяла 
за основу философию Османской 

Империи, 
которая звучит 
не иначе, как 
«Дай жизнь 
человеку, 
чтобы жила 
страна». Кроме 
того, вместе и 
с тюркскими 
государствами, 
платформа 
продолжает 
работать 
в общей 

Анкара (Гражданская Инициатива) 
– Столичная Платформа при 

содействии гражданско-общественных 
организаций провела собрания на тему 
«Новое Законодательство и Система 
Управления». Подготовленный 
первоначальный отчет будет передан 
сначала президенту Турции Режеп 
Тайип Эрдогану, а затем руководителям 
партий AKP, CHP и MHP.

Так как новое законодательство и 
спор о системе управления были 
признаны общим соглашением народа, 
эта тему отнесли к прерогативе 
партий. Для того чтобы узнать мнение 
местных управлений по поводу 
нового законодательства и системы 
управления, было решено провести ряд 

В первую очередь, сообщаем, что мы 
очень рады Вас видеть. Наглядно 
видно, как народ нуждается в новом 
законодательстве. Продвинуть турец-
кий на мировую арену, включить в 
обучение турецкого. Ваши намерения 
и желания хороши, но сложны для 
осуществления. Как было отмечено, 
ваш отчет о системе управления и 
новом законодательстве, где все учат 
турецкий язык является очень хоро-
шей идеей. 3 статьи законодательства 
очень важны, четвертая же защищает 
три важных статьи. Этот народ имеет 
личное право жить ради того, во что 
верит и добиться процветания.. 

Как глава ПНД хочется сказать, что-
бы нынешняя структура усилилась и 
продолжалась, недостающие стороны 
восстановились, политические пар-
тии заново восстановились, юриди-
ческая система так же усилилась, что 
повлияет на то, чтобы эта страна ста-
ла юридически-подкованной. А так-
же в Турции необходимо появление 
здравого смысла, без политических 
волнений, волнений за будущее стра-
ны, здравый смысл, направленный 
на светлое будущее. Поэтому необхо-
димо принять правильное решение, 

Вкратце, Столичная платформа яв-
ляется платформой, работающей 
во благо человека с лозунгом «Дай 
жизнь человеку, чтобы жила страна». 
Поэтому мы являемся организацией, 
принимающей участие в любой Кон-
ституции, касающихся интересов на-
шей нации.. В 2012-году, по запросу 
Парламента, касательно того, в каком 
законодательстве нуждается наша на-
ция, мы были в поисках ответа.. Про-
вели исследования 26 тыс. субъектов. 
После проведения пришли к мнению, 
что страна нуждается в более снис-
ходительном законодательстве.. При-
готовленный образец мы предста-
вили в 2012-году, под наблюдением 
комиссии Ak parti, CHP, MHP, HDP, в 
Парламент. Проведя анкетирования, 
посоветовавшись с гражданско-об-
щественными организациями, мы 
пришли к мнению, что страна нужда-
ется в новом законодательстве. По их 
словам Новое законодательство – это 
возвращение упущенного 80 миллио-
нами людей. 

Глава муниципалитета Этимесгут: 
«Ваше желание и намерения хороши, 
но думаю, что осуществление будет 
сложным..»

касательно здравого смысла. Необхо-
димо создать Законодательство, кото-
рое будет учитывать сегодняшний и 
завтрашний дни Турции, объединяю-
щий всех граждан. 

Позже, Почетный консул Кыргызста-
на в Анкаре, Др. Мустафа Курт, надел 
на главу муниципалитета Этимесгут, 
Энвера Демиреля кыргызский нацио-
нальный Чапан и Калпак..

Анкара (Гражданская Инициа-
тива) – Генеральный директор 

столичной платформы Др. Мустафа 
Курт совместно с советом дирек-
торов платформы, навестив Главу 
муниципалитета Этимесгут, Энвера 
Демиреля, обсудили включение идеи 
и взглядов местного управления в 
систему управления и нового законо-
дательства.

Был представлен образец Нового 
Законодательства и Системы Управ-
ления, приготовленный столичной 
платформой. 

Генеральный директор Столичной 
Платформы, Др. Мустафа Курт: «Наш 
народ нуждается в новом законо-
дательстве». Важнее всего новое 
законодательство, а значит возврат 
репутации 80 млн. согражданам..

Гостем Столичной Платформы на этой 
неделе стал глава муниципалитета 
Йенимахалле, Фетхи Яшар.
Столичная Платформа рассматривает новое 
законодательство и споры насчет системы 
управления, как общее тюркское национальное 
соглашение. По этой причине, было высказано мнение 
о необходимости взятия контроля над партиями.  

Столичная платформа желает включить местное управление в систему 
управления и нового законодательства, обсуждаемое в последнее время.. 
Визит от Гражданско-
общественной организации 
местного управления, с целью 
узнать мнения и мысли, 
глав муниципалитетов 
ПСР и РНП, далее же главы 
муниципалитета ПНД, 
Энвера Демирель.
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ten orada duygulanmamak mümkün değildi. 
O da gazeteci, bizdekiler de gazeteci. Ben tabi 
buradaki medya mensuplarını tenzih ediyo-
rum. Ama bakın, gazetecilik bu ülkenin Cum-
hurbaşkanına küfretmek değildir, bu ülkenin 
Cumhurbaşkanının ailesine küfretmek de-
ğildir. İşte oradaki gördüğüm o tablo aslında 
ders niteliğinde bir tablodur, bunu da özellik-
le vurgulamak istiyorum” şeklinde konuştu.

Cumhurbaşkanı Erdoğan, Brookings Ens-
titüsü’ndeki konferansında, Türkiye’de son 
dönemde yaşanan önemli gelişmeler karşı-
sında Türkiye’nin çabalarını ve vizyonunu 
ABD’deki siyasi, akademik ve düşünce çev-
releriyle paylaşma ve konferans sonundaki 
soru- cevaplarla bu konuları genişçe ele alma 
imkânıbulduklarını da sözlerine ekledi.

Türk-Amerikan Kültür Merkezi’nin Açı-
lışı

Cumhurbaşkanı Erdoğan, Maryland’da 
Türk-Amerikan Kültür ve Medeniyet 
Merkezi’nin açılışını yaptıklarını ve burada 
ABD’deki yerleşik Türk ve Müslüman 
toplum temsilcileriyle bir araya geldiklerini 
hatırlatarak şunları söyledi: Gerçekten 
muhteşem bir proje. Bu muhteşem 
projenin yanında da tüm Amerika’daki 
Müslümanlarının cazibe merkezi haline 
gelen, onlar için bir iftihar vesilesi olan 
böyle bir merkeze ta Kanada’dan, değişik 
yerlerden Müslümanların oraya gelmek 
suretiyle bizlerle o heyecanı paylaşmaları 
da manidardı. Açılışa Nükleer Güvenlik 
Zirvesine katılan devlet ve hükümet 
başkanlarından bir kısmı da iştirak etti. 
Bünyesinde cami, kültür merkezi, İslam 
Eserleri Müzesi, konferans salonları ve bütün 
bunların yanında restoranı, bunlarla birlikte 
bizim kendi kültürümüzün içerisindeki 
hamamlarına varıncaya kadar, mimaride 
Osmanlı sanatının orada ortaya çıktığı 
bir eseri gördük. Bu merkezin bugün her 
zamankinden daha fazla ihtiyaç duyulan 
kültürler arası ilişkilerde, medeniyetler arası 
ilişkilerde inanıyorum ki uyum açısından 
önemli bir misyonüstlenecektir.”

“Ermenistan Ateşkes İlan Ederse Azer-
baycan da Buna Hazır”

Açıklamasını, ziyaretinin tüm dünya ve Tür-
kiye için hayırlara ve barışa vesile temenni 
ederek tamamlayan Cumhurbaşkanı Erdoğan, 
bir basın mensubunun soru üzerine, Azerbay-
can- Ermenistan sınırında yaşanan çatışmada 
Azerbaycan’ın tek taraflı ateşkes ilan ettiği 
yönündeki haberlerle ilgili değerlendirmeler-
de bulundu. Cumhurbaşkanı Erdoğan şunları 
kaydetti: “Olayı duyduğum anda İlham Aliyev 
kardeşimi aradım, o da havaalanına gidi-
yordu, oradan Azerbaycan’a geçecekti. Ken-
dilerine başsağlığı dileklerimizi ilettik ve o 
anda zaten çatışmalar devam ediyordu. Fakat 
ateşkesle alakalı az önce aldığım bilgi; eğer 
Ermenistan tarafı ateşkes ilan ederse, onlar 
ateşi keserse Azerbaycan da ateşkese hazır 
olduğunu açıkladı, olayın aslı bu.”

Cumhurbaşkanı Erdoğan’ın İkili Görüş-
meleri

Zirve vesilesiyle, çok sayıda devlet ve hükü-
met başkanıyla da ikili görüşmeler gerçekleş-
tirdiklerini bildiren Cumhurbaşkanı Erdoğan 
ayrıca, Türk-Amerikan iş çevreleriyle de bir 
araya gelerek ekonomi alanında atılabilecek 
ortak adımları birlikte değerlendirme fırsatı 
bulduklarını söyledi. Cumhurbaşkanı Er-
doğan, ABD’nin en önde gelen şirketleri ve 
Türkiye’de yatırımları olan kuruluşların yanı 
sıra başta savunma sanayi olmak üzere deği-
şik sektörlerde iş yapan şirketlerle ikili görüş-
meler yaptıklarını ifade etti ve “Yine dar bir 
çerçevede, yaklaşık 22- 23 önemli Amerikan 
şirketinin yönetim kurulu başkanlarıyla 
CEO’larıyla da bir görüşmem oldu. Daha son-
ra akşam 500’e yakın yine bu tür şirketlerin 
yönetici kadrolarıyla bir yemeğimiz oldu. Bu 
yemekte de kendilerine hitap etme fırsatını 
buldum” açıklamasında bulundu.

“BROOKINGS ENSTİTÜSÜ ÖNÜNDE 
GÖRDÜĞÜM TABLO ÇOK MANİDARDI”

Türkiye Yatırım Ajansı’nın ekonomi alanın-
da, Türk- Amerikan iş çevreleri ile bir araya 
gelerek bu süreci çok daha hassasiyetle takip 
etmesi gerektiğini ve bunu ilgili kuruma ifade 
ettiğini söyleyen Cumhurbaşkanı Erdoğan, 
ABD’li iş çevrelerine Türkiye’de nerede nasıl, 
hangi teşviklerden istifade ederek adım atabi-
leceklerini hatırlattığını kaydetti.

Brookings Enstitüsü’nde verdiği “Küresel 
Sınamalar ve Türkiye’nin 2023 Hedefleri” 
konulu konferans öncesinde yaşananlara 
da değinen Cumhurbaşkanı Erdoğan, açık-
lamalarını şöyle sürdürdü: “Bu konferansın 
öncesinde yaşadığım tablo, gerçekten çok çok 
manidardı. Yani ülkemde bazı şeyleri boşuna 
anlatmıyoruz, boşuna konuşmuyoruz; ama 
bunu Brookings Enstitüsü’nün önünde bizzat 
görmenin, böyle bir delille, ispatla bunu yaşa-
manın da bahtiyarlığını duydum. Orada gör-
düğüm şuydu: PKK terör örgütünün temsil-
cileriyle, YPG’nin temsilcileriyle ASALA’yı ve 
onun yanında da ülkemizden kaçıp şu anda 
Amerika’da yaşayan paralel devlet yapılan-
masının temsilcilerinin, hepsinin iç içe, yan 
yana olduklarını gördüm. Tabi bu bir ispattı, 
bu bir delildi. Onun için de bu paralel devlet 
yapılanmasına gönül vermiş olan saf, temiz 
kardeşlerime sesleniyorum: Kimlerle beraber 
olduğumuzun farkında olun. Ülkemizdeki 
terör örgütünün Amerika’daki ayaklarının 
orada özellikle paralel devlet yapılanmasıyla 
nasıl iç içe olduğunu bilmeniz gerekiyor. Bun-
lar orada maalesef ülkemde şehit olan bizim 
Mehmet’imiz için, polisimiz için, köy korucu-
larımız için ağlamıyor.”

“Gazetecilik Ülkenin Cumhurbaşkanına 
Küfretmek Değildir”

Maryland’da Azeri bir gazetecinin Erme-
nistan-Azerbaycan sınırındaki çatışmalar 
neticesinde ölen 12 Azeri asker ilgili bir soru 
sorduğunu sözlerine ekleyen

Cumhurbaşkanı Erdoğan, “Cevabını verirken 
gözlerinden akan yaşları gördüğümde hakika-

Diyanet İşleri Başkanlığı ve Türkiye Diya-
net Vakfı tarafından Maryland’de yaptırı-
lan, Türk-Amerikan Kültür ve Medeniyet 
Merkezi’nin açılışına katılan Cumhurbaşkanı 
Erdoğan burada bir konuşma yaptı. Cumhur-
başkanı Erdoğan, konuşmasının ardından 
camiyi ve merkezin bölümlerini gezerek yet-
kililerden bilgi aldı.

Cumhurbaşkanı Erdoğan, açılışını yaptı-
ğı Türk-Amerikan Kültür ve Medeniyet 
Merkezi’nde Müslüman üniversite öğrencile-
rini ve ABD’deki Müslüman toplum temsilci-
lerini de kabul etti.

ABD’deki programını ve temaslarını tamam-
layan Cumhurbaşkanı Erdoğan, beraberin-
deki heyetle birlikte Andrews Hava Üssü’ne 
geçti ve Türkiye’ye hareket etti.

CUMHURBAŞKANI ERDOĞAN, ATATÜRK 
HAVALİMANI’NDA BASIN TOPLANTISI..

“Nükleer silahtan tamamen arınmış bir 
dünya kurmak gerekiyor”

ABD’de temaslarını tamamlayarak Türkiye’ye 
dönen Cumhurbaşkanı Erdoğan, Atatürk 
Havalimanı’nda bir basın toplantısı düzen-
leyerek, “Yeni nükleer güç santrali projeleri 
bulunan ülkemiz için önemli bir husus olan 
nükleer enerjiden barışçıl amaçlarla yarar-
lanma alanlarındaki çalışmaların da nükleer 
güvenlik ve emniyete azami özen gösterilmek 
suretiyle sürdürüleceğine işaret ettim. Ayrı-
ca son dönemde İstanbul, Ankara, Brüksel, 
Lahor ve Paris gibi şehirlerde gerçekleştirilen 
menfur terör eylemleri karşısında artık hiçbir 
ayrım gözetmeden terörle küresel boyutta 
mücadele için samimi ve etkili bir uluslararası 
iş birliği yapılması gerektiğini de vurguladım” 
dedi.

Beraberindeki heyetle birlikte İstanbul’a 
gelen Cumhurbaşkanı Erdoğan, Atatürk 
Havalimanı’nda bir basın toplantısı düzen-
leyerek ABD ziyareti ile ilgili açıklamalarda 
bulundu.

Washington’da  gerçekleştirdiği ziyaretini 
tamamladığını ve burada bu yıl 53 ülkenin 
devlet ve hükümet başkanları ile ve 4 ulus-
lararası kuruluşun üst düzey yöneticilerin 
katıldığı Nükleer Güvenlik Zirvesi’ne iştirak 
ettiğini belirten Cumhurbaşkanı Erdoğan, 
“Zirve sonunda kabul ettiğimiz ortak bildiri-
de, nükleer emniyetin güçlendirilmesi, nük-
leer teröre ne gibi tedbirler alınması gerekir, 
bunların üzerinde ısrarla duruldu. Dünyada 
silah yapımında kullanılabilecek nükleer mal-
zemelerin azaltılması, nükleer terörizm teh-
didiyle mücadele için uluslararası işbirliğinin 
arttırılması konularındaki siyasi irademizi 
teyit ettik” diye konuştu.

Nükleer Silahsızlanmanın Önemi

Zirvede Türkiye  adına yaptığı beyanlarda, sü-
rece ilişkin değerlendirmelerini ve bu alanda-
ki politikaların dayandığı temel ilkeleri vur-
guladığını aktaran Cumhurbaşkanı Erdoğan, 
bu çerçevede, nükleer silahlardan tamamen 
arındırılmış bir dünyayı kurmanın gereği üze-
rinde ısrarla durduğunu ve bu hedef doğrul-
tusunda, nükleer silahsızlanma ve yayılmanın 
önlenmesine yönelik çabaların arttırılması 
gereğini söylediğini belirtti ve şunları ekledi: 
“Yeni nükleer güç santrali projeleri bulunan 
ülkemiz için önemli bir husus olan nükleer 
enerjiden barışçıl amaçlarla yararlanma alan-
larındaki çalışmaların da nükleer güvenlik ve 
emniyete azami özen gösterilmek suretiyle 
sürdürüleceğine işaret ettim. Ayrıca son dö-
nemde İstanbul, Ankara, Brüksel, Lahor ve 
Paris gibi şehirlerde gerçekleştirilen menfur 
terör eylemleri karşısında artık hiçbir ayrım 
gözetmeden terörle küresel boyutta mücadele 
için samimi ve etkili bir uluslararası iş birliği 
yapılması gerektiğini de vurguladım.”

Cumhurbaşkanı Erdoğan ve beraberindeki 
heyeti Andrews Hava Üssü’nde, Dışiş-

leri Bakanı Mevlüt Çavuşoğlu, Türkiye’nin 
Washington Büyükelçisi Serdar Kılıç ve diğer 
yetkililer karşılarken, konaklayacağı St. Regis 
Oteli’ne gelişinde ABD’deki Türkler tarafın-
dan da coşkuyla karşılandı.

Washington’da ilk olarak düşünce kuruluşu 
temsilcileri ve akademisyenlerle bir araya 
gelen Cumhurbaşkanı Erdoğan, daha sonra 
ABD’deki Musevi kuruluşların temsilcile-
rinden oluşan heyeti konakladığı St. Regis 
Oteli’nde kabul etti.

ABD Dışişleri Bakanı John Kerry’i de ka-
bul eden Cumhurbaşkanı Erdoğan, ABD’li 
üst düzey iş adamları ile Andrew Mellon 
Auditorium’da bir araya geldi. Cumhurbaşka-
nı Erdoğan daha sonra Dış Ekonomik İlişkiler 
Kurulu (DEİK) ile Başbakanlık Yatırım Destek 
ve Tanıtım Ajansı (TYDTA) tarafından dü-
zenlenen ve ABD’nin önde gelen şirketlerinin 
yönetici ve sahiplerinin katılımıyla düzenle-
nen yemeğe katılarak bir konuşma yaptı.

İkili temasları kapsamında ABD Başkan 
Yardımcısı Joseph Biden’ı kabul eden Cum-
hurbaşkanı Erdoğan, ardından ülkenin saygın 
düşünce kuruluşlarından biri olan Broo-
kings Enstitüsü’nde “Küresel Sınamalar ve 
Türkiye’nin 2023 Hedefleri” konulu bir kon-
ferans verdi ve soruları cevapladı.

Cezayir Başbakanı Abdülmelik Sellal ve Da-
nimarka Başbakanı Lars Lokke Rasmussen’i 
ayrı ayrı kabul eden Cumhurbaşkanı Erdo-
ğan, Türkiye’de “4.5G IMT-Advanced Hizmet-
lerinin Sunulmaya Başlaması” törenine canlı 
bağlantı ile katılarak cep telefonundan bir 
konuşma yaptı.

Nükleer Güvenlik Zirvesi’ne katılan devlet ve 
hükûmet başkanları onuruna ABD Başkanı 
Barack Obama tarafından Beyaz Saray’da 
verilen resmî akşam yemeğine iştirak eden 
Cumhurbaşkanı Erdoğan, ikili temasları 
kapsamında ABD Başkanı Obama ile Beyaz 
Saray’da bir araya geldi. Görüşmede; bölgesel 
güvenlik, terörle mücadele ve mülteciler ile 
alakalı olarak Türkiye-ABD arasındaki iş birli-
ği konuları ele alındı.

Cumhurbaşkanı Erdoğan, Nükleer Güvenlik 
Zirvesi’nin açılış oturumuna katıldı. “Nükleer 
Güvenliğin Geliştirilmesine Yönelik Ulusal 
Eylemler” konulu açılış oturumu ev sahibi 
ülke olarak ABD Başkanı Barack Obama’nın 
açılış konuşması ile başladı. Zirvede Cumhur-
başkanı Erdoğan’a, Dışişleri Bakanı Mevlüt 
Çavuşoğlu ile Enerji ve Tabii Kaynaklar Baka-
nı Berat Albayrak da eşlik etti.

Açılış oturumunun tamamlanmasının ardın-
dan, Cumhurbaşkanı Erdoğan’ın da araların-
da olduğu zirveye katılan liderler birlikte aile 
fotoğrafı çektirdi.

Zirve kapsamında düzenlenen çalışma yeme-
ğine de katılan Cumhurbaşkanı Erdoğan, ikili 
görüşmeleri kapsamında Polonya Cumhur-
başkanı Andrzej Duda ve Fransa Cumhurbaş-
kanı François Hollande ile ayrı ayrı bir araya 
geldi.

Cumhurbaşkanı Erdoğan’ın Türkiye’yi temsi-
len katıldığı ve Washington’da gerçekleştiri-
len Nükleer Güvenlik Zirvesi’nin sona erme-
sinin ardından yayınlanan sonuç bildirisinde, 
nükleer silahsızlanma ve nükleer enerjinin 
barışçıl amaçlarla kullanılmasına işaret edile-
rek, “Uluslararası Atom Enerjisi Kurumu’nun 
temel sorumluluğu ve merkezi rolünün, küre-
sel nükleer güvenlik mimarisindeki öneminin 
altını çiziyoruz” denildi.

Cumhurbaşkanı Erdoğan, ABD’li kanaat 
önderleriyle akşam yemeğinde bir araya 
geldi.

Cumhurbaşkanı Erdoğanın Washington’da düzenlenen 
Nükleer Güvenlik Zirvesi’ne katılması Dünyada ve 
Özelliklede Türk-İslam Ülkelerinde Büyük ilgi uyandırdı.. 

DÜNYA RECEP TAYYİP ERDOĞANI KONUŞUYOR..
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предложение о создании Турецко-
Американского центра культуры в 
Мэрилэнде, сказал: «Это по правде хорошая 
идея. Этот проект поможет объединить 
мусульман в США, собирая в один центр. 
Некоторая часть участников саммита 
поддержало эту идею. Там мы видели мечети, 
культурные центры, музей мусульманских 
художеств, конференц-залы и рядом со всем 
этим рестораны, а также художественное 
произведение османского искусства. Я 
надеюсь, что культурный центр, который 
поможет межкультурным отношениям».

“Если Армения предложит сложить оружия, 
Азербайджан готов”

В заявлении президента Турции 
Эрдогана о том, что всему миру и Турции 
небезразлична обстановка между Арменией 
и Азербайджаном. Эрдоган заявил в прессу, 
что покамест только Азербайджан подписало 
соглашение сложить оружия. Он сказал: 
«Узнав о происшествии, я тут же, позвонив 
Ильхаму Алиеву, он же в тот момент 
находился в аэропорту, собирался лететь 
в Азербайджан, выразил соболезнования. 
Недавно получил информацию, касательно 
соглашения сложить оружия «Если Армения 
подпишет соглашение сложить оружия, то и 
Азербайджан готов ложить оружия».

и цели Турции на 2023», произошедшее, 
коснувшее многих, в том числе и президента 
Эрдогана. Эрдоган сказал: «То, что 
произошло перед конференцией, было 
довольно показательным. Мы многие вещи 
попусту не разглашаем, однако этот институт 
изумил меня своей «дальновидностью» и 
доказательствами. Я там увидел следующее: 
Представители террористической 
организации РПК, представители YPG, 
АСАЛА и представителей параллельно госу-
дарственной структуры с Турции в Америку, 
всех их я увидел, сидящих рядом. Конечно 
же это доказательство. Поэтому я обращаюсь 
к наивным братьям, которые поддерживают 
представителей параллельно-государствен-
ной структуры: Знайте хорошо тех, кого вы 
поддерживаете. Вам необходимо знать какую 
связь имеют террористические организации 
Америки с параллельно-государственной 
структурой. К сожалению, они не 
оплакивают наших умерших Солдатов, 
полицейских, защитников отечества».

“Журналистика – это не оскорбление 
президента”

В Мэрилэндэ, азербайджанский журналист 
спросил вопрос, касательно умерших 12 
азербайджанских жертв. 

Президент Эрдоган: «Отвечая на вопрос, 
увидев слезы, текущие по лицу, невозможно 
не расчувствоваться. Он-журналист и наши 
– такие же журналисты. Наши журналисты 
славные. Однако журналистика – это не 
значит оскорблять президента или его 
близких. Также хочу акцентировать на 
том происшествии перед конференцией 
института».

Президент Турции Эрдоган добавил к своей 
речи, что надо взять в рассмотрение и начать 
поиски решений вопросов, представленных 
на конференции институтом Brookings, о 
возможностях Турции. 

Открытие турецко-американского 
Культурного центра

Президент Турции Эрдоган, отмечая 

центра, получая заодно информацию от 
уполномоченных. 

Эрдоган, на открытии Турко-американскую 
культуру и культурный центр, принял 
студентов-мусульман и представителей 
мусульманских обществ. 

После завершения программы в США, 
президент Турции, Эрдоган направился в 
Турцию. 

ПРЕСС-КОНФЕРЕНЦИЯ ПРЕЗИДЕНТА В 
АЭРОПОРТУ АТАЮРК..

 “нужно построить страну, независимую от 
ядерного оружия и окончательно избавиться 
от них.”

После встречи в США, президент направился 
в Турцию, позже в аэропорту Ататюрк 
провел пресс-конференцию и отметил: « 
Проекты новой АЭС для нашей страны 
является важным вопросом. Использование 
атомных ресурсов в мирных целях. А также 
обеспечение безопасности в работе АЭС. 
Кроме этого, после зверских терактов в 
Стамбуле, Анкаре, Брюсселе, Лахоре и 
Париже, отныне глобально будем бороться 
против террора, что сплотит всех».

Совместно с делегатами, в аэропорту 
«Ататюрк» в Стамбуле, Эрдоган устроил 
пресс-конференцию, где рассказал 
касательно визита в США.

Отметив, что на саммите по Ядерной 
Безопасности, где участвовали лидеры 
53-х стран, 4 ведущих международных 
организации, Эрдоган заявил: «Как было 
объявлено, по итогам саммита, усиление 
ядерной безопасности, нужно принимать 
меры против ядерных терроров, на этом все 
были сосредоточены. Уменьшение в мире 
производства ядерных оружий, увеличение 
международных в борьбе с террором, эти и 
другие темы были затронуты на саммите».  

Важность Ядерного Обезоруживания.

На саммите также обсуждались 
происшествия в Турции, оценивалась 
политика борьбы с этим. Отмечая 
надобность очистки мира от видов 
ядерного оружия и попыток создания мира 
без ядерного оружия, Эрдоган добавил: 
«Проекты новой АЭС для нашей страны 
является важным вопросом. Использование 
атомных ресурсов в мирных целях. А также 
обеспечение безопасности в работе АЭС. 
Кроме этого, после зверских терактов в 
Стамбуле, Анкаре, Брюсселе, Лахоре и 
Париже, отныне глобально будем бороться 
против террора, что сплотит всех».

Двусторонние встречи президента Эрдогана

На саммите было множество двусторонних 
встреч между лидерами стран. Президент 
Эрдоган отметил, на встречах были 
обсуждены возможности сотрудничества 
Турции и Америки и заключить 
экономически выгодные соглашения. 
Президент Эрдоган встретился с ведущими 
организациями США и предприятиями, 
инвестирующими в Турцию. «Встреча 
прошла с 22-23 гендиректорами 
американских организаций и фирм в узком 
кругу. Позже был ужин с управляющими 500 
различных фирм». – заявляет Эрдоган. 

“БЫЛО ДОВОЛЬНО ПОКАЗАТЕЛЬНО 
ПРОИСХОДЯЩЕЕ ПЕРЕД ИНСТИТУТОМ 
BROOKINGS”

Эрдоган, отмечая заявления 
инвестиционного агентства Турции о 
тщательном рассмотрении сотрудничества 
Турции и Америки, сказал, что нужно 
напомнил о надобности рассмотрении места 
(в Турции) и цели американских фирм.

Перед конференцией, данной институтом 
Brookings на тему «Глобальные исследования 

Президент Эрдоган встретился с 
Министром Иностранных Дел 

Мевлютом Чавушоглу, Послом Турции в 
Вашингтоне Сердаром Кылычем и другими 
делегатами на базе ВВС Эндрюс. Он был 
тепло встречен турками, проживающими в 
США, по приезду в отель Сант Реджис.

Президент сначала встретился в Вашингтоне 
с представителями аналитических центров и 
академиками, а затем принял представителей 
еврейских объединений в отеле Сант Реджис.

Приняв Министра Иностранных 
Дел США Джона Керри,  Президент 
Эрдоган встретился с влиятельнийшеми 
бизнесменами в Аудитории Эндрю 
Меллона. Президент Эрдоган посетил 
вечер, проведенный по инициативе 
Организации по Внешнеэкономическому 
Сотрудничеству и Инвестиционного 
Агентства при Поддержке Правительства. 
На это мероприятие были приглашены 
директора и владельцы ведущих компаний 
США. Президент Эрдоган выступил на этой 
встрече со своей речью.

По ходу двухсторонних встреч принимавший 
вице-президента США Джозефа Байдена 
Президент Эрдоган провел конференцию на 
тему “Глобальная проверка и планы Турции 
на 2023 год” в уважаемом мыслительном 
центре Институте Брукингса.

Встретивший по отдельности премьер-
министра Алжира Абдулмелика Селлала 
и премьер-министра Дании Ларса Локке 
Расмуссена Президент Эрдоган поучаствовал 
на мероприятии, посвященном началу 
использования интернет соединения в 
режиме 4.5G в Турции, по видеосвязи.

Посетивший официальный ужин в честь 
глав государств, участвовавших на Саммите 
по Ядерной Безопасности, Президент 
Эрдоган  встретился с президентом США 
Бараком Обамой в рамках двухсторонних 
встреч, в ходе которых были обсуждены 
темы сотрудничества Турции и США в 
отношении безопасности в регионе, борьбы с 
терроризмом и проблемой беженцев.

Президент Эрдоган присутствовал 
на открытии Саммита по Ядерной 
Безопасности. Являвшийся принимающей 
стороной президент США Барак Обама 
сделал открывающую речь по теме 
“Национальные Меры, Направленные на 
Улучшение Ядерной Безопасности”. Министр 
Иностранных Дел Мевлют Чавушоглу и Ми-
нистр Энергетики и Природных Ресурсов 
Берат Албайрак составили компанию прези-
денту Эрдогану на Саммите.

По окончанию саммита Президент Эрдоган 
и остальные лидеры государств снялись на 
общее фото.

В рамках Саммита президент Эрдоган в 
ходе двухсторонних встреч встретился с 
главами Польши и Франции Андрзей Дудой 
и Франсуа Олландом.

В итоговой декларации, разглашенной 
по окончании Саммита по Ядерной 
Безопасности в Вашингтоне, было отмечена 
необходимость в ядерном обезоружении 
и использовании атомной энергии лишь в 
мирных целях. Там же было подчеркнуто, 
что “Роль Международной Организации 
по Ядерной Безопасности очень велика 
в архитектуре международной ядерной 
безопасности”.

Президент Эрдоган встретился на ужине с 
убежденными лидерами Сша.

Руководство по делам религии и 
Религиозный фонд Турции осуществило в 
Мэрилэнде Турко-Американская Культура и 
культурный центр, где так же выступил пре-
зидент Эрдоган. Президент Эрдоган, сразу 
после своей речи, прошелся по мечети части 

Участие Президента Эрдогана в Саммите по Ядерной 
Безопасности в Вашингтоне вызвало огромный интерес 
всего мира и в особенности тюркских исламских 
государств… 

МИР ОБСУЖДАЕТ РЕЖЕП ТАЙИП ЭРДОГАНА…
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Turizm Bakanlığı Daire Başkanı Sanem 
Arıkan, çok sayıda yurtiçinden ve yurt 
dışından sanatsever katıldı.

BİRLİK VE BERABERLİĞİMİZİ KİM-
SE BOZAMAYCAK

Birleşen Yürekler Derneği Genel 
Başkanı Yasemin Meydan, “İlmek 
ilmek işledim şehidimi düşledim” 
sloganıyla hayata geçirilen projenin, 
“Çanakkale’nin ruhunu, birlik ve bera-
berliğini” yansıtmak amacıyla başlatıl-
dığını söyledi. Meydan “Anı Yorganı’nı 
Türkiye’nin yüz ölçümüne denk gelen, 
783 kilometreye tamamlayıp Guinness 
Rekorlar Kitabı’na girerek, ‘Türk, bir ve 
beraber olduğumuzu, bunu kimsenin 
bozmasına izin vermeyeceğimizi’ 
dünyaya duyurmak ve haykırmak isti-
yoruz. Yorganın üzerinde, Çanakkale 
Şehitlerini anlatan fotoğraf, hikaye, 
mektup, gazete kupürü ve resimlerini 
anlatıyor.  Sergiyi Ankara›ya taşımakta-
ki amacımız birlikten kuvvet doğsun ve 
çoğunluğun sesi olalım diyedir” ifadesi-
ni kullandı.

PROJENİN FİKRİ BİR ŞEHİT ÇOCU-
ĞUNUN SÖZLERİNDEN ÇIKTI

Derneğin Çanakkale Şube Başkanı 
Serpil Şahin de projenin 2013 yılında, 

Hıdır Dede ister alevi olsun ister Sün-
ni olsun Kuran’a sarılmakla Cenabı 
Allah’a ulaşılır dedi. Hocalarımız var 
olduğu müddetçe haricilere meydan 
vermeden bu iki toplumun birliğini 
kimse bozamaz diye ekledi.     

Ayrıca, Başkent Platformunun Yeni 
Anayasa ve Başkanlık Sistemi taslak 

haber programı seyrettiği sırada aklı-
na geldiğini ve hazırlıklara başladığını 
aktardı. Bir şehit cenazesinde, anne ile 
çocuğu arasındaki diyalogdan etkilendi-
ğini anlatan Şahin, “Şehit olmuş babası-
nın mezarında ağlayan çocuk annesine, 
babasının burada çok üşüyeceğini söy-
ledi. Annesi ona ‘Oğlum, üzülme. Ben 
ona bir yorgan dikerim. Üzerini örteriz 
ve bir daha hiç üşümez’ diyerek teselli 
etti. ‘Kadınlar olarak ne yapabiliriz?’ 
diye düşündüm ve bu proje ortaya çıktı” 
sözlerine yer verdi.

SERGİYE YURT DIŞINDA YAŞAYAN 
KADINLARDA DESTEK VERDİ

Yorganı 81 ilden ve 16 ülkeden kadın-
larla birlikte oluşturduklarını aktaran 
Şahin, “Yurt dışında yaşayan kadınlar 
gönüllü olarak projeye katıldı. Çanak-
kale Savaşları’nda şehit düşen dede-
lerinin anılarına sahip çıkan ve anı 
yorganının oluşturulmasına katkı sağ-
layan yabancı kadınlar da yorganı işle-
di. Kırkyama kumaşları birleştirmeye 
dayanan bir el sanatları tekniğidir. 
Kırkyama birleşmek ve bütünleşmek 
demektir. Bu yüzden sergimizin adın-
da bu ifadeyi kullandık” dedi.

raporu hakkında bilgi alan Bulut, bir-
lik ve beraberliğin şuuruyla Allah’a 
şükür ederek Genel Başkan Dr. Mus-
tafa Kurt’u ziyaret ettim. Fikirlerini 
aldım, çalışmalarına baktığım da mis-
yonunuzun özeti olan “ insanı yaşat 
ki, devlet yaşasın “ anlayışına hizmet 
vermeleri beni çok etkiledi kendisine 
çok teşekkür ederim, dedi.

16 ülkeden 2015 kadının ilmek ilmek 
işlediği, Çanakkale şehitlerine dair 
görsellerden ve yazılı metinlerden olu-
şan 670 metrekare büyüklüğündeki 
Anı Yorganı, geçen sene Çanakkale 
Zaferi›nin 100. yılı dolayısıyla şehitli-
ğin üzerine örtülmesinin ardından bu 
yıl Ulucanlar Yarı Açık Cezaevi Sanat 
ve Kongre Merkezi Sergi Salonu›nda 
ziyarete sunuldu. Kırkyama Anı Yorga-
nı Sergisi’ne Kırgızistan-Türkiye Fahri 
Konsolosu ve Başkent Platformu Genel 
Başkanı Dr. Mustafa Kurt, Kültür ve 

yaşamasına imkan vermiş, ayrıca din, 
dil, ırk, ayrımı yapmadan barış, huzur 
ve kardeşlik içinde 624 sene o günkü 
koşullarda at üstünde büyük bir coğraf-
yada barış ve kardeşlik içinde varlığını 
sürdürmüştür.

Bizler de ecdadımızın yaptığı gibi insan 
odaklı hizmet üreten ve hizmetlerinin 
karşılığında dünyalık hiçbir şey bekle-
meyen gönüllü bir kuruluşuz.

HEPİMİZ İSLAM’IN KİMLİĞİNİ SA-
VUNUYORUZ

Hıdır Bulut; Memleketimiz ve İslam 
âlemi üzerinde oynanan oyunlar üze-
rinde fikir alışverişinde bulunarak, 
İslam birliğini bozmalarına meydan 
vermeden, birlik ve beraberliğe ihtiyaç 
olduğunu, hepimiz İslam’ın kimliğini 
savunuyoruz dedi.      

Hıdır Dede konuşmalarında Türkiye de 
yapılan mezhep çatışmalarının,  Yahudi 
lobisinin oyunu olduğunu birlik ve be-
raberliğimiz bozmak için araya nifak-
lar atıldığını ve bu oyunlara gelmemiz 
gerektiğini, Türkiye’de yaşayan Alevi-
lerin çoğunluğunun dört halife haz-
retlerinin Hz. Muhammed (S.A.V)’in 
çizgisini kaybetmeden hareket et-
tiklerini belirtti. Hz. Ebubekir halife 
olunca kargaşalar çıkıyor ve Hz. Ali 
ziyaretine gidip, biat ettiğini söyleyen 

Ankara (Sivil İnisiyatif) –  “İl-
mek ilmek işledim şehidimi düş-

ledim” sloganıyla Birleşen Yürekler 
Derneği öncülüğünde, “Çanakkale 
101. yıl Kırkyama Anı Yorganı Sergisi” 
düzenlendi. 16 ülkeden 2015 kadın, 
Çanakkale Şehitlerine dair görseller-
den ve yazılı metinlerden oluşan 670 
metrekare büyüklüğünde Anı Yorganı-
nı işleyerek Çanakkale ruhunu tekrar 
yaşattılar.

ÇANAKKALE DESTANINI YORGANA 
İŞLEDİLER

OSMANLI 
İMPARATORLUĞUNUN 
MANEVİ KURUCUSU ŞEYH 
EDEPALİNİN “İNSANI 
YAŞAT Kİ DEVLET 
YAŞASIN” ANLAYIŞI 
YENİDEN DİRİLİYOR.. 

ANKARA ( Sivil İnisiyatif) 
- Başkent Platformu Genel 

Başkanı Dr. Mustafa Kurt, Anadolu 
İnanç Önderleri Derneği Başkanı 
alevi dedelerinden Hıdır Bulut’a 
ziyaretlerinden ötürü teşekkür ederek 
kısa bir bilgi verdi.

Kurt; “İnsanı Yaşat Ki Devlet Yaşasın” 
anlayışını millet olarak hep beraber 
yeniden dirilteceğiz. Bunu yaparken 
tabii olarak siz değerli kanaat önderleri 
Sivil toplum kuruluşları temsilcileri, 
siyasi partiler ve milletimizin 
değerlerine sahip çıkan toplumun tüm 
katmanları ile el ele gönül gönüle olacak 
ve hep beraber milletimiz için yeni bir 
dirilişi gerçekleştireceğiz. 

Başkent platformu felsefesini Osmanlı 
imparatorluğunun yönetim anlayışın-
dan yani “İnsanı yaşat ki devlet yaşa-
sın” anlayışından almıştır. Osmanlı 
üç kıtada bir çok milletin bir arada 

BİRLEŞEN YÜREKLER DERNEĞİ ÖNCÜLÜĞÜNDE ÇANAKKALE 
DESTANINI YORGANA İŞLEDİLER

ALEVİ DEDESİNDEN BAŞKENT PLATFORMUNA ZİYARET

Anadolu İnanç Önderleri Derneği Başkanı alevi 
dedelerinden Hıdır Bulut, Başkent Platformu Genel 
Başkanı ve aynı zaman da Kırgızistan-Türkiye Fahri 
Konsolosu Dr. Mustafa Kurt’u ziyaret etti.
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Санем Арыкан, а также множество 
местных и иностранных гостей.

НИКОМУ В СИЛАХ СЛОМИТЬ 
НАШЕ ЕДИНСТВО И 
СПЛОЧЕННОСТЬ

Генеральный директор Ассоциации 
«Объединенные Сердца», Ясемин 
Мейдан, используя лозунг 
«Вышивая стежок за стежком, 
поминаю мучеников», объясняет 
проект словами: «Мы нацелены 
на воскрешении души Чанаккале, 
нашего единства и сплоченности». 
«Поминальное одеяло мы 
намереваемся увеличить до 
площади Турции, в 783 км, войти 
в книгу рекордов Гиннеса. Этим 
мы хотим донести до всего мира, 
что «мы никому не позволим 
сломить тюркский народ». То, что 
на поверхности полотна, объясняет 
фотографии, истории, письма, 
газетные купюры и рисунки, 
изображающие жертвы в битве при 
Чанаккале. Целью, по которой мы 
организовали выставку в Анкаре, 
является то, что мы хотим показать 
силу единства и быть в созвучии друг 
с другом».

ИДЕЯ ПРОЕКТА ИСХОДИТ ИЗ 
УСТ РЕБЕНКА-МУЧЕНИКА

4-х халифов, не сходя с пути учений 
Пророка Мухаммада (с.а.в.).  

Упоминая, как пророк Абубакар, став 
халифом и придя к пророку Али, 
присягнул и поклялся в верности, 
Хыдыр Булут сказал: «Будь ты суни-
том или алевитом, только почитая 
Коран, ты сможешь сблизиться с Все-
вышним Аллахом. Наши учителя не 
позволят никому сломить единство 
этих двух общин». 

Директор филиала ассоциации в 
Чанаккале, Серпиль Шахин сообщает, 
что идея пришла ему в голову в 2013-
году, когда смотрел новости, он сразу 
же начал подготовку проекта. Впечат-
ленный от просмотра похорон одних 
из мучеников, Шахин рассказывает: 
«Ребенок, плачущий на могиле своего 
отца, говорит матери о том, что отец 
может замерзнуть. Мать же отвечает 
ему: «Не расстраивайся, сынок. Я 
сошью ему одеяло. Накроем отцу 
твоему и он никогда не замерзнет». 
«Что мы может сделать, будучи 
женщинами?» и тут приходит идея 
данного проекта». 

ПОДДЕРЖКА ЖЕНЩИН, 
ЖИВУЩИХ В ДРУГИХ СТРАНАХ

81 область и 16 стран работали над 
одеялом. Шахин также сообщает: 
«Нам добровольно помогли 
женщины, живущие в других 
странах. В память наших дедов, 
которые пали в битве Чанаккале, 
женщины так же вышивали и 
работали над поминальным 
одеялом. Пэчворк является техника 
рукоделия и соединения лоскутков 
материала. Пэчворк значит 
соединять и интегрировать. Поэтому 
мы использовали это значение к 
названию».

Кроме всего, Хыдыру Булуту так же 
было представлен шаблон о проекте 
Нового законодательства и системы 
управления, после чего Булут 
выразил благодарность Генеральному 
директору Столичной платформы 
др. Мустафа Курту, за труды во 
имя человечетва, опирающееся на 
лозунге “Дай жизнь человеку, чтобы 
страна жила» и отметил, что был под 
впечатлением от этого визита.

за стежком вышили на одеяле 
эпос Чанаккале, посвятив рисунки 
и письмена мученикам битвы в 
Чанаккале, площадью в 670 кв. 
метров, оно покрыло мучинество 
в 100-летии после битвы в 
Чанаккале, в прошлом году, в 
этом году была представлена в 
салоне художественной культуры и 
искусства « Ulucanlar Yarı Açık Ce-
zaevi Sanat ve Kongre Merkezi Sergi 
Salonu». Выставку посетил Почет-
ный консул Кыргызстана в Анкаре 
и генеральный директор столичной 
платформы, Мустафа Курт, Глава 
Министерства культуры и туризма, 

на трех континентах разным нациям, 
не разделяя их на религию, язык, 
вероисповедание, происхождение 
и живя в братстве и мире в такой 
большой площади в тех суровых 
условиях на протяжении 624 лет.

Мы же, взяв пример с наших 
предков, являемся организацией, 
которое осуществляет интересы 
направленные во благо человечества 
без какой-либо корысти.

ВСЕ МЫ ЗАЩИЩАЕМ ИМЯ 
МУСУЛЬМАН

Хыдыр Булут, в свою очередь, беря 
во внимание игры, проводящиеся 
над нашей страной и исламским 
обществом, заявляет, что мы все 
нуждаемся в единстве и должны 
действовать сплоченно, не давая 
разрушить единство мусульман, так 
как мы все являемся мусульманами и 
должны защищать свое имя.

Хыдыр Булут в своей речи, 
упоминает столповые конфликты 
в Турции, которое является игрой 
Еврейского лобби, которое вносит 
раздор между мусульманами, с 
целью сломать наше единство и 
сплоченность, тем самым авто-
матически включает в эту игру. 
Большинство старцев алеви, 
проживающие в Турции, заявили, что 
действуют исключительно учениям 

Анкара (Гражданская 
Инициатива) – «Вышивая 

стежок за стежком, поминаю 
мучеников», используя этот лозунг, 
под руководством Ассоциации 
Объединенные Сердца, организована 
«Выставка Лоскутного шитья в честь 
101-летия битвы в Чанаккале». 2015 
женщин с 16 стран воскресили душу 
Чанаккале, вышив Поминальное 
одеяло, величиной 670 кв. метров, 
содержащую тексты и рисунки. 

НА ОДЕЯЛЕ ВЫШИТ ЭПОС 
ЧАНАККАЛЕ

2015 женщин из 16 стран стежок 

ВОСКРЕШАЕТ 
ВЫРАЖЕНИЕ 
«ДАЙ ЖИЗНЬ 
ЧЕЛОВЕКУ, ЧТОБЫ 
СТРАНА ЖИЛА», 
ПРИНАДЛЕЖАЩЕЕ 
ДУХОВНОМУ 
ОСНОВАТЕЛЮ 
ОСМАНСКОЙ 
ИМПЕРИИ..

АНКАРА (Гражданская 
Инициатива) – Генеральный 

директор Столичной Платформы, 
др. Мустафа Курт, выразив 
благодарность главе Ассоциации 
Религиозых Лидеров Анатолии и 
одному из старцев алеви, Хыдыру 
Булут, вкратце дал информацию.

Курт: « «Дай жизнь человеку, чтобы 
страна жила» - выражение, которое 
мы воскресим вместе, всей нацией. 
Разумеется, участвовать будете вы, 
дорогие уверенные лидеры, предста-
вители союза Гражданских организа-
ций, политические партии, все слои, 
занимающиеся интересами нашего 
народа, вместе мы осуществим новое 
воскрешение нашей нации. 

Философия Столичной платформы 
«Дай жизнь человеку, чтобы страна 
жила» была взята из философии 
подхода к управлению османской 
империи. Империя позволяла жить 

ПО РУКОВОДСТВОМ АССОЦИАЦИИ ОБЪЕДИНЕННЫЕ СЕРДЦА 
ЭПОС ЧАНАККАЛЕ БЫЛ ВЫШИТ НА ОДЕЯЛЕ

ВИЗИТ СТАРЦА АЛЕВИ СТОЛИЧНУЮ ПЛАТФОРМУ 

Глава Ассоциации Религиозных Лидеров Анатолии и 
один из старцев алеви, Хыдыр Булут навестил главу 
Столичной платформы, в то же время и Почетного 
Консула Кыргызстана в Анкаре, Мустафу Курта.
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yaptıkları açıklamada, çatışmalarla ilgili 
taraflara ‘’Silahları durdurmaları ve cep-
hede durumu istikrarlı hale getirecek bü-
tün gerekli önlemleri almaları’’ çağrısında 
bulunmuştu.

RUSYA DA DEVREYE GİRDİ

Öte yandan Rusya Devlet Başkanı 
Vladimir Putin ise Ermenistan ve 
Azerbaycan’a itidal çağrısında bulunup, 
her iki taraftan da ‘bir an önce’ ateşkese 
gitmelerinin istedi. Putin’in mesajını 
ileten Kremlin Sözcüsü Dmitriy Peskov, 
Rus liderin şiddet olaylarının yenilenmesi 
nedeniyle ‘derin bir kaygı’ duyduğunu da 
aktardı.

Rusya Savunma Bakanı Sergey Şoygu da, 
Azerbaycan Savunma Bakanı Zakir Hasa-
nov ve Ermenistan Savunma Bakanı Sey-
ran Ohanyan’ı telefonla arayarak cephe 
hattındaki durumu görüştü.

Rusya Dışişleri Bakanı Sergey Lavrov ise, 
Azerbaycanlı mevkidaşı Elmar Memmed-
yarov ve Ermenistanlı mevkidaşı Eduard 
Nalbandyan ile telefon görüşmesi yaptı. 
Lavrov, mevkidaşlarına, çatışmaların 
sona erdirilmesi için duruma müdahil 
olmaları çağrısında bulundu.

ediyoruz « dedi. İranlı sözcünün yazılı 
açıklamasında, « Radikal grupların 
yıkıcı eylemleriyle karşı karşıya olan 
bölgede, Karabağ bölgesinden de kaygı 
verici haberlerin gelmesi İran İslam 
Cumhuriyeti’nde derin kaygıya neden 
olmuştur “ ifadesine yer verildi.

FRANSA’DAN ÇAĞRI

Fransa Cumhurbaşkanı François Hollan-
de, Dağlık Karabağ’daki çatışmaları ‘’derin 
bir üzüntüyle’’ karşıladığını bildirdi.

 Elysee Sarayı’ndan yapılan yazılı açık-
lamada, ‘’Cumhurbaşkanı, Yukarı 
Karabağ’da sivillerin de içinde olduğu bir-
çok kişinin ölümüne yol açan vahim  olay-
ları üzüntüyle karşılamaktadır’’ ifadeleri-
ne yer verildi. Hollande’ın taraflara ölçülü 
davranarak en kısa zamanda ateşkes 
yapma  çağrısında bulunduğu açıklamada 
Ekim 2014’te Azerbaycan ve Ermenistan 
cumhurbaşkanlarının Elysee’de bir araya 
geldiği toplantıda barışçıl çözümden yana  
taahhütlerini ortaya koydukları hatırlatıl-
dı. Açıklamada ayrıca çatışmaların 1994 
yılında yapılan anlaşmanın  ardından ger-
çekleşen en ciddi olaylar olduğu belirtildi.

Avrupa Güvenlik ve İşbirliği Teşkilatı 
Minsk Grubu Dönem Başkanları ise 

Aliyev’e desteğini iletti ve Türk halkının 
her zaman Azerbaycan halkının yanında 
olduğunu vurguladı. Aliyev de kendisine 
taziye dileklerinde bulunan Erdoğan’a 
teşekkür etti.

Aliyev, Ermenistan ordusunun provokas-
yon yaptığını ve Azerbaycan mevzilerine 
saldırdığını belirterek, saldırının püskür-
tüldüğünü ve karşı tarafın gereken cevabı 
aldığını söyledi.

DAVUTOĞLU’NDAN DESTEK TELE-
FONU

Başbakan Davutoğlu da, Ermenistan-
Azerbaycan cephe hattında çıkan ça-
tışmada şehit düşen askerler için Azer-
baycan Cumhurbaşkanı İlham Aliyev’e 
taziye dileklerini iletti. Azerbaycan 
Cumhurbaşkanlığından yapılan açıkla-
mada, Başbakan Davutoğlu’nun, Aliyev’i 
telefonla arayarak, taziye dileklerini 
ilettiği, Ermenistan’ın provokasyonunun 
önlenmesi nedeniyle tebrik ve desteğini 
ifade ettiği bildirildi.  Aliyev, görüşmede 
Başbakan Davutoğlu’na, Azerbaycan or-
dusunun Ermenistan’ın provokasyonunu 
kararlıkla önlediğini ve gereken cevabı 
verdiğini kaydetti.

İRAN: ÇATIŞMALARI DERHAL DUR-
DURUN

İran, Azerbaycan ve Ermenistan 
arasında yaşanan çatışmadan  « büyük 
kaygı « duyduğunu belirterek taraflara 
«çatışmaları derhal durdurun» çağrısında 
bulundu. İran Dışişleri Bakanlığı Sözcüsü 
Hüseyin Cabiri Ensari, “ Her iki kuzey 
komşumuzu soğukkanlı olamaya davet 
ediyor, durumu daha da zorlaştıracak 
eylemlerden kaçınmalarını istiyoruz “ 
açıklamasını yaptı.

İranlı Sözcü, « Taraflardan çatışmalara 
derhal son vererek, tüm çabalarını 
sorunun Birleşmiş Milletler ve barış 
grupları çerçevesinde barışçıl yöntemlerle 
çözülmesine yoğunlaştırmalarını tavsiye 

AVRUPA’DAN ERMENİSTAN’A ‘GERİ 
ÇEKİLİN’ ÇAĞRISI

Avrupa Konseyi Parlamenterler Meclisi 
(AKPM) Başkanı, Ermenistan’a işgal al-
tındaki Azeri topraklarından geri çekilme 
çağrısında bulundu

Avrupa Konseyi Parlamenterler Meclisi 
(AKPM) Başkanı Pedro Agramunt, Er-
meni birliklerinin işgal altındaki Azeri 
topraklarından BM Güvenlik Konseyi 
kararlarına uygun olarak geri çekilmesi 
çağrısında bulundu.

Agramunt, yaptığı yazılı açıklamada, Yu-
karı Karabağ’daki şiddet olaylarından ve 
insanların yaşamlarını kaybetmesinden 
derin endişe ve büyük üzüntü duyduğu-
nu belirterek, “Taraflara derhal ateşkese 
saygı göstermeleri ve barışçıl çözüm için 
müzakerelere başlamaları çağrısı yapıyo-
rum.’’ ifadesini kullandı.

TÜRKİYE’DEN KINAMA GELDİ

Dışişleri Bakanlığı, Ermenistan’ın 
Azerbaycan’a yönelik saldırılarını kına-
yarak, Ermenistan’ı ateşkese uymaya 
ve çatışmalara bir an önce son vermeye 
çağırdı. Dışişleri Bakanlığı’ndan yapılan 
yazılı açıklamada, Ermenistan tarafından 
önceki gece temas hattında Azerbaycan’a 
yönelik olarak başlatılan topçu ateşleri ve 
sivil halkı da etkileyen saldırıların “kınan-
dığı” belirtildi. Açıklamada, “Şehit olan 
Azerbaycanlı kardeşlerimize Allah’tan 
rahmet, yakınlarına sabır, yaralılara ise 
acil şifalar diliyoruz. Ermenistan’ı ateşke-
se uymaya ve çatışmalara bir an önce son 
vermeye davet ediyoruz” ifadesine yer 
verildi.

ALİYEV VE ERDOĞAN’DAN TELEFON 
GÖRÜŞMESİ

Azerbaycan Devlet Ajansının (Azertac) 
haberine göre de Türkiye Cumhurbaşkanı 
Recep Tayyip Erdoğan ve İlham Aliyev 
telefonda görüştü. Görüşmede, Erdoğan, 

ERMENİSTAN İŞGAL ETTİĞİ 
TOPRAKLARDAN ÇIKMAK İSTEMİYOR

Birleşmiş Milletler, işgal edilen Filis-
tin topraklarında Yahudi yerleşim-

leri kuran İsrailli şirketleri kara listeye 
aldı.

Birleşmiş Milletler İnsan Hakları Konse-
yi, işgal topraklarında yerleşim binaları 
kuran bazı İsrailli şirketleri kara listeye 
aldı. Konseyin kararı daha önce Filistinli 
yetkililerce teklif edilmişti.

Birleşmiş Milletler tarafından yapı-
lan açıklamada, kara liste kararına 
İsrail’in yanı sıra İngiltere ve ABD 
karşı çıktığı belirtildi.

Konuyla ilgili açıklama yapan Filistin 
Devlet Başkanı Mahmud Abbas, BM’nin 
aldığı kararı zafer olarak niteledi. Filistin 
Ulusal Girişimi Genel Sekreteri Mustafa 

Al-Barghouti de kararı zafer olarak de-
ğerlendirirken, BDS hareketinin güçlen-
dirilmesi gerektiğine vurgu yaptı.

BDS HAREKETİ

İsrail›in boykot edilmesini savunan yak-
laşık 200 Filistinli sivil toplum kuruluşu 
(STK) tarafından 2005 yılında başla-
tılan BDS hareketiyle İsrail üzerinde 
ekonomik ve siyasi baskı oluşturulması 
hedefleniyor. Küresel bir hareket olan 
BDS, Filistin toprağındaki İsrail işgaline 
son verilmesi, İsrail›in Arap Filistinli va-
tandaşlarına tam eşitlik sağlanması ve 
Filistinli sığınmacıların geri dönüş hak-
larına saygı duyulması için uluslararası 
çalışmalar yürütüyor.

BM, İSRAİL’İN YERLEŞİM FİRMALARINI KARA LİSTEYE ALDI
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минской группе совета по 
безопасности Европы, сказано: 
«Конфликт должен быть немедленно 
остановлен, оружия должны быть 
сложены, что опять поможет 
стабильности».

РОССИЯ ТАК ЖЕ ЯВЛЯЕТСЯ 
ОДНОЙ ИЗ ЦЕПОЧКИ

Президент РФ, В.В.Путин, связавшись 
с лидерами обеих стран, призвал 
их к немедленному прекращению. 
Как отмечается в сообщении, Путин 
выразил «серьезную обеспокоенность» 

Министр обороны России, Сергей 
Шайгу так же связался с министрами 
обороны Азербайджана и Армении 
и поговорили о немедленном 
завершении конфликта.  

Глава МИД РФ, Сергей Лавров 
совершил звонок с азербайджанским 
коллегой, Эльмаром Меммедияровым 
и армянским коллегой Эдуардом 
Налбадяном. Лавров призывает 
дипломатов прекратить насилия.

Спикер отметил: «Если стороны 
немедленно прекратить конфликт, 
далее ООН и миротворцы должны 
будут найти мирное решение между 
странами». В письме спикера Ирана 
«Жестокие действия радикальных 
групп на регионе, Иранская исламская 
республика получает горькие известия 
и вызывает глубокое сочувствие».

ЗВОНОК ИЗ ФРАНЦИИ

Президент Франции, Франсуа Олланд, 
сообщает, что получили «горькую 
весть» и выразил сочувствие. 

Согласно письменным записям Elysee 
Sara: «Президент с горечью смотрит 
на  то, что среди этих событий в 
верхнем Карабахе, погибают мирные 
жители». Олланд взвесив обе стороны, 
призвал к соблюдению соглашения о 
прекращении огня, а также напомнил, 
что на съезде в Elysee в октябре 
2014-году, президенты Армении и 
Азербаджана, где разрабатывались 
мирные пути решения конфликта. А 
также, отмечается, что этот конфликт 
является серьезным событием в 
истории с 1994-года. 

Согласно письмам председателей 

государственного агенства 
Азербайджана (Azertac), Президент 
Турции Реджеп Тайип Эрдоган 
и Ильхам Алиев поговорили по 
телефону. Президент Турции выразил 
поддержку и солидарность в связи с 
событиями на линии соприкосновения 
войск Армении и Азербайджана. Алиев 
в свою очередь поблагодарил прези-
дента Эрдогана. 

Алиев сообщает, что армянская армия 
провоцирует, армия Азербайджана 
готова напасть, распыляется 
нападение, что заставит Амению 
расплатиться.  

ЗВОНОК ПОДДЕРЖКИ ОТ 
ДАВУТОГЛУ

Премьер-министр Турции в свою 
очередь выразил сочувствие 
президенту Азербайджана, Ильхаму 
Алиеву, касательно жертв жестокого 
нападения. Как передавалось в 
аппарате президента Азербайджана, 
звонок Давутоглу содержал слова 
сочувствия и в случае предотвращения 
провокации со стороны Армении, 
Турция готова встать на сторону 
Азербайджана и поддержать. Алиев 
сообщил премьер-министру Давутоглу, 
что армия Азербайджана решительно 
предотвращает провокации и дает 
ответные действия. 

ИРАН: ОСТАНОВИТЕ КОНФЛИКТ 
НЕМЕДЛЕННО

Иран, услышав о «большом горе» 
по причине разногласий между 
Арменией и Азербайджаном, призвали 
«немедленно остановить конфликт». 
Спикер МИДа Ирана, Хусейн Джабири 
Энсари сообщает: «Призываю 
немедленно прекратить конфликт, 
чтобы ситуация на территориях не 
усугубилась». 

СООБЩЕНИЕ АРМЕНИИ 
СО СТОРОНЫ ЕВРОПЫ ОБ 
ОСВОБОЖДЕНИИ ЗЕМЛИ, 
НЕКОГДА ЕЮ ОККУПИРОАВННОЙ

Глава Парламентской ассамблеи Совета 
Европы (ПАСЕ) призвал Армению 
освободить некогда оккупированные 
земли Азербайджана. 

Педро Аргамунт, глава ПАСЕ, по 
решению Совета по Безопасности 
ООН, призвал вернуть 
оккупированные армянской армией 
земли Азербайджана.  

Аграмунт в письме, сообщая, что в 
Верхнем Карабахе происходят ужасные 
кровопролития, погибают люди, что 
сеет глубокое волнение и большое 
горе, отметил: «Призываю стороны 
немедленно прекратить огонь и прийти 
к общему мирному решению».

ПРИШЛО ОСУЖДЕНИЕ ОТ 
ТУРЦИИ

Министерство иностранных дел 
Турции осуждая нападения, призывает 
Армению соблюсти соглашение о 
прекращении огня и немедленно 
прекратить огонь в сторону 
Азербайджана, а также прийти к 
общему решению. МИД Турции в 
письме сообщает, что «осуждает» 
нападки Армении на Азербайджан, 
которое влияет на мирное население 
Азербайджана. В письме говорилось: « 
Всем  жертвам в Азербайджане желаем 
милости Аллаха, близким терпения, а 
раненных скорейшего выздоровления. 
Армению же мы призываем соблюсти 
соглашение о прекращении огня и дать 
конец конфликту».

ТЕЛЕФОННЫЙ РАЗГОВОР АЛИЕВА 
И ЭРДОГАНА

Согласно информации 

Армения не собирается освобождать некогда 
оккупированные земли.

Организация Объединенных 
Наций внесла в черный список 

израильские фирмы, строящие 
еврейские поселения на захваченных 
палестинских землях.

Комитет по правам человека ООН 
внес некоторые израильские фирмы, 
построившие здания на захваченных 
территориях. Это решение комитета 
было предложено официальными 
лицами Палестины.

Как было указано в заявлении 
Организации Объединенных Наций, 
Великобритания и США также 
выступили против действий Израиля.

В своем высказывании президент 
Палестины Махмуд Аббас оценил это 
решение, принятое ООН, как победу. 
Генеральный секретарь Палестинской 

национальной инициативы Мустафа 
Аль-Баргути так же расценил это 
решение как победу, но при этом 
подчеркнул необходимость укрепления 
движения BDS.

ДВИЖЕНИЕ BDS

Движение BDS, ставящее своей 
целью бойкот Израиля, было 
создано гражданско-общественным 
объединением (STK), состоявшим 
из 200 человек, в 2005 году. Оно 
стремится создать экономическое и 
политическое давление на Израиль. 
Всемирное движение BDS проводит 
работу, направленную на то, чтобы 
прекратить захват палестинских земель 
Израилем, добиться равенства прав для 
палестинцев, проживающих в Израиле, 
создать условия для возвращения 
палестинских беженцев.

ООН ВНЕСЛА ИЗРАИЛЬСКИЕ ФИРМЫ В ЧЕРНЫЙ СПИСОК
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Cezayir İçişleri Bakanlığı’ndan yapılan 
yazılı açıklamada, Mısır polis birimiy-
le güvenlik işbirliği temelini genişlet-
meyi ve Arap ülkelerindeki mevcut 
siyasi koşulların yarattığı emniyet so-
runlarıyla mücadelede ikili koordinas-
yon düzeyini arttırmayı hedefledikleri 
aktarıldı.

Görüşmelerde aynı zamanda terörle 
mücadele, organize suçlar ve uyuştu-
rucu madde kaçakçılığı konularında 
işbirliği yönlerinin geliştirilme yolları-
nın da ele alındığı ifade edildi.

Cezayir İçişleri Bakanı Bedevi başkan-
lığında üst düzey güvenlik heyeti, dün 
Mısırlı yetkililerle terörle mücadele 
başta olmak üzere ortak öneme haiz 
bazı konuları görüşmek üzere başkent 
Kahire’ye ulaşmıştı.

В письменном заявлении, сделан-
ным алжирским МВД, обговорено 
основное сотрудничество в обла-
сти безопасности полицейского 
подразделения Египта, созданного 
за счет расширения политической 
ситуации в арабских странах, ре-
шение двусторонних вопросов 
безопасности и повышение уровня 
координации, направленной про-
тив заговорщиков.

В соглашении обговариваются 
пути решения вопросов борьбы с 
террором, предотвращения кон-
трабанды наркотиков и борьба 
против организованной преступ-
ности.

Министр внутренних дел Алжира 
Бедеви прибыл в Каир, с целью 
обсуждения с уполномоченными 
лицами Египта путей решения во-
просов борьбы с террором.

Mısır ve Cezayir arasında güven-
lik alanında işbirliğini geliştir-

mek ve güçlendirmek için mutabakat 
zaptı imzalandı.

Mısır ve Cezayir arasında güvenlik 
alanında işbirliğini geliştirmek ve güç-
lendirmek için mutabakat zaptı imza-
landığı bildirildi.

Mısır İçişleri Bakanlığı’ndan yapılan 
yazılı açıklamada, Bakan Mecdi Ab-
dulgaffar ve Cezayir İçişleri Bakanı 
Nureddin Bedevi’nin görüşmelerinin 
ardından, güvenlik alanında iki ülke 
arasındaki işbirliğini geliştirmek ve 
güçlendirmek için mutabakat zaptı 
imzalandığı belirtildi.

Açıklamada, söz konusu mutabakat 
zaptı ile güvenlik alanlarında enfor-
masyon ve işbirliğini geliştirme ve 
güçlendirmenin amaçlandığı kayde-
dildi.

Подписан меморандум и вза-
имопонимании, с целью уси-

ления и развития сотрудничества 
в сфере безопасности между Егип-
том и Алжиром.

Сообщается, что подписан мемо-
рандум и взаимопонимании, с це-
лью усиления и развития сотруд-
ничества в сфере безопасности 
между Египтом и Алжиром. 

Министерство внутренних дел 
Египта сделало письменное заяв-
ление, где сообщается, что между 
двумя странами подписан мемо-
рандум о сотрудничестве в сфере 
безопасности, подписанный Ми-
нистром Магди Абдель Гаффаром 
и Министром внутренних дел Ал-
жира, Нареддином Бедеви.

В заявлении, темой меморандума 
являлась информация в сфере без-
опасности и развитие сотрудниче-
ства, с целью его усиления.

MISIR İLE CEZAYİR GÜVENLİK 
İŞBİRLİĞİ YAPACAK

ОСУЩЕСТВИТСЯ СОТРУДНИЧЕСТВО 
В СФЕРЕ БЕЗОПАСНОСТИ МЕЖДУ 
ЕГИПТОМ И АЛЖИРОМ

arayışındadırlar. Fakat dün başaramadılar, 
bugün de sonuç alamayacakları kesindir. 
Bunun güvencesi ise Türk milletinin sağlam 
iradesi ve bin yıllık kardeşlik hukukudur.”

MHP Genel Başkanı, sözlerini şöyle sürdür-
dü: “Dedikoduyu meslek edinmiş, fitneye 
zihnini kaptırmış, iç ve dış mahfillerde 
kurgulanmış algı ve bayat siyaset operas-
yonlarıyla Milliyetçi Hareket’in yörüngesini 
oynatmaya niyetlenmiş bazı odakların, mil-
let nezdinde mahcup ve mağlup olacağını 
da hep birlikte göreceğiz. Bizim yönümüz 
Hakk’a dönüktür. Bizim gücümüz Türk mil-
leti, yegâne sığınak ve manevi mükâfatımız 
Rabbimizin himaye ve ihsanıdır. Biz doğru-
nun yanındayız, meşru olanın tarafındayız, 
milliyetçilikle demokrasinin çakıştığı tarih 
ve millet kaynağındayız. Türklüğün varlığı 
ve Türkiye’nin bekası için her şeyi göze 
alırız. Vatan ve ülkü şehitlerimizin mirası 
kılavuzumuzdur. Demir parmaklıkları taş 
medreseye dönüştürmüş yiğitlerimiz bizim 
göz bebeğimiz, Milliyetçi-Ülkücü gençlik 
asıl teminatımızdır.”

ANKARA ( Sivil İnisiyatif)- Ülkücü 
Hareketin Lideri Alparslan Türkeş, 

vefatının 19. yılında anılıyor. MHP›nin 
kurucusu ve ilk genel başkanı Türkeş›in 
Beştepe›deki kabrinde anma töreni 
düzenlendi.

Türkeş’in Beştepe’deki kabrini ziyaret eden 
MHP Genel Başkanı Devlet Bahçeli ve be-
raberindeki MHP’liler Kuran okuyup dua 
etti. Daha sonra mezara karanfil bırakan 
MHP’lilerin ardından geniş kalabalık meza-
rı ziyaret etti.

“DÜN BAŞARAMADILAR, BUGÜN DE 
SONUÇ ALAMAYACAKLARI KESİNDİR”

Türk milletinin azap ve eziyet verici bir 
dönemden geçtiğini kaydeden Bahçeli, şöy-
le devam etti :”Müslüman Türk milletinin 
varlık ve egemenlik hakları hiç olmadığı, 
hiçbir dönemde yaşanmadığı şekilde sal-
dırı ve taciz altındadır. Terörist eylemler-
le Türkiye’yi zayıflattılar mı amaçlarına 
ulaşacaklarını sanan hain ve işbirlikçiler, 
1071’de Malazgirt ve 1453’de İstanbul’un 
fethiyle değişen dengelerin hesabını sorma 

и коллаборационистам, пусть делают 
выводы от войн в Малазгырте 1071-году 
и битва Фетих 1453-году в Стамбуле. 
Вчера они потерпели неудачу, очевиден 
факт их сегодняшнего краха. Так как 
Турецкий народ является народом с 
сильной волей и тысячелетним законом».

Генеральный директор НПД также 
продолжил: «Делаем сплетни 
профессией, затуманиваем ум 
коррупцией. Наш путь направлен 
к Праву. Наша сила в турецкой 
нации, наше убежище и духовное 
вознаграждение в покровительстве 
Всевышнему Аллаху. Мы близки к 
истине, мы на стороне закона, мы 
находимся в центре пересечения 
демократии и национализма. Мы 
сделаем все ради Тюркского народа и 
выживания Турции. Наследие нашей 
родины и павших мучеников для нас, 
как путеводная звезда. Наши мужчины, 
превратившие железные перила в 
медресе, молодежь национализма и 
идеализма для нас является истинной 
гарантия в будущее».

АНКАРА (Гражданская Инициатива) 
– Лидер идеалистического 

движения, Алпаслан Тюркеш, умер 
19 лет назад. Создатель партии 
националистического движения и ее 
первый генеральный директор, Алпаслан 
Тюркеш был помянут прям у своей 
могилы в Бештепе.

Могилу Тюркеша в Бештепе посетил 
нынешний генеральный директор ПНД 
Девлет Бахчели и совместно с другими 
представителями и членами ПНД 
прочитали суры из Корана.

“ВЧЕРА ОНИ ПОТЕРПЕЛИ НЕУДАЧУ, 
ОЧЕВИДНА БЕЗРЕЗУЛЬТАТНОСТЬ 
СЕГОДНЯШНЕГО ДНЯ”

Взяв во внимание то, что Турецкий 
народ переживает период мучения 
и горечи, Бахчели отметил: 
«Мусульманский тюркский народ 
не имеет суверенного права, она как 
никогда находится под преследованием 
и под прицелом нападения. Террор 
своими действиями хочет сломить 
нас, но мы дадим отпор предателям 

Geçirdiği kalp krizi nedeniyle 1997 yılında hayatını kaybeden 
Alparslan Türkeş mezarı başında anıldı.

Türk Dünyasının Merhum MHP 
lideri Alparslan Türkeş, vefatının 
19. yılında anıldı

19-я годовщина со дня смерти покойного лидера 
тюркского народа и партии националистического 
движения, Алпаслана Тюркеш
Был помянут Алпаслан Тюркеш, который в 1997-году перенес 
сердечный приступ, окончившийся кончиной.
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MİT tırlarını ihbar ederek, ülke-
sine ihanet eden sözde gazeteci 

alçak piyonun mahkemesinde hazır 
bulunarak , mahkeme heyetini baskı 
altına almaya çalışan CHP, HDP mil-
letvekilleri ile birlikte hareket eden 
Hristiyan kulübünün (AB) İstanbul 
başkonsolusları açık destekleri ile suç 
işlemişlerdir.

Bu gazeteci müsvettesi, iyi bir uşak 
olduğunu isbat etmiştir. Ağababaları-
nın desteğine acil ihtiyacı vardır. Ağa 
babaları da bu zor gününde piyon-
larını yalnız bırakmadılar. Anayasa 
mehkemesinin siyasi kararından 
sonra serbet bırakılan bu aşşağılık 
uşak, yeniden içeri girme korkusuna 
kapılmıştır. Yeniden tutuklanması 
gündeme gelen bu ihanetçi piyonu 
kurtarma operesyonu başlatılmıştır. 
Amerikan gazeteleri Türk Silahlı 
Kuvvetlerini resmen ihtilal yapmaya 
davet ederek, böyle bir ihtilali meşru 
olarak kabul edip “sizinle Amerika 
çalışmada sakınca görmez” şeklin-
deki açıklamaları, Avrupalı haçlı 
şeytanların düşünceleri ile birebir 
örtüşmektedir.

Ancak, Ülkemizin öyle yiğit bir lideri 
var ki, tüm bu alçaklara, yaptıkları 
alçaklıkları yüzlerine çekinmeden 
haykırmaktadır. İstanbul başkonso-
luslarına hadlerini bildirerek, adam 
gibi davranmaları yönünde çağrıda 
bulunarak, son sözünü söylemiştir. 

Teröristlerin bildirilmesine ragmen 
Belçika’nın “bu sözleri ciddiye alma-
ması” ve intihar saldırıları ile karşı 
karşıya kalması ise Belçika hükümeti-
ne adeta sekiz şiddetinde bir deprem 
yaşatmıştır.

Keza; Avrupa Birliğinin samimiyet-
siz, ikiyüzlü olduğunu söyleyerek, 
haçlı şeytanların ülkemize karşı sa-
mimi ve dürüst olmadıklarını ifade 
etmiştir. 

Amerika’nın yanlış politikasını çe-
kinmeden haykırmıştır. Başkanın bu 
yiğit duruşu düşmanlarımızın içine 
korku sokmuş ve telaşlandırmıştır.

Değerli okurlarım, samimiyetimle 
ifade ediyorum ki hiç bir siyasi par-
tiyi övme ya da yerme gibi bir gayret 
içinde değilim. 

Lütfen gelin birlikte düşünüp, değer-
lendirelim. 

Amerikanın, Rusyanın, Avrupalı haçlı 
şeytanların içinde bizim iyiliğimizi 
düşünebilecek bir Allahın kulu var 
mı?  

Bu alçaklar bizim dostumuz olabilir-
ler mi? 

Ellerinden gelse bizi bir kaşık suda 
boğarlar. Şu andaki çabaları da bu-
dur. Bir de ülkemiz içindeki hainlere 
bakalım. HDP ve HDP’leşmış CHP, 
paralelin FETOŞ’u ve diğer terör ör-
gütlerinin işbirliğini görmemek için 
kör olmak lazım. 

Gazete manşetlerine şöyle bir göz 
attığımızda, Beşiktaş Belediyesince 
işlerine son verilen DHKP militan-
larından bahsediliyor. Şimdi ben 
CHP’ye ve HDP’ye oy veren değerli 
vatandaşlarımdan ricam şudur; oy-
larınızla destek olduğunuz bu parti-
lerin yaptıklarını sağlıklı bir şekilde 

değerlendirmenizi istiyorum. Bunlar 
düşmanlarımızla işbirlii yaparak ül-
kemiz yönetimini geçmişte olduğu 
gibi bu günde emperyalist güçlerin 
emrine tahsis etmeye çalışmaktadır-
lar. Bu alçaklara fırsat vermemek için 
gelecekte oylarınızla bunları sandığın 
dibine gömeceğinizden de eminim.

Bu ülke bizim herşeyimiz. Bu ülke bi-
zim onurumuz. Bu ülke bizim namu-
sumuz. Bu ülke için her gün şehitler 
vermekteyiz. Canımızla, kanımızla 
kazandığımız ülkemize göz dikenle-
rin gözlerini çıkarırız. İçimizdeki iha-
netçileri deşifre etmek zorundayız. 
Ülkemize sahip çıkmak zorundayız. 

Ülkemizi yönetenler doğru yoldadır. 
Onların yanında olmalıyız. Onlara 
manevi destek vermeliyiz. Ülkemizi 
yönetenlerin doğru olduklarının 
isbatı, düşmanlarımızın yönetimi de-
virmek yönüde verdiği çabalardır. Bu 
alçaklara fırsat vermeyelim…

Mesele parti meselesinden çıktı. 
Mesele Vatan meselesidir. Bizi Su-
riyelileştirmek isteyen bu alçaklara 
karşı birlik olmak zorundayız. İşbir-
likçilerini deşifre etmeliz. İhanetçileri 
yanlızlaştırmalıyız. Geçen yazımda 
da bahsetmiştim. Yaşar Okuyan 
Ulusal TV’de iki eski Bakanla birlikte 
program yapmaktadır. Programın 
tek bir hedefi var. Hükümeti ve sayın 
Cumhurbaşkanımız Erdoğan’ı kötü-
lemek… Bu onların görüşüdür saygı 
duyarız. Ancak, Programının so-
nunda çok önemli bir ifade kullandı, 
Sayın Okuyan: “Biz meclis içinde de 
Meclis dışında da, Erdoğanla kavga 
ederiz. Erdoğan’ı düşürene kadar da 
kavga edeceğiz. Ancak Emperyalist 
güçler tarafında bir operasyon düzen-
lenirse biz Erdoğanın yanıda oluruz” 
İşte bu sözler,  adam gibi milli duruşu 
göstermektedir. İşte ülkesini sevmek 
budur. İşte Türkiyeli olmak budur. 
İşte Milli olmak budur. İşte adam ol-
mak budur. Bu duruş tüm aydınlarca 
ve yurttaşlarca benimsenmelidir. 

Erdoğan’a karşı olabilirsiniz. 
Erdoğan’ı sevmeye bilirsiniz. Erdo-
ğanın yönetimini benimsemeyebi-
lirsiniz. Bunlar, ülke düşmanları ile 
işbirliği yaparak ihanet etmemizi 
gerektirmez. Allah yanlışa itmesin. 
Doğru şeyler yapmamıza yardım et-
sin. Başka ülke yok. Hepimiz aynı ge-
minin içindeyiz. Gemimizi sağlıklı bir 
limana yaklaştırmak zorundayız.

Bu kötü günleri geride bırkacağız. 
Ülkemiz tam bağımsız bir ülke ola-
caktır. Bundan hiç bir kuşkum yok-
tur. Hiçbir dış güç bize talimat vere-
meyecektir. 

Yaşasın bağımsız Türkiye. 

Kahrolsun emperyalizm. 

Kahrolsun emperyalizme hizmet 
eden yerli uşaklar. 

Saygılarımla.

Республиканская народная 
партия и Демократическая на-

родная партия, обличив КАМАЗы 
НРС, отмечая предательство наро-
ду и проявляя давление на суд за 
не привлечение к ответственности, 
совместно с генконсульствами 
Христианского клуба (ЕС) в Стам-
буле, обвиняют НРС.

Эта журналистская статья дока-
зала, каким хорошим слугой он 
оказался. Нуждается в поддержке 
взрослых. Взрослые же, в свою 
очередь, не могли не поддержать 
своих пешек. После освобождения 
пешек, в результате решения Кон-
ституционного суда, заново попали 
под суд. После ареста, заново нача-
лись попытки освобождения этих 
пешек-предателей. Американские 
газеты, приглашая вооруженные 
силы Турции на осуществление 
переворота, приняв переворот, как 
официальный, слова «Америка не 
получает возражения» вместе с ев-
ропейскими христианскими демо-
нами пришли к единству. 

Однако, наша страна управляется 
таким лидером, что не стесняется 
крикнуть тем пешкам, совершив-
ших низости. Он призвал вести 
себя подобающе, сообщив о своей 
точки зрения генконсульствам в 
Стамбуле, закончил речь. 

Несмотря на предупреждения тер-
рористов, непослушание Бельгии, 
«не придав внимания», она была 
обречена на взрывы смертников, 
Бельгия устроила правительству 
землетрясение, шкалой в 8 баллов. 

«Евросоюз двуличен и неискренен, 
христианские демоны не честны с 
нашей страной» - отмечает Кеза. 

Не стесняясь указал на неправиль-
ную американскую политику. Сме-
лое поведение нашего лидера ввело 
Америку в страх и тревогу.

Дорогие читатели, я с искренно-
стью вам заявляю, что не пытаюсь 
раскритиковать или похвалить в 
СМИ.

Пожалуйста, приходите, вместе 
будем думать о данной проблеме 
одиночества. 

Есть ли слуга Аллаха среди амери-
канцев, европейцев, русских и хри-
стианских демонов? 

Могут ли эти низшие люди быть 
нашими друзьями?

Было им по рукам, они бы нас уто-
пили в ложке воды. На данные мо-
мент следующие попытки. А также 
посмотрим на Саадат нашей стра-
ны. Нужно стать слепым, чтобы 
закрыть глаза на то, как ДПН, РНП 
работает параллельно с ФЕТОШем 
и не видеть сотрудничества с тер-
рористических организаций.

На манжетах газет, пробегая по 
страничкам, в глаза бросается 
дискуссия о боевиках со стороны 
DHKP, давшее конец работе му-
ниципалитету Бешикташ. Сейчас 
же хочу попросить дорогих соо-
течественников в том, чтобы при 
голосовании за ДПН и РНП, совер-
шали свой выбор, хорошо взвесив. 
Они заключают договора с нашими 
врагами, возвращая в нашу страну 
империалистическое правление. 

Примите к сведению и сделайте 
правильный выбор. 

Это страна – наше все наша гор-
дость, наша честь.

Мы ежедневно переживаем жер-
твы, павших во имя страны. Мы 
выколем глаза тем, кто позарится 
на нашу страну, защищенной мно-
гими жизнями и кровопролити-
ями. Мы должны погасить в себе 
предательство. Мы должны беречь 
свою страну. 

Правительство нашей страны на 
правильном пути. Мы должны 
быть с ними и морально поддер-
жать. В доказательство, что пра-
вительство нашей страны на пра-
вильном пути, хочется отметить 
попытки свергнуть правителей 
наших врагов. Не будем давать вра-
гам никакой возможности… 

Проблема вышла из проблемы 
партии. Проблема – это проблема 
Родины. 

Мы должны противостоять вся-
ким низостям, пытающихся нас 
сломить. Мы должны избавиться 
от тех, кто вступал сотрудниче-
ство. Изолировать предателей. 
Как я рассказывал в прошлой 
программе. Яшар Окуян, ведущий 
национального ТВ, встречается в 
своей программе с министрами. У 
программы только одна цель – это 
критика правительства и президен-
та Эрдогана… Это их мнение, мы 
уважаем. Однако, в конце програм-
мы использовал выражение, на 
которое хочу обратить ваше вни-
мание, «Мы как в пределах, так и за 
пределами совета сможем драться 
с Эрдоганом. Будем драться с ним, 
пока его не свергнут. Однако, если 
будет со стороны империалисти-
ческих сил будут осуществляться 
какие-либо операции, мы будем 
рядом с ним». Вот именно эти 
слова, показывает национальную 
позицию. Это и есть любовь к ро-
дине. Вот оно быть националистом, 
человеком. Эту позицию должен 
принять каждый. 

Вы можете быть против Эрдогана, 
можете не любить его, не прини-
мать его правление. Это не сделает 
нас предателями. Пусть Всевыш-
ний Аллах оградит от ложного 
пути, поможет делать во благо. Нет 
другой страны. Мы все на одном 
корабле и должны приблизить его 
к хорошему порту. 

Эти плохие останутся позади. 
Наша страна будет независимой. В 
этом у меня нет сомнений. Никакая 
страна не в праве нам указывать. 

Да здравствует независимая Тур-
ция. 

Пусть будет проклят империализм. 

Пусть будут прокляты местные 
пешки, служащие империализму.

С Уважением.

 

İDRİS ORTAKAYA       

HAÇLI ŞEYTANLARDAN 
PİYONLARINA AÇIK 
DESTEK

ПОДДЕРЖКА 
ХРИСТИАНСКИХ ДЕМОНОВ 
СВОИМ ПЕШКАМ
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PKK’nın kurucularından Osman Öcalan, 
Erbil’de Yaz Boz’a şok açıklamalarda 

bulundu. 

PKK’nın küresel güçler tarafından kullandı-
ğını söyleyen Öcalan, “Büyüyen Türkiye’yi 
durdurmak istiyorlar” dedi... Demirtaş için 
militan diyen Öcalan, “HDP son dönemde 
PKK’ lılaştı” diye konuştu…

Liderimiz Öçalan yakalanmış, bunun bizde 
yarattığı öfke ile bir savaşa hazırlık duru-
mumuz vardı. Bunu gören birçok bölgesel 
ve Uluslararası güç teşvik edici tutumlar 
içerisindeydi. 

- Örnek verecek olsanız ?

Örnek verecek olursak, Uluslararası anlam 
da Rusya, Bölgesel anlam da İran, Suriye, 
Irak, Ermenistan vs. birçok güç, Türkiye’de 
bir savaşın iç savaşın başlatılmasını arzu 
ediyorlardı. Çeşitli tutum ve davranışlarıyla 
da bu arzularını pratikleştirmek için teşvik-
te bulunuyorlardı. 

-Yanı bu ülke temsilcileri PKK’ya gelip 
Türkiye ile savaşın mı dediler?  
 
Yani belki öyle açık söylenmez yani bu tür 
şeyler. 

-Açık söyleyelim

Yani o güçler böyle açıkça gidin savaşın biz 
destekleriz demezler. Örneğin  bizim Mos-
kova temsilcimiz Mahir Welat, Öçalan’ın 
Avrupa’da tutunmamasın da birinci planda 
pay sahibi iken, biz gelin deyince endişe 
etmeden geldi ve yaptığı teklif şuydu; Siz 
bana kararı elime verin, gerisini bana bıra-
kın ben Türkiye’de büyük bir terör dalga-
sını geliştireyim. Şimdi bu PKK’nın Rusya 
temsilcisi bunu neye dayanarak söylüyor. 
Adamın örgüt içerisindeki etkinliği sınırlı, 
herhangi bir özel maddi gücü yok, ona bağlı 
bir yapı da yok ama sadece diyor ki bana 
karar verin de ki bir terör hareketi geliştir 
bu konu da sen inisiyatiflisin, gerisini bana 
bırakın, ben çözerim diyor.

-1999 da oluyor…

1999 yılında oluyor bu. Biz onun bu önerisi 
yerine Öçalan’ın yakalanmasında payı nedir 
diye bir soruşturma başlatınca bir gün de 
Moskova’ya ulaştı. Dağdan indi  aynı gün 
Moskova da… Yani şimdi biz bir tek insanı-
mızı Avrupa’ya göndermek için aylarca uğ-
raşırken bir hastayı, Mahir Welat bir günde 
Moskova’ya tekrar ulaştı. Bu şunu göste-
riyor yan, bir iç savaş için yani o dönemde 
ciddi bir planlama var, ancak o planlama, 
Öçalan tarafında boşa çıkarılır. Bir tarafta 
diyelim böyle Uluslararası bir destek, diğer 
tarafta İran kürtleri akın akın PKK’nın 
saflarına geldi. Hiç kimse bunların gelişini 
engelleme diye bir çabaya girmedi. 

Türkiye o büyük sorununu, kürt sorununu 
çözmede hamle yapmak istedi. Bir süper 
güç olmaya yöneldi. Bunun karşılığın da 
ise dünya ve bölge güçleri durun dedi 
ve Türkiye’yi durdular. Neden Türkiye 
düşmanlığı bu kadar arttı, bir tek şey 
Türkiye’de de ben işte öyle denetim altın-
da izinli hareket eden bir güç olmaktan 
çıkmak istiyorum. Bir gelişme içerisine 
girmek, bölge ve dünya olmak istiyorum. 
Bunu dediği anda biliyoruz ki Türkiye’ye 
karşı dünyanın çeşitli devletleri tavır aldılar 

ve bu tavırları devam ediyor. Türkiye’ye bu 
iddiasından vazgeçirmek için de iç sorunla-
rını kullandılar. 

-PKK’yı kullanıyorlar....... 

Yani tekrar bir savaş gündeme koydular 
PKK üzerinden.. 

-Evet bu sürüyor halen..

Yani son iki yılda olan buydu. Bir çözüm ve 
büyüme fırsatı yerine, gelişme fırsatı yerine 
tekrar bir savaşma, Türkiye’yi kendi iç so-
runlarıyla uğraştırma süreci başlatıldı. 

Birleşmiş Milletler Güvenlik Konseyinin 
dört ülkesi bugün PKK’yı destekler po-
zisyonda. İngiltere her ne kadar kendi 
tarzıyla yapıyorsa İngiltere’dir, Fransa’dır, 
Amerika’dır, Rusya’dır, özellikle Rusya 
bu işin başını çekiyor. Dört Güvenlik 
Konseyi ülkesi, direkt ve endirekt destek 
konumunda. Bölgede İran’dır, Suriye’dir, 
Irak’tır, Lübnan Hizbullah’ıdır, ondan son-
ra diyelim Ermenistan’dır, bu ülkeler yani 
destekler konumdadır.. Diğer tarafta yani 
Türkiye’nin komşusu Bulgaristan, Yunanis-
tan, belki böyle tarafsız bir konum içerisin-
dedirler. Şunu belirtmek istiyorum yani bu 
iki yılda 99’da planlanan ama uygulanma 
alanı bulamayan Türkiye iç savaşını tekrar 
gündeme aldılar. 

“Hendek terörünün amacı daha fazla 
insan ölmesi ve böylelikle iç savaş çık-
masıdır.”

Daha fazla insan ölümü yani daha fazla 
kazanmak değildir, yani budur, bir bakımda  
yani bu şeylerdir, pilot bölgelerdir. Şimdi 
yapabilecekleri yerde yapıyorlar. Bunu 
yavaş yavaş kanıksar hale getirip her yer-
de yapma. Bugün diyelim yapabilecekleri 
yer Sur’dur, Cizre’dir, Silopi’dir, Şırnak’tır, 
Nusaybin’dir, Yüksekova’dır buralardır. 
Daha bazı şeyler devam ettirilir ve bu gide-
rek doğal hale gelir. Böylelikle bir iç savaşın 
pilot bölgelerinde başlayarak genele yayma 
gibi bir politika izlenir. Bir sefer de diyelim 
insanlar düşman hale geldi mi, gerisi gelir.

“Kandildekiler dış güçlerle İttifak için-
deler”

Kandildekileri başka güçler ittifak güç hali-
ne getirdiler  Kandil PKK’sını.. 

- Bu önemli mesela hangi güçler ittifak 
güç haline getiriyor?

Yani İran, Suriye, Irak bunlarla ittifak yaptı. 
Öçalan yakalandıktan sonra iki çizgi vardır. 
Bir Kürt Ulusal Demokratik yapısı diğeri 
de işte Sosyalist Kürt yapısı… Demokratik 
yapıyı bizler temsil ediyorduk ve reformu 
gündeme koyduk. Barışçıl siyasal çözüm 
için diyelim bir çalışma içerisine girdik. O 
zaman mesajlarımızı Türkiye’ye iletenler 
ya yanlış ilettiler, zannederim yanlış rapor 
verdiler ve yahut kendi düşünceleri içerisin-
de değerlendirdiler. 

PKK’nın sosyalist kesimi ki bu Ankara 
grubu diyoruz, Bölge güçleriyle ilişkileri 
vardı onlardan destek gördüler. İran benim 
karşımda Cemil Bayık’ı destekledi, Suriye 
keza öyle, Irak öyle yani biz hiçbir destek 
bulamadık. 

“ Uluslararası Güçler PKK’yı İstedikleri 
Yönde Kullanıyorlar” 

Lideri yakalanmış, şimdi yani bazı etkili 
kadroları da örgüt dışına itilmiş bizim gibi. 
Örgüt yani mikrop kapmaya aç hale gelmiş-
tir. Bizim dönemimiz de biz red ediyorduk. 
1993’ te bana yapılan teklif var.

- Kim yaptı.???

92’ de yani İran, İran’ın KDP’ sine karşı 
tavır almamı istedi, ben red ettim. Bne red 
ettiğim zaman da beni top atışına tabii tut-
tu. Ben zor bela kurtuldum.. Yanımda 2 kişi 
yaşamını yitirdi, 6 kişi yaralandı. Şimdi biz 
direndik şu ve bu gücün bir uzantısı olma-
mak için ama herkes direnmiyor onu ifade 
edeyim.. 

Öçalan koruyup kolluyordu, yani örgütü-
nün bir gücün uzantısı haline gelmemesi 
için özel çaba sarf ediyordu. Öçalan yaka-
landı, Örgüt başsız kaldı. Bazı bizim gibi 
kadrolar da tasfiye edilince örgüt başka 
güçlerin etkisine açık hale geldi ve süreç 
içerisinde yani bu etki güçlendi. PKK’nın 
yönünü belirleyecek noktaya kadar gelindi. 

“Türkiye’yi Durdurmak İsteyen Güçler 
Paralel Yapı ve PKK’yı Harekete Geçir-
di”

Bölge güçleri bazı Uluslararası güçler 
Türkiye’nin konumundan rahatsız oldular, 
özellikle Türkiye’nin, Suriye’ye müdahalesi-
dir, Irak’a müdahalesidir, Sayın Barzani ile 
geliştirdiği ittifaklardır yani kendi içerisin-
de diyelim güçlenme çabalarıdır yani izledi-
ği politikaların bir bütününde rahatsız ol-
dular. Bunun içinde Türkiye’yi durdurmak 
istediler. PKK’yı, Türkiye’yi durduracak güç 
diyelim siyasal planda Cemaat ’ti, askeri 
planda PKK’dı. Hem cemaat hem PKK ha-
rekete geçti ve biliyoruz hala Türkiye ciddi 
bir biçimde cemaat ve PKK ile uğraşıyor. 
Birisi diyelim ard arda yaptığı siyasal giri-
şimler var cemaat, PKK ise hem siyasi hem 
de askeri boyutta Türkiye’nin istikrarını 
bozmak, Türkiye’nin gelişmesini istiyor. Bu 
konuda bir yoğun çaba söz konusu ve gide-
rek genişleyip büyüme sinyali veriyor. Yani 
Türkiye daha fazla uluslararası ve bölgesel 
gücün desteğiyle, içten karıştırılabilir.

“ PYD’yi de PKK’lı Militanlar Kurdu”

PYD, PKK’dan kopan güçlerin oluşturduğu 
bir partidir. O partinin çalışmalarına bende 
katılmıştım yani onun diyelim kadrolarını 
eğitme, program, tüzük ve karalarını hazır-
lama hatta toplantılarını düzenleme, kuru-
luş aşamasında bizimde ciddi katkılarımız 
var, kendimizi PYD’nin kurucuları arasında 
görüyoruz. Şimdi PYD tabi ki bu kuruluş 
çalışmaları içerisinde yer alanların yüzde 
70’ i PKK’nın gerilla yapısıydı. Diğer yüzde 
30’u ise halk içerisinde tespit edilen dele-
geler ki bunlar  PKK sempatizanıydı, o yapı 
büyük çoğunlukla PKK’dan geldi. Ama şöyle 
bir espri vardı, örgütlenir gider kendi zemi-
ninde çalışır, 10 seneyi aşkın 13 senedir ku-
rulmuş olan bu parti Suriye’ de, Rojova’da 
faaliyet yürüttü. Artık o zemine oturdu, 

zemine oturdukça da farklılaştı. Ben bunu 
şöyle değerlendiriyorum, PKK ile PYD akra-
ba güçlerdir, akrabalık ilişkileri var.

“HDP Kandil’in Söylediğinin Dışına 
Çıkamaz “

Bana göre sayın Demirtaş öyle mevcut 
durumdan rahat değil, yani dağ ile çeliş-
memek için özen gösteriyor bunun için 
yerli yersiz çıkışlar yapıyor. Yani kendisinin 
HDP’nin kendisinin bir siyaset sistemi 
yoktur, bir siyaset çizgisi yoktur. Dağ ile 
ters düşmeme, espri ile siyaset yapmamaya 
çalışıyor. Bunun içinde çoğu zaman çelişkili 
açıklamalarda bulunuyor ve daha özgür bir 
etkinlik ortaya koyamıyorlar. Bu nedenle 
diyoruz ki, çok sıkıntılı bir durumları var, 
her zaman bu böyle olmuştur. 

“Demirtaş Paralel Medyanın Parlatma-
ya Çalıştığı Bir Militandır”

Şunu belirteyim, sayın Selahattin Demirtaş 
lider bir kişilik değildir… Militan bir kişi-
dir.. Lider olmaya da soyunmadı her ne ka-
dar işte cemaat basını onu övdü ve sevimli 
göstermeye çalıştıysa da kendisi diyelim 
gücüyle yahut yetenekleriyle güçlenen bir 
yapı değil. Çeşitli odaklar onu topluma 
benimsetmeye çalıştılar ve bunun başında 
cemaat gelir.. Lider kişilik kimdir? Düşünce 
üretir, karar alır, bu kararları uygulayacak 
kurumlar oluşturur ve bu temelde siyaset 
yapar. Sayın Demirtaş dağ ne diyecek endi-
şesi içinde hep oldu. Dağ ile ters düşmeme-
si ve dağ ile uyum içerisinde hareket etti. 
Bu da onu bir militan konumuna düşürdü, 
yani hiçbir zaman gerçek bir lider konumu-
na gelemedi. Bir militan gibi hareket etti, 
militan gibi hareket edince de çok zorlanı-
yor; İzliyorum çok zorlandığını biliyorum. 
Eğer düşünce üretebilse bu düşüncelerini 
karara dönüştürebilse ve yine bunun uy-
gulamalarını geliştirebilse bir lider olur ve 
o zaman etkili olabilir. Dolayısıyla HDP’de 
bağımsız siyaset yürüten yine özgür bir 
siyaset yürüten bir güç haline geldi. Maale-
sef bu durum yaşanmadı.. Şu aşamada bana 
göre bir sene önceki noktadan çok dağ’a 
yakındır, dağ ile bütünleşmiş durumdadır 
ve sivil siyaset anlamında rolünü oynamak-
tan uzaktır. 

“ HDP Son 1 Yılda İyice PKK’lılaştı “

Gittikçe de PKK’laşıyor, HDP son bir yılda 
önemli oranda PKK’lılaştı. Şimdi 7 Haziran 
seçimleri için bana göre o en büyük barışçıl 
adımdı. Halk 80 kişiyi Parlamento’ya soktu, 
Şu mesajı verdi, “ Ben Siyaset İstiyorum 
Savaş Değil” … O başarı Türkiye Cumhuri-
yetine karşı elde edilmiş bir başarı değildir. 
Kandil’de savaşı mırıldanan çözüm konu-
sunda Öçalan’ın çabalarını desteklemeyen 
gönülsüz davranan yönetime bir mesajdı, 
ben barış istiyorum…. Sandıklarda çıkacak 
irade ile çözüme gitmek istiyorum…

Osman Öcalan; Küresel Güçler 
PKK Kullanarak Büyüyen 
Türkiye’yi durdurmak 
istiyorlar...
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Один из основателей РПК, Осман 
Оджалан, сделал шокирующее заявление 
на программе «YAZ BOZ» в Эрдиле.

Оджалан, отметив использование 
всемирных сил РПК, заявил: «Хотят 
остановить прогрессирующую Турцию» 
… Оджалан, назвав Демирбаша боевиком, 
заявил: «ДПН в последнее время 
«РПКфицируется»».

Наш лидер Оджалан был пойман, что 
повлекло за собой гнев и ситуация 
накалялась до готовности к войне. 
Увидев это, многие региональные и 
международные силы поддерживают это.

- Приведите пример? 

К примеру, международные силы, как 
Россия, региональные силы, как: Иран, 
Сирия, Армения и т.п. заинтересованы в 
начале войны внутри Турции. Различные 
установки и поведения поддерживают 
практиковать намерения. 

-То есть представители этих стран пришли 
в РПК и сказали, чтобы напали на Турцию? 
 
То есть, может не та формулировка, но в 
общем так и есть.

-Будем откровенны

Такие силы не станут открыто заявлять 
о поддержке в том, чтобы мы воевали. К 
примеру, наш представитель в Москве, 
Махир Велат, в то время, как в Европе на 
первом плане нужно было Оджалану не 
пойматься, мы сказали прийти, и он без 
колебаний пришел и предложение его 
было следующим: «Дайте мне решение, 
остальное предоставьте мне, я устрою в 
Турции волну террористических актов». 
На что опирается представитель РПК 
в России, предлагая такое? Влияние 
на организацию у него ограниченное, 
определенным личным материальным 
положением не располагает, нет даже 
связанной с личным материальным 
положением чего-либо, однако просто 
говоря, дайте мне решение, то есть в 
этой теме инициатива твоя, а остальное 
предоставьте мне.   

-Это случилось 1999-году…

Это случилось в 1999-году. Мы спросили 
его чем важен же приоритет поимки 
Оджалана, что он предлагает такое, он за 
день прибыл в Москву. Спустился с гор 
и в тот же день в Москве оказался… Мы 
месяцами пытаемся отправить человека 
в Европу, а он за день оказался в Москве. 
Этот указывает на то, что планирование 
о войне внутри страны было, и только 
эта война сможет освободить Оджалана. 
Допустим, с одной стороны будет 
поддержка международных сил, с другой 
же стороны иранские курды, члена 
РПК. Никто не проявил инициативу в 
препятствии.

Турция же эту проблему, как курдскую 
проблему решают, организовываясь в 
движения. Превращается в супер силу. 
Однако всемирные и региональные силы 
остановили Турцию. Почему враждебность 
Турции так увеличилась, я хочу выйти из 
силы, которая является под контролем 
властей. Я хочу развиваться и быть миром 
или регионом. После сказанного, мы знаем, 
что против Турции различные страны 

приняли свои позиции и продолжают. 
Для того, чтобы помешать и заставить 
отказаться от своих планов, были 
использованы проблемы, внутри страны. 

-Они используют РПК....... 

То есть намерены еще одну войну 
посредством РПК

-Да это до сих пор продолжается..

То есть это было в последние 2 года. Вместе 
какого-либо решения или возможности 
опять одна война, начался период, когда 
Турция будет занята решением проблем 
внутри страны. 

4 страны совета по безопасности ООН 
поддерживают РПК. Такие страны, как: 
Англия, Франция, Америка, Россия, 
особенно Россия, стоящая во главе. 4 
страны совета по Безопасности находятся 
в позиции поддержки различными 
способами. Из региональных сил, 
поддерживающих РПК, это: Иран, Сирия, 
Ирак, ливанская Хезболла, позже и 
Армения... С другой стороны, Болгария, 
Греция. В общем, хочется отметить, 
что планы 1999-года не имели место 
осуществлению, однако осуществление 
этих планов на сегодняшний день имеют 
большую вероятность. 

“Целью «канавных терроров» является 
наибольшее количество смертей, что 
повлечет войну внутри страны.”

Больше человеческих смертей, то есть не 
заработать больше денег, вернее так, то 
есть эти вещи, как пилотные регионы. 
Сейчас осуществляется там, где они могут. 
И это постепенно превратить в привычное. 
На сегодняшний день, к примеру в 
местах, как: Сур, Силопе, Шырнак, 
Нусайбин, Юксекова. Позже, добавляют 
некоторые вещи и превращается все это в 
привычное. Таким образом война внутри 
страны, распространяется с начального 
региона. Если в этот раз начнется вражда 
между людьми, остальное само собой 
приложится.

“Альянс РПК с международными 
странами”

Международные силы и РПК создали 
альянс.

 - Важно то, например какие силы 
заключают альянс

Иран, Сирия, Ирак вступили в альянс. 
После поимки Оджалана, остались 2 
группы. Это Курдская национальная 
демократическая структура и Курдская 
Социалистическая структура… Мы 
представляем демократическую 
структуру. Мы работали над над мирным 
политическим решением. В таком случае, 
наши сообщения передавались в Турцию 
или переделанным или же неправильно 
составленными отчетами. 

Социалистическая структура РПК, 
как мы называем Анкаринская группа, 
имела связь с региональными силами и 
поддерживались ими. Иран, будучи моим 
конкурентом, поддержал Жемиля Байыка, 
а также Сирия и Ирак, то есть мы остались 
без поддержки. 

“Международные силы используют РПК в 
своих интересах” 

Пойман лидеры, а также некоторые 
влиятельные кадры, как и мы, извлечены 
из РПК. РПК же осталась уязвимой. В 
1993-году мне пришло предложение. 

-От кого??? 
 
В 92-м то есть Иран, Иран пожелал 
отношения против КДП, однако я отказал. 
Как только я отказал, оказался под 
пушечным прицелом. Я еле спасся.. Рядом 
со мной 2 человек погибло и 6 человек 
были ранены. Мы сопротивлялись, дабы 
предотвратить какие-либо силы, однако не 
все сопротивлялись.. 

Оджалан был под наблюдением и охраной, 
чтобы ограничить силу организации. 
Оджалан пойман, Организация осталась 
без главы. Некоторые сотрудники, 
подобные нам, вернее наше влияние 
увеличивается, когда организация РПК 
обезглавлена и уязвима перед влиянием 
других сил. Это указывает на точку 
направления РПК. 

“Силы, желающие остановить Турцию 
ввели в движение Параллельные силы и 
РПК.”

Региональные силы и некоторые 
Международные силы недовольны 
позицией Турции, особенно 
вмешательством Турции в Сирию, Ирак, 
недовольны альянсом с уважаемым 
Барзаном, развивающее их силы. Поэтому 
Турцию хотят остановить. РПК и Турцию 
в политическом плане может остановить 
ЖЕМААТ, в вооруженном плане РПК. 
Жемаат и РПК начали свои действия, как 
нам известно, Турция до сих пор занята 
борьбой с ними. Жемаат впускает свои 
политические инициативы, РПК же в свою 
очередь нападает как в политическом 
плане, так и в военном плане, тем самым 
препятствуя развитию и стабильности 
в Турции. В итоге выходит, что Турция 
может быть легко запутана внутри 
страны, при участии международных и 
региональных сил.

“ПДС были созданы боевиками РПК”

ПДС – это сила, отделившаяся от РПК. Я 
участвовал в работе этой партии, то есть 
присутствует мое участие в обучении 
сотрудников, составление программы, 
организация собраний, мы можем считать 
себя основателями ПДС. Сегодня же 70% 
партии является партизанской структурой 
РПК. Остальные 30% состоят из делегатов-
единомышленников РПК, которые 
вступили из РПК.  Однако был такой 
парадокс, что после организации ушла 
работать на своей земле, более 10, вернее 
13 лет, проводит мероприятия в сирийском 
Курдинстане. Они расположились там, 
как расположились, начали меняться. Мой 
собственный вывод таков: ПДС и РПК 
являются родственными силами, между 
ними присутствует родственная связь. 

“ДПН не в силах ослушаться РПК “

На мой взгляд, уважаемый Демирташ 
не спокоен от нынешнего положения, 
то есть он указывает на то, что не 
нужно конфликтовать с горой, делая 
неоправданные выводы. В общем, ДПН 
не имеет собственной политической 
системы. Несерьезные попытки построить 
политику. К тому же, они делают 
множество противоречивых заявлений 
не способны заниматься свободной 
деятельностью. Поэтому мы и говорим, что 
положение очень проблематична, и всегда 
таким было. 

“Демирташ является боевиком, 
пытающийся полировать СМИ”

Хочется отметить, уважаемый Селахаттин 
Демирташ не является лидерской 
личностью… Он – боевик… Он ничего 
не сделал для лидерства, может быть 
журналисты жемаата расхвалили его 
и показали его с лучшей стороны, сам 
своими силами он не добился бы. Многие 
заинтересованные в нем, пытались 
принять в коллектив во главе жемаата… 
Кто же лидерская личность? Придумывать 
идеи, обращать их в действие, создавать 
организаций по осуществлений этих 
идей в действие, принимать решения и 
на основе этого осуществлять политику. 
Уважаемый Демирташ все время был 
взволнован тем, что скажет гора. Он 
всегда старался не противоречить и 
стараться быть единомышленником с 
горой. Это и сделало его боевиком, то 
есть никогда и не был лидером. Поступил, 
как боевик, поступая как боевик, 
усложняет себе работу, я наблюдаю за 
этим и вижу, как сложна его работа. Если 
бы он располагал идеи, осуществляя 
мысли и планы в реальность, он смог бы 
стать влиятельным лидером. Поэтому 
ДПН стало независимой, свободной 
силой. К сожалению, это положение 
не осуществилось. На данный момент, 
ДПН, по-моему, они еще ближе к горе, 
объединившись с горой и выполняет роль 
не касающейся гражданских интересов. 

“ДПН за 1 год окончательно 
РПКфицировалась“

ДПН, продолжая свою работу, 
РПКфицируется и за один год 
основательно РПКфицировалась. По-
моему, для выборов 7-июня, это один 
из значительных шагов. Народ включил 
80 человек в Парламент, сообщает: «Я 
нуждаюсь в политике, не в войне» … 
Однако это достижение для Турции не 
является достижением. Это сообщение 
направлено лидерам народа Оджалана, 
который не пытается найти решение 
проблеме войны, мы хотим мира… Я хочу 
действовать, по хорошо-взвешенному 
решению…

Осман Оджалан: «Всемирные 
силы, используя РПК, 
намерены остановить 
развитие Турции …
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“MHP TERÖRLE MÜCADELEDE DEVLE-
TİNİN YANINDADIR VE DUACISIDIR”

Fakat hiçbir güç aziz milletimize boyun 
eğdiremeyecek, pes ettiğine şahit olamaya-
caktır. Bedeli ne olursa olsun, etki ve nüfuz 
ajanları; kin ve nefret gergefinde Türk düş-
manlığı işleyen yabancı mihraklar amaçla-
rına ulaşamayacaklardır. Türk milleti bir ve 
beraberdir.  Milliyetçi Hareket Partisi terör-
le mücadelede devletinin ve güvenlik güçle-
rinin hem yanında, hem destekçisi, hem de 
duacısıdır. Bayatlamış oyunlarla, küflenmiş 
projelerle  Türkiye’nin bölüneceğini, içine 
kapanıp kardeş kavgasına düşeceğini dü-
şünen sefiller, sefirler ve şekavet yuvaları 
hüsran duvarına başlarını çok yakında çar-
pacaklardır.

AZERİ ŞEHİTLERİN AİLELERİNE BAŞ-
SAĞLIĞI

Aziz şehitlerimize, 1 Nisan’ı 2 Nisan’a 
bağlayan gece Ermeni caniliğine kurban 
giden 12 Azerbaycanlı soydaşımıza Cenab-ı 
Allah’tan rahmet diliyor; ailelerine, silah 
arkadaşlarına ve aziz milletimize sabır ve 
başsağlığı niyaz ediyorum. Türk milleti bu 
zor günleri imanın gücüyle aşacak, milli 
birlik ve kardeşliğe duyduğu bağlılıkla ta-
rihsel hak ve hukukunu hiçbir mihraka çiğ-
netmeyecektir.”

PKK’yı görmezden gelip günlük cari faali-
yetlere dalan kamu görevlileri ise işbirlikçi 
olup haklarında adli ve idari takibat mutla-
ka yapılmalıdır.

“ERDOĞAN’IN HER ABD SEYAHATİ 
ÖNCESİ VEYA SONRASI, MEYDANA 
GELEN TERÖR SALDIRILARI DA MİDE 
BULANDIRICI PLANLAMALARIN VE 
DÜŞMANCA NİYETLERİN VARLIĞINA 
KARİNE TEŞKİL ETMEKTEDİR”

Türkiye terörle mücadele ederken, dost ve 
müttefik görünümlü ABD’nin  Ankara’daki 
büyükelçiliği vasıtasıyla kafaları karış-
tırması, akılları bulandırması, korkuları 
tırmandırması masum ve sıradan görüle-
meyecektir. ABD büyükelçiliğinin kendi 
vatandaşlarına 19 ilimizin ismini tek tek 
sayarak gitmemeleri yönünde uyarması 
hiçbir açıdan meşru ve dostane bir tavır 
sayılamayacaktır.

Cumhurbaşkanı Erdoğan’ın ABD’de bulundu-
ğu sırada, bu ülkenin  Türkiye›ye yönelik has-
mane tutum takınması, terörizm konusunda 
kırmızı alarm vermesi kuşkulu ve oldukça 
da manidardır. Dahası Erdoğan’ın her ABD 
seyahati öncesi veya sonrası, meydana gelen 
terör saldırıları da mide bulandırıcı planlama-
ların ve düşmanca niyetlerin varlığına karine 
teşkil etmektedir. Türk milleti terörizmi maşa 
olarak kullanan,  Türkiye üzerinde hesap ya-
pan kötü niyet ve karanlık hedef sahibi sahibi 
ülkeleri görmekte ve bilmektedir.

İran›ın füze denemelerinin istikrarı 
bozucu nitelik taşıdığı vurgulandı. 
AFP›nin haberine göre mektupta 
ayrıca füze denemesinin, İran ile 
yapılan nükleer anlaşmaya onay veren 
BM›nin 2231 sayılı kararını ihlal ettiği 
savunuldu.

MART BAŞINDA DENEME

İran Devrim Muhafızları ordusu, Mart 
ayı başında iki uzun menzilli balistik 
füze denemesi yaptığını açıklamıştı. 
Batılı ülkeler, bu füzelerin nükleer 

Mardin  Nusaybin’de devam eden operas-
yonlar esnasında, teröristlerce tuzaklanan 
el yapımı patlayıcıların infilak ettirilmesi 
sonucunda 5 askerimiz ve 1 polisimiz şehit 
düşmüştür. Bu saldırıda 4 polisimiz yara-
lanmıştır.

Ayrıca  Şırnak il merkezinde 1 Mehme-
dimiz silahlı saldırı sonucunda,  Hakkari  
Yüksekova’da ise 1 polisimiz teröristlerle 
çıkan çatışmada şehit olmuştur.

İki günde terör 18 fidanımızı, 18 yiğidimizi 
kalleşçe, kahpece, alçakça bizden almış; 
analarından, babalarından, sevdiklerinden 
koparmıştır. Yaşananlar ne 1980›li ne de 
1990’lı yıllara benzemektedir.

“YPG’Lİ MİLİTANLARLA KESKİN Nİ-
ŞANCILAR NUSAYBİN’İ KAN GÖLÜNE 
ÇEVİRDİ”

Türkiye olağanüstü şiddet şartlarına 
mahkumdur. Bölücü hainler özellikle  
Nusaybin›e daha fazla bomba yığınağı 
yapmışlar, her yeri silah ve mühimmatla 
doldurmuşlardır. Evlerin önemli bir bölü-
mü el yapımı patlayıcılarla tuzaklanmış-
tır. Sokak aralarına çelik plakalı duvarlar 
örülmüş, bomba yerleştirilmiş kilit taşları 
dikilmiştir.  Suriye’nin kuzeyinden sızdığı 
anlaşılan YPG’li militanlarla birlikte, evle-
rin çatılarına mevzilenen keskin nişancılar  
Nusaybin’i kan gölüne çevirmiştir.

“TÜRKİYE DÜŞMANLARI SİLAHLA-
NIP SALDIRI KONUMUNA GEÇERKEN 
BUNA GÖZ YUMAN KİM VARSA SO-
RUMLUDUR”

Teröristlerin il ve ilçe merkezlerine konuş-
lanması esnasında valilerin ve hükümetin 
ne yaptığı, hangi tedbirleri aldığı ise meç-
hul olduğu kadar şaibeli ve sorgulanmaya 
açıktır.  Türkiye düşmanları silahlanıp 
saldırı konumuna geçerken, buna seyirci 
kalan, göz yuman, ağırdan alan, sessizce 
izleyen kim varsa dökülen şehit kanların-
da ileri düzeyde payları ve sorumlulukları 
vardır ve apaçık da ortadadır. Kurulan bari-
katlar, açılan hendekler, sıkılan kurşunlar, 
patlayan bombalar adeta milletin bağrına 
saplanmış hançer,  Türkiye’nin hakkında 
yazılmış infaz fermanıdır. Bunlar oluyorken 

ABD, İngiltere, Fransa ve Almanya, BM 
Güvenlik Konseyi’ni (BMGK) İran’ın 
füze denemeleri konusunda harekete 
geçmeye çağırdı.

BMGK dönem başkanı İspanya’nın BM 
nezdindeki büyükelçisine gönderilen 
mektupta, ‘kışkırtıcı› diye nitelenen 

Milliyetçi Hareket Partisi (MHP) Genel 
Başkanı  Devlet Bahçeli, yoğunlaşan 

terör saldırıları ile ilgili açıklama yaptı. 
ABD Büyükelçiliği’nin yaptığı açıklamalarla 
dostane tavır içinde olmadığını kayde-
den Bahçeli, “Cumhurbaşkanı Erdoğan’ın 
ABD’de bulunduğu sırada, bu ülkenin  
Türkiye›ye yönelik hasmane tutum takın-
ması, terörizm konusunda kırmızı alarm 
vermesi kuşkulu ve oldukça da manidardır. 
Dahası Erdoğan’ın her ABD seyahati öncesi 
veya sonrası, meydana gelen terör saldırı-
ları da mide bulandırıcı planlamaların ve 
düşmanca niyetlerin varlığına karine teşkil 
etmektedir.” dedi.

Bahçeli’nin yaptığı yazılı açıklama şu 
şekilde:

“Aziz ülkemiz, büyük milletimiz felaket ve 
musibetlerle sınanmakta; kanlı, acılı ve ağır 
bir sınavdan geçmektedir. Bir yanda terö-
rizm ve arkasında destek kuyruğuna girmiş 
zalimler varken, diğer yanda Türk mille-
tinin egemenlik hakları, varlık ve birlik 
hukukuna temel teşkil eden tarihi çıkarları 
bulunmaktadır.

Hiç tereddütsüz söylemek ve kabul et-
mek gerekir ki  Türkiye çok cepheli, çok 
aktörlü sürdürülen yoğun saldırıların ve 
mütecaviz emellerin odağındadır. Teröre 
verilen tavizler, yapılan jestler, gösterilen 
ilgi ve kolaylıklar bomba kılıfında fatura 
edilmiş, silah olarak dönmüş, nihayetinde 
şehadetle sonuçlanmıştır. Ne üzücü bir 
gerçektir ki Türk milleti her gün Doğu ve 
Güneydoğu’dan gelen kara ve kahredici 
şehit haberleriyle sarsılmaktadır. Vatanın 
ve milletin birliği, dirliği ve bağımsızlığı 
uğruna canlarından olan vatan evlatları  
Türkiye’yi mateme boğmuş, hepimizin yü-
reklerini kavurmuştur.

“YAŞANANLAR NE 1980’Lİ NE DE 
1990’LI YILLARA BENZEMEKTEDİR”

Önceki gün 7 polisimizin  Diyarbakır’da, 1 
polisimizin  Yüksekova’da, iki uzman çavu-
şumuzun da  Nusaybin’de şehit düştükleri 
ve henüz acılarının taptaze olduğu bir dö-
nemde, dün yeni bir şehadet dalgası mille-
timizin ciğerini dağlamıştır.

İran›ın füze denemeleri nedeniyle 
bazı Batılı ülkeler BM Güvenlik 

Konseyi›ne başvuru yaptı.

Batılı ülkeler, İran’ın mart ayı başında 
gerçekleştirdiği füze denemeleri nede-
niyle BM Güvenlik Konseyi’ne başvur-
du.

MHP LİDERİ DEVLET 
BAHÇELİ’DEN ABD’YE TERÖR 
TEPKİSİ..

Bahçeli, “Cumhurbaşkanı Erdoğan’ın ABD’de bulunduğu sırada, 
bu ülkenin Türkiye’ye yönelik hasmane tutum takınması, 
terörizm konusunda kırmızı alarm vermesi kuşkulu ve oldukça da 
manidardır” dedi.

İRAN 
BALİSTİK 
FÜZELERİ BM 
GÜNDEMİNDE

başlık taşıma kapasitesine sahip 
olduğu görüşünde. İran yönetimi 
ise suçlamaları geri çevirerek, 
denenen uzun menzilli füzelerin BM 
kararı kapsamında bulunmadığını 
savunmuştu.

AFP’ye konuşan bir BM diplomatı, 
mektubun ‘İran’a karşı uyanık kalındığı’ 
yönünde Tahran yönetimine bir mesaj 
niteliği taşıdığını belirterek, Rusya’nın 
muhalefeti nedeniyle İran’a yönelik yeni 
yaptırımların gündeme gelmesinin söz 
konusu olmayacağını belirtti.

İran›ın nükleer programıyla ilgili yıllar 
süren müzakerelerin ardından geçen 
temmuz ayında anlaşmaya varılmış, 
ocak ayı ortasında da ülkeye yönelik 
ticari ve mali yaptırımların büyük 
bölümü kaldırılmıştı. ABD ise füze 
programı nedeniyle İran›a karşı yeni 
yaptırımları devreye soktu.
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намерения, которые им выгодны. 

“ДПН ВМЕСТЕ С ГОСУДАРСТВОМ 
БОРЕТСЯ ПРОТИВ ТЕРРОРА”

Однако, ниодна сила не сможет сломить 
нашу страну, если и сдадутся, они не бу-
дут прощены. Какова бы не была цена, 
влияющие агенты, иностранные силы, 
враждующие с Турцией, не достигнут 
своей цели. Турецкий народ един и спло-
чен. ДПН вместе с государством оборо-
нительными силами страны боролась 
против террора, поддерживая и находясь 
плечом к плечу. Опираясь на бессмы-
сленные игры, заплесневевшие проекты, 
разделить Турцию, спровоцировать вра-
жду братьев одной страны они не смогут. 

СОБОЛЕЗНОВАНИЯ СЕМЬЯМ 
ЖЕРТВ АЗЕРБАЙДЖАНА

Жертвам, бесстрашно павших в борь-
бе против Армении, в ночь с 1-го по 
2-е Апреля, 12 азербайджанцам, желаю 
милость Всевышнего Аллаха, родным 
же, семьям и братьям по оружию выра-
жаю соболезнования и желаю терпения. 
Тюркский народ переживет эти горькие 
дни верой, никакие иностранные силы 
не навредят историческому и юридиче-
скому праву единого народа.”

января против страны была снята 
значительная степень коммерческих 
и финансовых санкций. США, в 
свою очередь, включила санкции 
против Ирана по причине ядерной 
программы.

правительство, не предпринявшее меры 
против РПК, должно быть взято под на-
блюдение.

“ДО И ПОСЛЕ КАЖДОГО ВИЗИТА 
ЭРДОГАНА В США, ПРОИСХОДИЛИ 
ТЕРРОРИСТИЧЕСКИЕ НАПАДЕНИЯ 
И ТОШНОТВОРНЫЕ ПЛАНИРОВА-
НИЯ В СТРАНЕ, ЧТО ПОКАЗЫВАЕТ 
НЕДРУЖЕЛЮБНЫЕ НАМЕРЕНИЯ, 
КОТОРЫЕ ИМ ВЫГОДНЫ.”

Пока Турция борется с террором, дру-
желюбный друг, как США, посредством 
посольства США в Анкаре, повел себя 
запутывающе, обрекает людей на страх 
и это не пройдет незаметно. Посольство 
США в Анкаре своим гражданам дало 
список 19 областей Турции, куда идти не 
стоит, что не показывает дружелюбное 
отношение к нам. 

Во время визита президента Турции 
Эрдогана в Турцию, эта страна подозре-
валась в враждебности, сомнительно то, 
что касательно темы терроризма, она 
вряд ли могла нажать на красную кнопку, 
все это наглядно видно. К тому же до и 
после каждого визита Эрдогана в США, 
происходили террористические напа-
дения и тошнотворные планирования в 
стране, что показывает недружелюбные 

будут предприниматься какие-либо 
санкции против Ирана.

Соглашение, ядерные переговоры 
Ирана которых длились на 
протяжении многих лет, вступили 
в силу в прошлый июль, в середине 

скорбь в наших сердцах, однако вчера мы 
получили весть о новой смерти. 

Во время операций в Мардин Нусайбине, 
в результате взрыва самодельной бомбы 
пострадало 5 солдатов, 1 полицейских. 4 
Полицейских были тяежло ранены.

Кроме этого, в центре г. Шырнак в ре-
зультате перестрелки погиб 1 солдат, в 
Хаккари провинции Юксекова погиб 
один полицейский, бившийся против 
террористов. 

За два дня 18 наших соотечественников 
пали от рук подлых террористов и ото-
рваны от своих отцов и матерей. То, что 
нам приходится переживать, не происхо-
дило ни 1980-е, ни в 1990-е.

 “ТЕРРОРИСТЫ И СНАЙПЕРЫ  YPG 
ОБЕРНУЛО НУСАЙБИН В КРОВА-
ВОЕ ОЗЕРО”

Турция вынуждена переживать эти ужа-
сные условия. Террористы превратили 
Нусайбин в склад бомб больше, чем в 
других местах, везде заполнено оружи-
ями и боеприпасами. Основная масса 
домов заряжены бомбами. На улицах 
расплетены железные стены, рассажены 
камни, заряженные бомбами. Военные 
YPG, перешедшие с севера Сирии в 
Турцию совместно со снайперами, на-
ходящихся на крышах домов, обернули 
Нусайдин в кровавое озеро. 

“ОТВЕТСТВЕННОСТЬ НЕСЕТ ТОТ, 
КТО ЗАКРЫЛ ГЛАЗА НА ВООРУ-
ЖЕННЫХ ТЕРРОРИСТОВ, НАПРАВ-
ЛЕННЫХ НА ТУРЦИЮ”

В то время как террористы расселялись в 
разные места, чем были заняты губерна-
торы и власти, их действия с целью пре-
дотвращения неизвестно и сомнительно. 
Когда враги Турции нападали на страну, 
те, кто закрыл глаза на происходящее, 
ответственны за смерть жертв, пав-
ших от рук террористов. Построенные 
баррикады, вырытые ямы, взорванные 
бомбы оставили турецкий народ в горе и 
скорби. В то время, как все происходит, 

письме сообщалось, что ракетные 
испытания Ирана нарушают пункт 
№2231 ядерного соглашения ООН.

ИСПЫТАНИЕ В НАЧАЛЕ МАРТА

Революционная гвардейская армия 
Ирана сообщает о том, что в начале 
марта собирается провести два 
дальних ракетных испытания. 
Западные страны считают, что 
эти ракетно-ядерные боеголовки 
принадлежат ООН. Правительство 
Ирана же утверждает в обратном, 
в том, что баллистические ракеты 
дальнего радиуса действия не 
относятся к собственности ООН.

Дипломат ООН сообщает AFP, 
что отправил письмо главам 
Тегерана, что всегда «будут на чеку 
в отношение Ирана», из-за проти-
водействия со стороны России, не 

Генеральный директор Партии Наци-
оналистического движения (ПНД), 

Девлет Бахчели рассказал, касательно 
частых, на последний момент, терро-
ристических нападений. Подметив 
заявления посольства США в Турции, 
которые не имели акцента дружелюбных 
отношений, Бахчели отмечает: «Во вре-
мя визита президента Турции Эрдогана 
в Турцию, эта страна подозревалась в 
враждебности, сомнительно то, что ка-
сательно темы терроризма, она вряд ли 
могла нажать на красную кнопку, все это 
наглядно видно. К тому же до и после 
каждого визита Эрдогана в США, проис-
ходили террористические нападения и 
тошнотворные планирования в стране, 
что показывает недружелюбные намере-
ния, которые им выгодны».

Письмо Бахчели содержит следующее: 

«Наши святые земли и народ испыты-
вается катастрофами и различными 
бедствиями, переживая кровопролитие, 
скорбь и тяготы. В то время, как с одной 
стороны жестокий террор, с другой же 
стороны имущество турецкого народа 
обладает суверенными правами и инте-
ресами, лежащие в основе истории союз-
ного законодательства. 

Не колеблясь, можно утверждать, при-
нять, что Турция является многосторон-
ним, где много актеров, участвующих в 
нападениях, также Турция находится в 
очаге агрессивного стремления. Данные 
концессии террору, осуществленные 
жесты, обернулись к нам в виде бомб в 
чехлах, оружий и жертв. Прискорбно то, 
что Турецкий народ ежедневно получает 
вести о жертвах на востоке и юго-вос-
токе. Турция затонула в скорби из-за 
смертей сыновей этой страны, павших во 
имя единства, мира и независимости, что 
сжигает нас изнутри. 

“СОБЫТИЯ НЕ ПРОИСХОДИЛИ НИ 
В 1980-Е, НИ В 1990-Е”

Смерть 7 полицейских в Диярбакыре, 
одного полицейского в Юксекова и двух 
старших сержантов в Нусайбине посеяло 

По причине ракетных испытаний 
Ирана, некоторые западне 

страны подают заявку на вступление 
Совет безопасности ООН.

Западные страны, в начале марта, 
по причине ракетных испытаний в 
Иране, подали заявку на вступление 
в Совет безопасности ООН.

США, Англия, Франция и Германия 
призвали Совет безопасности 
ООН к принятию каких-либо мер, 
касательно ракетных испытаний в 
Иране.

Председатель СБ ООН в письме, 
оправленном послу ООН в Испании, 
использовал слово «провокатор» и 
подчеркнул, что охарактеризовал 
ход, дестабилизирующий ракетные 
испытания Ирана. По данным 
информационной службы AFP, в 

ТЕРРОРИСТИЧЕСКИЙ ОТВЕТ 
США ОТ ЛИДЕРА ПНД ДЕВЛЕТ 
БАХЧЕЛИ

Бахчели отмечает: «Во время визита президента Турции 
Эрдогана в Турцию, эта страна подозревалась в враждеб-
ности, сомнительно то, что касательно темы террориз-
ма, она вряд ли могла нажать на красную кнопку, все это 
наглядно видно». 

НА ПОВЕСТКЕ 
ДНЯ ООН, 

БАЛЛИСТИЧЕСКИЕ 
РАКЕТЫ ИРАНА
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Ukrayna’nın egemenliği, toprak bütün-

lüğü ve bağımsızlığına gösterdikleri 

destek için Bulgaristan Cumhurbaşkanı 

ve hükümetine, Bulgaristan halkına 

teşekkür eden Cumhurbaşkanı Poroşen-

ko, Rusya’ya karşı yaptırımların, Minsk 

Anlaşmaları’nın tam olarak yerine geti-

rilene dek devam ettirilmesi gerektiğini 

belirtti.

Bulgaristan’ın her zaman Avrupa Kon-

seyi ve Birleşmiş Milletler başta olmak 

üzere tüm platformlarda Ukrayna’nın 

bağımsızlığı, egemenliği ve toprak bütün-

lüğünü desteklediğini dile getiren Rosen 

Plevneliev, “Kırım Ukrayna’dır, Ukrayna 

Avrupa’dır” diye kaydetti.

Rusya’nın Ukrayna’ya karşı saldırısı ile 

mücadele konusunda aktif konumda ol-

duğunu ifade eden Plevneliev, “Rusya’nın 

saldırgan davranışını kabul edemeyiz. 

Ukrayna’nın bağımsızlık ve egemenliğini 

savunuyoruz ve bunun için mücadele 

edeceğiz” şeklinde konuştu.

критической точки на полуострове, 
оккупированным Россией. 

Президент Порошенко выразил бла-
годарность народу, правительству и 
президенту Болгарии за выступления 
против России, за целостность тер-
ритории и независимость Украины, 
также отметил необходимость про-
должения установления Минского 
соглашения. 

Болгария, под начальством Европей-
ского совета и ООН, в лице Росена 
Плевнелиева, во всех платформах 
заявляет целостность, единство и 
независимость Украины. «Крым – Ук-
раина, Украина – Европа». – отмечает 
Плевнелиев.

Плевнелиев, активно выступая за 
борьбу против нападения России на 
Украину, отмечает: «Мы не можем 
принять нападки России. Мы защи-
тим независимость и единство Укра-
ины, и мы будем бороться за это».

Bulgaristan Cumhurbaşkanı Ro-
sen Plevneliev, Bulgaristan’ın 

Ukrayna’nın egemenliği ve toprak bütün-
lüğünü desteklediğini belirterek Kırım’ın 
Ukrayna’ya ait olduğunu belirtti.

Bulgaristan Cumhurbaşkanı Rosen 
Plevneliev, Ukraynalı mevkidaşıyla yap-
tığı görüşmede Kırım’ın Ukrayna’ya ait 
olduğunu vurguladı. Plevneliev ayrıca 
Rusya’nın mahkum ettiği Ukraynalıların 
serbest bırakılmasını talep etti.

QHA’nın haberine göre, Ukrayna Cum-
hurbaşkanı Petro Poroşenko, Ukrayna’ya 
çalışma ziyareti gerçekleştiren Bulgaris-
tan Cumhurbaşkanı Rosen Plevneliev bir 
araya geldi. Ukrayna Cumhurbaşkanlığı 
Basın Servisi’nden yapılan açıklamaya 
göre görüşme sırasında taraflar, Kırım’ın 
yasa dışı işgali ve insan hakları ihlalleri-
nin kabul edilmez olduğunu kaydederek 
uluslararası düzeyde Kırım’ın Ukrayna’ya 
iade edilmesine yönelik ortak hareket-
lerde bulunacakları konusunda anlaştı. 
Petro Poroşenko, Rosen Plevneliev’e Rus-
ya tarafından işgal edilen yarımadadaki 
insani durumun kritik noktada olduğunu 
anlattı.

Президент Болгарии Росен Плев-
нелиев выступая за целостность 

и независимость Украины, отмечает, 
что Крым принадлежит Украине.

Президент Болгарии Росен Плевне-
лиев встретился с украинским кол-
легой и на встрече акцентировал на 
том, что Крым принадлежит Украине. 
Плевнелиев также потребовал, чтобы 
Россия освободила осужденных укра-
инцев. 

Согласно редакции QHA, Президент 
Украины Петр Порошенко встретил-
ся с президентом Болгарии Росеном 
Плевнелиевым, визит, который осу-
ществлялся на территории Украины. 
Согласно пресс-службе при Прави-
тельстве Украины, стороны согласо-
вались на совместном движении с 
требованием возврата Крыма Укра-
ине, опираясь на то, что Крым был 
взят незаконным путем. Петр Поро-
шенко и Росен Плевнелиев сообщили 
о гуманитарная ситуация достигла 

BULGARİSTAN’DAN KIRIM 
İŞGALİNE TEPKİ

РЕАКЦИЯ НА ОККУПАЦИЮ 
КРЫМА ОТ БОЛГАРИИ

Ataların kaç Kıta’da at koşturdu,
Nice devletler kurdu, Necip Milleti coşturdu,

Peygamberin övgüsüne mashar oldu,
Düştü hilal kaldıracaksın sen oğul !

Mücadelen kalkan kılıç değil iyi bil !
Ağlamak yaraşmaz gözlerini sil,

Teselliyi damarlarındaki asil kanda bul,
Sen Ecdadı torunusun unutma oğul !

Her türlü oyun geçmişte oldu,
Korkma her zalimin zulmü yarım kaldı,

Milletin tek dostu Allah oldu,
Sen insanlık pınarının suyunu iç oğul !

Birçok derdimiz var şu asırda,
Yaramız derin, derin kanasa da,

Toprakların küçültüp bırakılsa da,
Yarın cihan senin unutma oğul !

Allah için cihana hüküm eyle,
Doğruyu her yerde ama her yerde söyle,

Bana bakma zor diye öyle,
Sen zoru aşmak için varsın oğul !

Cihan seninle adalet bulsun,
Mazlumların yüzü gülsün,

Bütün dünya şunu iyi bilsin,
Türk’ün adı da sen, soyadı da sensin oğul!

İlim irfan ile yücelt sen milleti,
Ortadan kaldır karanlığı cehaleti,
Ne çıkar fakirlikten bırak sefaleti,

Sen çağa mühür vur oğul !

Ayda Merih›te seni görsünler,
Birçok icada işte bu Türk›ün desinler,

Kıyamete kadar Türk›ü böyle bilsinler,
Aklını, gönlünü iyi kullan oğul !

Sadece akılda , gönülde yetmez iyi bilmelisin,
Kendi nesline sen kendin merhem olmalısın,

Başka merhemler, hekimler arama sakın,
Derdin dermanı, kendindedir sakın unutma oğul...!

Dr. Mustafa KURT
Gazeteci-Şair-Yazar

OĞUL
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çatışmalar 1988 yılında Ermenistan’ın 
Azerbaycan’a karşı toprak iddiaları 
üzerine başlamıştı. 1994 yılında Mayıs 
ayında taraflar ateşkes konusunda uz-
laşmıştı. 

Dağlık Karabağ ve çevredeki yedi ilçe 
dahil Azerbaycan topraklarının yüzde 
20’si Ermenistan silahlı kuvvetlerinin 
işgali altında bulunuyor. Halen AGİT 
Minsk Grubu ve onun eş başkanları 
Rusya, Fransa ve ABD himayesinde ba-
rış görüşmeleri devam ediyor. BM Gü-
venlik Konseyi’nin Dağlık Karabağ ve 
çevresindeki bölgelerin özgürleştirilme-
si konusundaki dört kararı Ermenistan 
tarafından uygulanmıyor.

ситуации, которая долгие годы явля-
ется крупнейшей проблемой двусто-
ронних отношений».

Начались притязания по поводу 
конфликтов двух южно-кавказских 
стран, где в 1988 году Армения всту-
пила против земель Азербайджана. В 
1994-году договорились о прекраще-
нии огня между обеими сторонами.

Армянские вооруженные силы за-
нимают 20% земель Азербайджана, 
Нагорный Карабах, включая семь 
регионов вокруг. В настоящее время 
Минская группа ОБСЕ и ее сопред-
седатели: Россия, Франция и США 
продолжают мирные переговоры. 
Армения не выполняет 4 решения, об 
освобождении Нагорного Карабаха и 
семи регионов вокруг, принятых сою-
зом безопасности ООН.

Rusya Dışişleri Bakanlığı sözcüsü 
Maria Zaharova, Rusya’nın Erme-

nistan ve Azerbaycan gibi Dağlık Kara-
bağ sorununu çözmek isteğinde oldu-
ğunu söyledi. Zaharov, Moskova’nın bu 
sorunun gündeminden düşmesini ve 
çatışmaların uluslararası hukuk teme-
linde çözülmesini istediğini açıkladı.

Zaharova, “Bizim amacımızın samimi 
olduğu ispatlanmıştır. Biz Minsk gru-
bunun başka eş başkanları gibi değiliz. 
Rusya, Azerbaycan ve Ermenistan taraf-
ları ile ortak çalışarak bu çok zor duru-
mu çözmek istiyor” dedi.

Güney Kafkaslardaki iki ülke arasındaki 

Официальным представителем 
МИДа РФ было сделано следую-

щее заявление: «Проблема Нагорного 
Карабаха должна решаться в рамках 
международно-правового кодекса». 

Официальный представитель МИДа 
РФ, Мария Захарова отмечает, что 
Россия так же, как и Армения и Азер-
байджан, подверглась участи реше-
ния проблемы Нагорного Карабаха. 
Захарова отмечает, в Москве требуют 
снятия этой проблемы с повестки дня 
и решения ее в рамках международ-
ного права.

Захарова отмечает: «Истинность на-
ших целей, мне кажется, доказана. И 
мы - наравне не с другими сопредсе-
дателями, а наравне с азербайджан-
ской и армянской сторонами - хотим 
разрешения этой очень непростой 

RUSYA’DAN DAĞLIK 
KARABAĞ ÇIKIŞI

ВЫХОД В НАГОРНЫЙ КАРАБАХ 
С РОССИИ
Русские чиновники сообщают, что хотят решения темы 
Нагорного Карабаха юридическим путем и снятия с 
повестки дня в Москве...

Rus yetkili Dağlık Karabağ sorununun uluslararası 
hukuka dayalı olarak çözülmesini ve Moskova’nın 
gündeminden düşmesini istediklerini söyledi..

JAPONYA’DAN GAZZE’YE “PATLAYICI 
TEMİZLEME” YARDIMI

Açıklamada ayrıca savaş kalıntıları ne-

deniyle 16 kişinin yaşamını yitirdiği, 

48’i çocuk 97 kişinin yaralandığı bilgisi 

verildi.

Gazze’deki İçişleri Bakanlığına bağlı 

patlayıcılar birimi, Gazze Şeridi’nin 

çeşitli bölgelerinde 40 evin enkazının 

altında patlayıcı maddelerin olabilece-

ğini belirtiyor.

UNMAS’ın, mayın temizleme eylemi, 

mayın konusunda bilinçlenme, risk 

azaltma eğitimi, mayın mağdurlarına 

destek ve stoklardaki mayınların imha 

edilmesi gibi çalışmaları bulunuyor.

İsrail›in Gazze›ye 7 Temmuz 2014›te 

başlattığı ve 51 gün devam eden sal-

dırılarda 2 binden fazla kişi hayatını 

kaybetmiş, 11 binden fazla kişi yara-

lanmıştı.

Japonya, İsrail’in Gazze Şeridi’ne 
yönelik saldırılarından kalan pat-

layıcı maddelerin temizlenmesi için 
UNRWA’ya 500 bin dolar hibe etti.

Japonya’nın, İsrail’in Gazze Şeridi’ne 
yönelik saldırılarından kalan patlayı-
cı maddelerin temizlenmesi için BM 
Filistinli Mültecilere Yardım Ajansına 
(UNRWA), 500 bin dolar hibe ettiği 
bildirildi.

UNRWA tarafından yapılan yazılı açık-
lamada, Japonya’nın, Birleşmiş Millet-
ler Mayın Hareketi (UNMAS) aracılı-
ğıyla savaş kalıntılarının temizlenmesi 
için 500 bin dolar bağışta bulunduğu 
belirtildi.

Patlayıcı madde kalıntılarının, 
Gazze’de hala siviller ve imar çalış-
maları için büyük tehdit oluşturduğu 
ifade edilen açıklamada, saldırıların 
üzerinden 18 ay geçmesine rağmen 
sadece 3 bin patlayıcı maddenin imha 
edilebildiği kaydedildi.

В заявлении также было сообщено, 
что остатки от войны принесло 16 
смертей мирных жителей, 48 детей 
и 97 взрослых были ранены. 

Саперами при Министерстве 
Внутренних Дел Сектора Газа 
было также сообщено, что в 
регионе Шериди (Сектор Газа), 
под обломками 40 домов, могут 
оказаться взрывчатые вещества. 

ЮнМАС будет осуществлять 
действия по разминированию, 
образованию по снижению риска, 
действия по повышению уровня 
информированности о наличии 
мин и поддержка пострадавших 
от мин, а также уничтожение 
противопехотных мин.

В нападении Израиля на Сектор 
Газа 7-июля 2014 г., которое 
длилось 51 день, умерло свыше 
2 тыс. человек и 11 тыс. были 
ранены.

Япония пожертвовала БАПОРу 
500 тыс. долларов на очистку 

взрывчатых веществ, оставшихся в 
результате нападений Израиля на 
Сектор Газа. 

Япония пожертвовала Агентству 
ООН для помощи палестинским 
беженцам (БАПОР) 500 тыс. 
долларов на очистку взрывчатых 
веществ, оставшихся в результате 
нападений Израиля на Сектор Газа. 

Со стороны БАПОР  в письменном 
заявлении было отмечено, 
что Япония, посредством 
Противоминной службы ООН 
(ЮнМАС), провела чистку 
остатков от войны, пожертвовав 
500 тыс. долларов.

Было отмечено, что остатки 
взрывоопасных частиц приносят 
угрозу мирным жителям Сектора 
Газа, за восемнадцать месяцев 
поиска, было найдено только 3 
тыс. остатков взрывоопасных 
частиц. 

«ВЗРЫВООПАСНАЯ ОЧИСТКА» ИЗ 
ЯПОНИИ В СЕКТОР ГАЗА

Rusya Dışişleri Bakanlığı’ndan “Dağlık Karabağ sorunu 
uluslararası hukuka dayalı çözülmeli” açıklaması yapıldı.
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edemediğini kaydederek, «Şimdi ise sı-
nırlamalar kalktı. Dolayısıyla Pakistan›ın 
da üzerine düşeni yapmasını bekliyo-
ruz.» diye konuştu.

Ruhani, Pakistan’ın Gvadar ile İran’ın 
Çahbahar limanları arasında rekabet olup 
olmadığına ilişkin bir soruya, “Rekabet 
iyidir. Çahbahar gelecekte çok önemli bir 
liman olacak. Tren yoluyla bu iki liman 
birbirine bağlanmalıdır. Böylece ticaret 
kolaylaşmış olur.” cevabını verdi.

SURİYE’DEKİ DURUM

Ruhani, Suriye’deki son duruma ilişkin 
yaptığı değerlendirmede, Suriye ordu-

природного газа между Ираном и 
Пакистаном. 

Рухани, отвечая на вопросы, касательно 
темы конкуренции между портами 
Гвадар и Чабахар. Чабахар в будущем 
станет очень важным портом. Эти 
два порта должны быть соедены 
желездорожной трассой. Таким образом 
происходит упрощение торговых 
отношение». 

ОБСТАНОВКА В СИРИИ

Касательно событий в Сирии за 
последнее время, Рухани, оценив и 
взвесив все, пришел к выводу, что армия 
Сирии и оппозиция должны действовать 
сообща и мирно. Рухани отметил, что 
Иран против всяческих действий, что 

suyla muhalif gruplar arasında barışı 
yeğlediğini vurguladı. İran’ın Suriye’nin 
toprak bütünlüğünü bozacak bütün ey-
lemlere karşı olduğunun altını çizen Ru-
hani, taraflar arasındaki müzakerelerin 
önemine işaret etti.

Pakistan ile İran arasındaki sınır gü-
venliğine ilişkin bir soru karşısında da 
Ruhani, sınır güvenliğinin sağlanması 
konusunda İslamabad yönetiminden 
güvence aldıklarını belirtti. “Ticaret ya-
pabilmemiz için sınırlarımızın güvende 
olması lazım” diyen Ruhani, sorunun 
İran tarafından kaynaklanmadığı değer-
lendirmesinde bulundu.

SUUDİ ARABİSTAN İLE İLİŞKİLER

Ruhani, Tahran ve Riyad arasında ya-
şanan gerginliğe dair soruya verdiği ce-
vapta, “Müslüman dünyasında istikrara 
ihtiyacımız var. Bu ancak kalıcı barış ile 
sağlanabilir. Bu gerginliğin sonlanması 
için elimizden geleni yapacağız.” dedi.

Afganistan’daki barışın sürecine ilişkin 
soruya ise Ruhani, “İran, Pakistan ve 
Afganistan arasında üçlü görüşmeler 
başlatılabilir. Afganistan’da barışın tesisi 
için çaba sarf edeceğiz. Biz kendi üzeri-
mize düşeni yapmaya hazırız.” şeklinde 
cevap verdi.

Ruha’nin Pakistan ziyaretinde iki ülke 
arasında 6 antlaşma imzalandı. Bu ant-
laşmalar, ticaretin geliştirilmesi, enerji 
işbirliği ve eğitim gibi konuları içeriyor. 
Ayrıca iki ülke arasındaki ticaretin 5 
milyar dolara çıkarılması hedefleniyor.

попортит единство Сирии, предложил 
провести переговоры между сторонами.

Рухани, опираясь на безопасность 
границ Ирана и Пакистана, сообщил, что 
взял доверенность в Исламабаде. «Чтобы 
иметь хорошие торговые отношения, 
границы между нашими странами 
должны быть безопасны». – этими 
словами Рухани сообщает, что опасность 
границам от Ирана совершаться не будет.

ОТНОШЕНИЯ С САУДОВСКОЙ 
АРАВИЕЙ

Отвечая на вопрос, заданный касательно 
прошлых разногласий между Тегераном 
и Эр-Риядом, Рухани заявляет: «В 
Мусульманском мире нам понадобится 
стабильность. Это может осуществиться 
только оставшимся миром. Мы сделаем 
все, что в наших силах, чтобы закончить 
эту вражду». 

Касательно периода перемирия 
в Афганистане, Рухани отметил: 
«Возможна встреча Ирана, Пакистана 
и Афганистана на трехсторонних 
переговорах. Будем прилагать все силы в 
пользу мира в Афганистане. Мы готовы 
идти на любые уступки во избежание 
конфликтов».

На официальном визите Пакистана, 
Рухани подписал 6 договоров 
между Пакистаном и Ираном. 
Договоры включают в себя вопросы 
развития торговли, энергетическое 
сотрудничество и образование. А также, 
нацелены на прибыл соглашения в 5 
млрд. долларов.

İRAN - PAKİSTAN İLİŞKİLERİ

İran›ın Pakistan›ın enerji ihtiyacını kar-
şılayabileceğini söyleyen Ruhani, ülke-
sinin Pakistan sınırına kadar boru hattı 
inşa ettiğini söyledi. Pakistan›a elektrik 
aktarımını ilk planda 1000 MW’a çıkart-
mayı hedeflediklerini kaydeden Ruhani, 
iki ülke limanları arasında da karadan 
ve denizden bağlantı sağlanmasını arzu 
ettiklerini ifade etti.

İran-Pakistan doğal gaz boru hattı konu-
sunda İran›ın üzerine düşeni yaptığını 
belirten Ruhani, Pakistan hükümetinin 
ise İran üzerindeki sınırlamalardan dola-
yı henüz kendi payına düşen kısmı inşa 

военном, однако то, что он является 
шпионом, Индия не признает. 

ОТНОШЕНИЯ ИРАН-ПАКИСТАН

Рухани отметил, что Иран располагает 
достаточными ресурсами, чтобы 
снабжать Пакистан электроэнергией 
и заявил, что собирается провести 
трубопровод до границ Пакистана. 
В первую очередь, Рухани намерен 
передать Пакистану 1000 МВ энергии, а 
также сообщил, что нужно создать связь 
между портами, наземную и морскую. 

«Вот и убрали мы границы Ирана и 
Пакистана. Сейчас же мы ждем уступки 
со стороны Пакистана». – заявляет 
Рухани, который уступил в проблеме 
с проводимостью трубопровода для 

İran lideri Ruhani Pakistan›da altı an-
laşma imzalarken Hindistan - Pakis-

tan arasındaki casusluk tartışmalarının 
gündeme gelmediğini söyledi.

İran Cumhurbaşkanı Hasan Ruhani, iki 
günlük Pakistan ziyaretini tamamlaya-
rak ülkesine döndü. Ruhani, Pakistan›da 
yaptığı görüşmelerde Pakistan - Hindis-
tan ilişkileri ve casusluk iddialarının hiç 
gündeme gelmediğini söyledi.

Ruhani, resmi ziyaret sonrası bir basın 
toplantısı düzenledi. İran ile Pakistan 
arasındaki ilişkilerin Hindistan’a etki-
leri ile ilgili olarak Ruhani, “Ne zaman 
Pakistan ile yakınlaşsak bazı insanlar 
spekülasyonlar üretiyor. Bölgedeki so-
runlar savaşla çözülmez. İran’ın nükleer 
programı bölge ülkelerince örnek alına-
bilir. Biz barışçıl nükleeri başardık, bölge 
ülkeleri de yapabilir.” dedi.

Ruhani, Pakistan lideri Navaz Şerif ’le 
görüşmelerinde Belucistan’da Hindistan 
istihbarat servisi RAW’a bağlı ajanın 
yakalanmasının da görüşüldüğü iddi-
alarını reddetti. Ruhani “Biz Pakistan’a 
geldiğimizde hep söylentiler yayılıyor” 
ifadelerini kullandı.

Pakistan’ın güneybatı eyaleti 
Belucistan’da ayrılıkçı faaliyetler yürüt-
tüğü ve Hindistan İstihbarat Teşkilatı 
(RAW) ajanı olduğu iddia edilen bir 
kişinin gözaltına alındığı bildirilmişti. 
Hindistan yakalanan vatandaşının eski 
bir ordu mensubu olduğunu kabul eder-
ken, ajanlık iddialarını reddetmişti.

Лидер Ирана, Рухани, подписывая 
шесть соглашений, не обсудил спор о 

шпионаже между Пакистаном и Индией.

Президент Ирана, Хасан Рухани, 
совершив двухдневный визит в 
Пакистан, вернулся обратно в свою 
страну. Рухани, на визите сообщил, 
что не считает нужным обсуждать 
отношения и тему о шпионаже между 
Пакистаном и Индией. 

Рухани также собрал пресс-
конференцию после официального 
визита. Касательно отношений между 
Ираном и Пакистаном, которые могут 
влиять на Индию, Рухани отметил: 
«В любое время, когда происходит 
сближение Ирана с Пакистаном, вокруг 
люди проводят спекуляцию. Проблему 
в регионе войной не решить. Примером 
может послужить ядерная программа 
Ирана. Мы добились мирной ядерной 
программы, региональные страны так же 
могут решать вопросы».

Рухани, на официальной встрече с 
лидером Пакистана, Навазом Шериф 
в Белуджистане, отверг обсуждаемый 
спор о поимке агента, принадлежащего 
индийской разведовательной службе 
RAW. Рухани отмечает: «Как мы не 
посещаем Пакистан, так все время 
распространяются слухи».

Было сообщено, что при проведении 
сепаратистских мероприятий в 
провинции Белуджистан, находящегося 
на юго-западе Пакистана, был пойман 
агент Разведывательной организации 
Индии (RAW). Индия признает, что 
пойманный агент являлся бывшим 

RUHANİ PAKİSTAN’DA CASUSLUK 
İDDİALARINI GÖRÜŞMEMİŞ

РУХАНИ НЕ ОБСУДИЛ ЗАЯВЛЕНИЕ О ЩПИОНАЖЕ В ПАКИСТАНЕ
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NATO çerçevesinde de ortaklığın söz 
konusu olduğunu sözlerine ekledi.

Iohannis şunları kaydetti: “ ziyaretimiz, 
bölgedeki karmaşık jeopolitik bir or-
tamda gerçekleşiyor. Çözüm bulmamız 
gereken çok sayıda güvenlik riski ve 
endişe var. Birlikte stratejik ortaklığın 
temelinde bu riskleri daha iyi yönete-
bileceğimize inanıyorum. Vatandaşla-
rımız güvenlik ve refah istiyor, biz de 
müşterek gayretlerle bu beklentileri 
karşılamaya çalışıyoruz.”

Romanya Cumhurbaşkanı ayrıca Türk 
mevkidaşına son aylarda Türkiye´de 
meydana gelen saldırılarda ölenler için 
taziyelerini sunduğunu belirterek bun-
lara verilecek cevabın “ortak ve kararlı” 
olması gerektiğine işaret etti.

на прошедшем Европейском совете о 
примирении я ответил положительно 
и надеюсь, Турция поможет нам в 
выявлении незаконных беженцев, 
кто перешел на территорию ЕС, а то 
и свести на нет этот поток беженцев. 
Румыния была очень заинтересована 
касательно этой темы соглашения». - 
сказал Йоханнис.

 Йоханнис отмечает тесное 
сотрудничество между двумя 
странами в сфере безопасности 
и обороны, а также добавил 
партнерство с НАТО.

Йоханнис отметил следующее: 
«Наш визит осуществляется на 
месте, с запутанной региональной 
геополитикой. Нам нужно найти 
решение проблем, связанные 
с множествами рисками с 
безопасностью и волнениями. Я верю, 
что вместе мы сможем урегулировать 
эти риски, объединившись в 
стратегическое партнерство. Наши 
граждане нуждаются в безопасности 

İki Cumhurbaşkanı ekonomik konulara 
ve iki ülke arasındaki sosyal ve kültürel 
ilişkilere de değindi.

--Iohannis: Karadeniz´de Bir Göç-
men Güzergâhının Açılacağına 
İnanmıyorum--

Romanya Cumhurbaşkanı, Türkiye´den 
Karadeniz üzerinden Romanya´ya uza-
nacak bir göç güzergâhının açılacağına 
inanmadığını ifade ederek buna bir ka-
nıt olarak da Türkiye´nin bölgeyi iyi bir 
şekilde kontrol ettiğini ileri sürdü.

и процветании, мы же, в свою 
очередь, совместными усилиями 
стараемся оправдать ожидания».  

Кроме всего, президент Румынии 
выразил соболезнование 
пострадавшим, в связи с последними 
нападениями на Турцию и 
акцентировал на «общность и 
стабильность». 

Главы обеих стран обсудили 
экономические вопросы, культурные 
и социальные соглашения между 
обеими странами.

-- Йоханнис: Я не верю в открытие 
переселенческого маршрута в 
Черноморье-- 
Президент Румынии отмечает, что не 
верит в открытие переселенческого 
маршрута в Румынию через 
Черноморье, и для уверенности, 
предложил хорошо контролировать 
территорию Турции.

ortak olduğunu söyledi.

Iohannis, “Topraklarında çok sayıda 
mülteci ağırlayan bir ülke olan Türkiye, 
mevcut krizin çözülmesinde insani açı-
dan olduğu gibi, göç akınının kontrolü 
ve insan kaçakçılığı yapan şebekelerle 
mücadele açısından da kilit rol oynu-
yor. Bu bağlamda geçtiğimiz günlerde 
Avrupa Konseyinde varılan muta-
bakatı olumlu karşıladım ve bunun 
Türkiye´den Avrupa Birliği´ne girmeyi 
başaran kaçak göçmenlerin oluşturduğu 
akının kayda değer bir ölçüde azalma-
sına veya tamamen bitmesine katkıda 
bulunacağını ümit ediyorum. Romanya, 
bu anlaşmaya varılması konusunda çok 
istekliydi.” dedi.

Iohannis güvenlik ve savunma alanında 
iki ülke arasında sıkı işbirliği, ayrıca 

ключевую роль в 
предотвращении 
торговлю 
людьми контроля 
за потоком 
беженцев».

Президент 
Румынии Клаус 
Йоханнис 
отмечает, что 
Евросоюз (ЕС) 
сталкивается с 

рядом вопросов, что приводят к 
запутанному выводу, однако Турция 
является партнером, который даст 
ответы на части этих вопросов, 
сыграет важную роль в их решениях.

«Турция – страна, на территории 
которой находится большое 
количество беженцев другой страны 
учавствует в урегулировании 
нынешнего кризиса, также играет 
ключевую роль в предотвращении 
торговлю людьми контроля за 
потоком беженцев. В связи с этим, 

Türkiye’ye resmî bir ziyarette bu-
lunan Romanya Cumhurbaşkanı 

Klaus İohannis, Cumhurbaşkanı Recep 
Tayyip Erdoğan ile biraraya geldikten 
sonra önemli açıklamalar da bulundu.

Romanya Cumhurbaşkanı Klaus Iohan-
nis, “Topraklarında çok sayıda mülteci 
ağırlayan bir ülke olarak Türkiye, mev-
cut krizin çözülmesinde insani açıdan 
olduğu gibi, göç akınının kontrolü ve 
insan kaçakçılığı yapan şebekelerle mü-
cadele açısından da kilit rol oynuyor.” 
dedi.

Romanya Cumhurbaşkanı Klaus Iohan-
nis, Avrupa Birliği´nin (AB) hâlihazırda 
karmaşık sonuçları olan bir dizi sorunla 
karşı karşıya kaldığını, Türkiye´nin ise 
bu sorunların bir kısmına verilecek ce-
vabın belirlenmesi açısından önemli bir 

Президент Румынии Клаус 
Йоханнис нанес официальный 

визит в Турцию, встретившись с 
президентом Турецкой Республики, 
Реджеп Тайип Эрдоганом, также 
сделал важные заявления.

Президент Румынии Клаус Йоханнис 
заявил: «Турция – страна, на 
территории которой находится 
большое количество беженцев другой 
страны учавствует в урегулировании 
нынешнего кризиса, также играет 
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Президент Румынии Клаус Йоханнис, Турция – важный партнер.
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“hatırlatması üzerine ‘’Evet tabi iki bazı 
kadınlar seçiyor, Amerikalı zencilerden 
de kölelikten yana olanlar vardı.” ifa-
delerini kullandı. Kadın haklarından 
sorumlu bakanın başörtülü kadınlara 
‘zenci’ benzetmesi kısa sürede sos-
yal medyada binlerce kişi tarafından 
eleştiri yağmuruna tutuldu. #Lauren-
ceRossignol hashtagı Twitter Fransa 
gündeminde TT listesine girdi. Binlerce 
internet kullanıcısı, bakanı ırkçı ve 
İslamofobik kelimeler kullandığı gerek-
çesiyle istifaya davet etti. Sosyal medya 
kullanıcıları, kadın haklarını savunmak-
la görevli bir bakanın bir cümle içerisine 
nasıl “ırkçılık, yabancı düşmanlığı, cin-
siyet ayrımcılığı ve Müslüman düşman-
lığını” sığdırabildiğine hayret ettiklerini 
belirtti.

Bu arada change.org’da Laurence 
Rossignol’un istifa etmesi için başla-
tılan imza kampanyası da kısa süre 
içerisinde beklenen imza sayısının üze-
rine çıktı. Katılımcılar, Cumhurbaşkanı 
François Hollande ve Başbakan Manuel 
Valls’a, ırkçı ifadeler kullanan Rossignol 
ile ilgili gerekli işlemleri yapma çağrı-
sında bulundu.

жабы, в Америке тоже негры шли в 
рабство добровольно». Министр по 
правам женщин подверглась ярост-
ной критике от нескольких тысяч 
людей в социальных сетях за сравне-
ние мусульманок с «неграми». Хештег 
#LaurenceRossignol является самым 
читаемым и обсуждаемым в Твиттере 
на сегодняшний день. Пользователи 
социальных сетей в обсуждениях 
обвинили Россиньол за расизм и на-
звали исламофобом, предложив даже 
подать в отставку. Также пользовате-
ли социальных сетей выразили удив-
ление в том, как министр, выступаю-
щий за права женщин использовала 
предложение, содержащее «расизм, 
вражду к иностранцам, разделение 
между полами и вражду к мусульма-
нам».

К тому же, на сайте change.org соби-
рают подписи и голоса за то, чтобы 
Лоранс Россиньол подала в отставку. 
Президент Франции, Франсуа Олланд 
и премьер-министр Франции, Ману-
эль Валльс, за использование терми-
нов, содержащих расизм, предпримут 
меры, касающихся Россиньол.

Fransa’da Kadın Haklarından Sorum-
lu Bakan Laurence Rossignol ba-

şörtülü Müslüman kadınların, geçmişte 
Amerika’da köleliği destekleyen siyahi-
lere benzetti

Fransa’da Kadın Haklarından Sorumlu 
Bakan Laurence Rossignol’ün başörtüsü 
takmayı tercih eden kadınları, geçmişte 
Amerika’da köleliği destekleyen siyahi-
lere benzetmesi büyük tepki çekti.

Katıldığı televizyon programında dün-
yaca ünlü markaların bu yıl ilk kez te-
settür koleksiyonları ve tesettür mayo-
ları tanıtmasını eleştiren Fransız bakan, 
“Beni en çok etkileyen, bu markaların 
yeni kıyafetlerini sunarken bunları 
masum bir şekilde sunması. Kıyafet ve 
yaşama şekilleri arasında bir bağ vardır. 
Bunlar bilinçli bir şekilde sunularak 
kadın vücudu üzerinde bir kontrol sağ-
lanmaya çalışılıyor. Kadın vücudunun 
kapatılmaya çalışılması beni şoke edi-
yor.” dedi.

Kadınların baskıyla tesettür giyime 
yöneldiğini iddia eden Rossignol’e prog-
ram sunucusunun, “bazı kadınların bu 
giysileri giymeyi özgürce seçtiklerini 

Yunanistan Dışişleri Bakanlığın-
dan yapılan açıklama da 250 bin 

euro’luk yatırım yapabilecek göçmen-
lere vatandaşlık vereceklerini söyledi-
ler.

Türkiye’nin insani tutumu tüm AB 
için örnek olmalıdır.

Türkiye’nin 2.2 milyon sığınmacıya 
hiçbir dini ve etnik köken ayrımı gö-
zetmeksizin kapılarını açarken Yuna-
nistan Dışişleri Bakanlığından yapılan 
açıklama da 250 bin euro’luk yatırım 
yapabilecek göçmenlere vatandaşlık 
vereceklerini söylediler.

Yunanistan’da kalabilmeleri için 
imtiyazlı muamele uygulanaca

Yunanistan Dışişleri Bakan Yardımcısı 
Dimitris Mardas, ülkedeki mülteci 
ve göçmenlerin maddi durumlarını 
inceleyeceklerini söyleyerek “250 bin 
euro yatırım yapma gücü olanlara, 
Yunanistan’da kalabilmeleri için imti-
yazlı muamele uygulanacak” dedi.

Bu arada, Avrupa’ya gidebilmeleri için 
sınırların açılacağı umuduyla hafta-
lardır son derece kötü yaşam şartları 
altında bekleyen 11 bin mülteci ve 
göçmenin yaşadığı Yunanistan-Ma-
kedonya sınırı yakınındaki İdomeni 
kasabasında hareketli saatler yaşandı. 
“Sınırlar açılacak” söylentisi üzerine 
bin 500’den fazla mülteci, birkaç ki-
lometre ötede bulunan Makedonya 
sınırına doğru yürümek için toplandı. 
Bunun üzerine Yunan polisi, megafon-
larla sınırın açılmasının söz konusu 
olmadığını ilan ederek göçmenleri cay-
dırmaya çalıştı. Geçen 14 Mart’ta bin-
den fazla göçmen, tel örgü bulunma-
yan bölgeden Makedonya’ya geçmiş, 
yakalanarak aynı gün Yunanistan’a 
iade edilmişti.

Министерство иностранных 
дел объявляет о выдаче 

беженцам гражданства, если она 
вложат 250 тыс. евро. 

Гуманность Турции должно 
послужить примером для всего 
ЕС. 
В то время, как Турция откры-
вают свои двери 2,2 млн. бежен-
цам, не разделяя на этническое 
происхождение, религию и расу. 
МИД Греции же объявляет о 
выдаче гражданства тому, кто 
вложит 250 тыс. евро. 

Применение льготного режима, 
чтобы жить в Греции

Заместитель министра 
иностранных дел Греции 
Димитрис Мардас, заявив, что 
они будут изучать финансовое 
положение беженцев и мигрантов 
в стране: «Для тех, кто имеет воз-
можность вложить 250 тыс. евро, 
будет применен льготный режим, 
чтобы жить в Греции».  
К тому же, чтобы пройти в Европу 
с надеждой об открытии границ, 
11 тыс. беженцев и переселенцев 
переживали худшие условия 
жизни, далее в г. Идомени, близ 
границ Греция-Македония, на-
чались часы движения. 1500 
беженцев, со словами «Границы 
откроются», собрались идти в 
сторону Македонии несколько 
километров. Полиция Греции, 
крича в мегафоны о том, что об 
открытии границ и речи быть не 
может, начало отпугивать пере-
селенцев. В прошедшее 14-марта 
более тысячи переселенцев прош-
ли в Македонию, через места, где 
отсутствовала проволочная сетка, 
поймавшись были возвращены в 
Грецию.

Французский Министр по правам 
женщин, Лоранс Россиньол, сравнила 
мусульманок в хиджабах с неграми, 
рабство которых поддерживалось в 
Америке.   
Французский Министр по правам 
женщин, Лоранс Россиньол, подвер-
глась яростной критике за сравнение 
мусульманок в хиджабах с «неграми», 
рабство которых поддерживалось в 
Америке.

Участвующая на телевизионном по-
казе коллекции исламской одежды и 
купальников, французский министр, 
раскритиковала таким образом: «На 
меня повлияло то, что эти марки 
представляют одежду и покрыва-
ют невинностью. Существует связь 
между тем, как человек живет и 
одевается. Сознательно еще то, что 
над телом женщины осуществляется 
некий контроль. Меня шокирует тот 
факт, что тело женщины пытаются 
закрыть».

Убежденная в принуждении жен-
щин одевать хиджабы, Россиньол, 
ответила на слова ведущего «некото-
рые женщины сами делают выбор в 
пользу хиджабов»: «Да. Конечно же 
некоторые женщины выбирают хид-

FRANSIZ BAKAN’DAN MÜSLÜMAN 
KADINLARA KÖLE BENZETMESİ

АНАЛОГИЯ МЕЖДУ 
МУСУЛЬМАНСКИМИ 
ЖЕНЩИНАМИ 
И РАБАМИ, 
ПРИВЕДЕННАЯ 
ФРАНЦУЗКИМ 
МИНИСТРОМ

Türkiye İnsanlar 
Ölmesin Diye 
Sınırları Açarken… 
Yunanistan Sadece 
Zengin Göçmenlere 
Vatandaşlık 
Veriyor….

В то время, как 
Турция с целью 
предотвращения 
вымирания людей, 
открывает свои 
границы… Греция 
же дает гражданство 
богатым 
переселенцам…
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ile menmun etmektedir.  Yapmış olduğu-
nuz insan odaklı çalışmalardan ötürü bu 
plaketi taktim etmek istiyoruz dedi..

Hamdi Kesgin;  Amacımız en kutsal 
varlık olan insana, yani insanları-
mıza layıkıyla hizmet etmektir.

Ankara Büyükşehir Belediye Meclis 
Üyesi Hamdi Kesgin; Elbette bulundu-
ğum bu konumun hakkını vermek zo-
rundayım aksi halde vebali var. Benim 
ve arkadaşlarımızın örnek aldığı değerli 
büyüğüm başkanım Mekih Gökçek bey-
fendidir. Kendisinden aldığımız güçle 

сов нашей столицы и нашего народа, 
что нас очень радует. За труды, на-
правленные во имя человечества, мы 
хотим вручить Вам эту плакетку.. 
Хамди Кесгин: «Наша цель – служе-
ние святому созданию, то есть чело-
вечеству”.

Член совета Мэрии г. Анкара Хам-
ди Кесгин отметил: «Конечно же я 
должен отдавать должное своему 
положению, иначе меня не покинет 
чувство долга. Господин Мелих Гёк-
чек является примером для меня и 
моих друзей. Беря у него силы, мы 

halkımıza hizmet ediyoruz. Beni ziyare-
tiniz ve layık görmüş olduğunuz plaket-
ten dolayı teşekkür ederim.

Başkent Platformunun misyonu olan “ 
İnsanı Yaşat ki Devlet Yaşasın “  anla-
yışına sizlerin ve bizlerinde  bu misyon 
çerçevesin de hizmet etmemiz bizleri 
ortak nokta da buluşturuyor. Amacımız 
insan; insanlara layıkıyla hizmet etmek. 
Umudumuz çıktığımız bu yolda her 
daim başarılı olmak dedi…

Daha sonra plaket törenine geçilerek 
fotoğraf çekildi.

служим своему народу. Благодарю 
вас за визит и за то, что вручили эту 
плакетку. 

Философия Столичной платформы 
«Дай жизнь человеку, чтобы жила 
страна» будет нашей с вами точкой 
соприкосновения, исходя из кото-
рого мы будем действовать вместе 
для народа. Нашей целью является 
человек, человечеству мы и будем 
служить…

Позже перешли к церемонии вруче-
ния плакетки и сделано фото.

desinde, mahallesinde ve köylerinde, 
ülkemizin her karış toprağında yaşa-
yan insanları ve tüm dünya insanla-
rını kucaklayan, din, dil ırk, mezhep, 
siyasi düşünce ayrımı yapmaksızın, 
insanı sadece insan olarak gören 
ve değer veren sivil bir inisiyatiftir. 
Bütün Sivil İnisiyatif oluşumu, sivil 
toplum faaliyetlerinin etkinleştiril-
mesi çerçevesinde ülkemiz ve dünya 
insanlarını sivil inisiyatif bilinci ile 
bütünleştirmeyi, bu bilinç ve şuurla 
organize olarak gönülleri buluştur-
mayı öncelik olarak kabul etmiştir. 
Öğrencilerin, çalışanların, kadınların 
erkeklerin, yaşlıların, gençlerin vel-
hasıl tüm insanlığın sivil toplum ku-
ruluşları nezdinde hareket etmesinin 
gerekliliğini, sorunların paylaşımını 
ve mevcut problemlerin ortak akıl ile 
çözümünü hedeflemektedir.

Melih Gökçek beyfendinin Ankara’ya 
yapmiş olduğu hizmetler bizlerin ve 
Avrupa’nin dikkatinden kaçmamiştir. 
Hatta Sayin Gökçek Avrupanin en saygın 
şehir ödülünü alarak bunu kanıtlamış-
tır. Hizmetlerin sizde vücut bulması ve 
misyonumuz çerçevesinde, sizin de baş-
kentimize ve insanlarımıza yapmış oldu-
ğunuz hizmet ve çalışmalar bizi ziyadesi 

Все гражданско-инициативное фор-
мирование является инициативой, 
которое в 81-области, в городах, се-
лах, регионах, поселках Турции от-
носясь ко всем людям одинаково, не 
разделяя на расы, вероисповедания, 
менталитет, столпы религии, язык, 
нацию, помогает уживаться вместе, 
которое видит в человеке только че-
ловека. Все формирование граждан-
ской инициативы осуществляется в 
рамках деятельности гражданского 
общества в Турции, дает возмож-
ность людям интегрироваться в 
мировое сознание гражданской ини-
циативы, и действовать слаженно 
и организованно с этим сознанием, 
это было приоритетной нашей зада-
чей. Студенты, рабочие, женщины, 
мужчины, пожилые, молодые, коро-
че говоря, все человечество должно 
иметь возможность при появлении 
какой-либо проблемы, трудности, 
делиться ими и с помощью общест-
венности решить.

Труды Мелиха Гёкчек, сделанные 
для Анкары не может не привлечь 
внимание  нас и всей Европы. Более 
того, уважаемый Гёкчек получил 
самую высшую в Европе награду за 
службу городу. Труды, направленные 
на воплощение нашей миссии, вы 
так же действуете в рамках интере-

ANKARA ( Sivil İnisiyatif)- Bütün 
Sivil İnisiyatif oluşumu başkanı 

İdris Ortakaya, kuruluşumuzda örnek 
aldığımız beraberinde etkilendiğimiz, 
Başkent Platformu her zaman ilham 
kaynağımız oldu. Başkent platfor-
munun misyonu olan “insanı yaşat ki 
devlet yaşasın” anlayışı beni ve kurucu 
arkadaşlarımızı çok etkilemiştir ve 
böylece Bütün Sivil İnisiyatif Oluşumu 
insan odaklı bir sivil toplum kuruluşu 
olarak çıktığımız bu yolda  “hizmette 
önceliğimiz birlik ve beraberlik üzerine” 
oldu dedi. 

İnsanı Sadece İnsan Olarak Gören 
ve Değer Veren Sivil Bir İnisiyatifiz.

Bütün Sivil İnisiyatif oluşumu, 
Türkiye’nin 81 İlinde, ilçesinde, bel-

АНКАРА (Гражданская Иници-
атива) - Глава формирования 

“Гражданская Инициатива», Идрис 
Ортакая говорит: «Столичная плат-
форма, с которой берет пример наша 
организация и вместе работает с 
ней, всегда будет для нас источни-
ком вдохновения. Миссия столич-
ной платформы «Дай жизнь челове-
ку, чтобы страна жила» впечатлила 
меня и моих коллег, что можно счи-
тать, как организация гражданских 
обществ, мы всем издательством 
«Гражданская Инициатива» присое-
диняемся к работе столичной плат-
формы, направленной на интересы 
человечества, которое приведет нас 
к «службе, которая послужит един-
ству и сплоченности нации».

Мы являемся гражданской инициа-
тивой, которое относится к челове-
ку, как к человеку.

Bütün Sivil İnisiyatif Oluşumundan Bu Yıl ki Hizmet Ödülü 
Büyükşehir Belediyesi Meclis Üyesi Hamdi Kesgin’e… 

От всего создания «Гражданская Инициатива» награду в этом году 
получает член совета Мэрии г. Анкара Хамди Кесгин…

Bütün Sivil İnisiyatif 
oluşumu başkanı İdris 
Ortakaya ve yönetim kurulu 
üyeleri, Ankara Büyükşehir 
Belediyesi Meclis Üyesi 
Hamdi Kesgin’i makamında 
ziyaret ederek, hizmet ödül 
plaketi taktim etti.

Глава создания «Гражданская 
Инициатива», Идрис 
Ортакая и члены совета 
директоров, навестили 
члена совета мэрии г. 
Анкара, Хамди Кесгина, 
вручив  плакетку 
благодарности за труды. 
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Ankara (Sivil İnisiyatif) –  Önder Vakfı 
Başkanı S. Said Vargün’ü vakıfta ziyaret 

eden Kırgızistan-Türkiye Fahri Konsolosu 
Dr. Mustafa Kurt ve beraberindeki heyet, 
Kurt’un Kırgızistan’dan getirmiş olduğu Kır-
gızların ata babalarına ait mirası milli kıyafeti 
çapan ve kalpak giydirdi.  

Vakıf başkanı Vargün, Kurt’a ziyaretinden 
dolayı memnuniyetini ifade ederek bugün 
burada bu ziyaretin ahde vefa açısından çok 
önem arz ettiğini belirterek bu ziyareti an-
lamlı bulduğunu söyledi.

Vargün, daha sonra Kurt ve beraberindeki 
heyete Vakfını ve yapmış oldukları hizmetler 
hakkında bilgi verdi.

Satılmış Said Vargün, “Hiçbir karşılık ve 
menfaat beklemeksizin sadece insana 
insan olduğu için hep insan yetiştirme 
gayretinde oldum.”

Satılmış Said Vargün, 1971 yılında  Anka-
ra İlahiyat Fakültesinden mezun olduğum 
günden bu yana hiçbir karşılık ve menfaat 
beklemeksizin sadece insana insan olduğu 
için hep insan yetiştirme gayretinde oldum. 
Öğretmenlik yaptığım dönemlerde öğrenciler 
başta olmak üzere daha sonra Altındağ ve 
çevre bölgesindeki öğrencileri sadece ahlaki 
değil beşeri özelliklerini de geliştirmeleri top-
luma, ülkesine faydalı evlatlar olmaları için 
gelimden geldiğince onları yetiştirmeye çalış-
tım. Daha sonra faaliyetler büyüdükçe 1988 
yılında Önder İlim Kültür ve Sosyal Hizmet 
Vakfını kurarak arkadaşlarımızla çalışmaları-

mıza bu çatı altında devam ettik. Siz değerli 
dostlarıma vakfımızın şuan ki çalışmalarını 
anlatmak isterim. 

Önder İlim Kültür ve Sosyal Hizmet Vakfı, 10 
Şubat 1988 tarihinde 12 mütevelli üyesi ile 
Battalgazi Mah. Selçuk Cad. No:152 Ankara 
adresinde kurulmuş, 1989 yılında Vakfımı-
zın ilk kütüphanesi,1992 yılında Battalgazi 
mahallesinde 2. kütüphanesi kurulmuştur. 
1993 yılında 60 kişi kapasiteli Önder Çıraklık 
Merkezi kurulmuştur. 2003 senesinde Önder 
Vakfı Spor Lokali açılmıştır. Şu an Vakıf Mer-
kezi, Kütüphanemiz ve Gençlik Merkeziyle 
Önder Mahallesi Selçuk Caddesi No:4/4-6 
adresinde en verimli şekliyle hizmetine de-
vam etmektedir.

Vakıf, Milli ve ahlaki değerimize bağlı insan 
yetiştirmek gayesi ile toplumun yaşam, du-
yarlılık, eğitim, sorumluluk, hizmet bilincini 
ve kalitesini yükseltecek kişilerle, hayati, 
iktisadi ve içtimai ihtiyaçları karşılayıp aralar-
daki birlik ve beraberliği temin edici her türlü 
faaliyette bulunmak. Sosyal hizmet ihtiyaç 
gurupları olan kadın, çocuk, genç , yaşlı ve 
özürlülerin mutluluğunu daima göz önünde 
tutarak hareket etmek. Bunu sağlamak için 
insana yatırım yapmak. Üyelerin ve Sosyal 
Hizmet ihtiyaç guruplarının ihtiyaçlarını  kar-
şılamak. Bu doğrultuda her türlü yeniliğe açık 
olmak, yeni projeler üretmektedir.

Vakfımız imkânlarına göre talebelere karşı-
lıksız burs ve kredi temin eder.Fakir, yoksul, 
acil hasta, ihtiyar ve kimsesiz olanlara her 
yönüyle muhtaç durumda olanlara, ölüm, do-
ğum, sünnet, evlenme, tahsil, hastalık, kaza, 
deprem, afet ve benzeri çeşitli olaylardan 
meydana gelen ihtiyaçlara imkân nispetinde 
ayni ve nakdi yardımda bulunur. Kütüphane 
ve internet tesis eder.

Önder Vakfı Kütüphanesi 15.000 adet kitap 
ile 200 m²  bir alan içinde hizmetini  devam 
ettirmektedir. 1989 yılından beri kütüphane-
cilik hizmetini aralıksız devam ettirmektedir.. 
İlköğretim ve ortaöğretim alanında benzeri 
bulunmaya kütüphanemiz yaklaşık olarak on 
ilköğretim ve beş ortaöğretimin merkezinde 
bulunup bu okullara maksimum şekilde fay-
dalı olmaktadır.

12 bilgisayarlı internet hizmeti ile destekle-

ÖNDER VAKFINA ANLAMLI ZİYARET 
Başkent Platformu Genel Başkanı ve Kırgızistan-Türkiye Fahri Konsolosu Dr. Mustafa Kurt, 
Önder Vakfı Başkanı  S.Said Vargün’e ziyaret.

tek tek ilgilenmeniz ve bu sayı ki dergimize 
desteklerinden dolayı size teşekkürlerimizi 
sunuyoruz ve bugün burada sizi misafir 
etmekten mutluluk duyuyoruz dedi. 
 
Dr. Mustafa Kurt, “ Türkiye’yi ve Türk 
halkını, Kırgızistan’ı ve Kırgız halkını 
çok iyi tanınmalı “

Kırgızistan Fahri Konsolosu Dr. Mustafa 
Kurt da memnuniyeti ifade ederek; sizlerle 
hepimizin ortak amacı özellikle Türki-
ye’deki vatandaşlarımız Kırgızistan’ı ve 
Kırgız halkını çok iyi tanımalı aynı şekilde 
Kırgızistan vatandaşlarının da Türkiye’yi 
ve Türk halkını iyi tanımalı. Tarihimiz bir 
dilimiz bir dinimiz bir. Kırgızistan’ın ve 
Türkiye’nin çok eski ve derin tarihi var, çok 
güzel kültürümüz var. Devlet yöneticileri, 
siyaset adamları, akademisyenler bunları 
biliyor ama her iki ülke halkları da bilmeli 
hatta dünya bilmeli ve bu güzel tarihten 
kültürden tüm insanlık beslenmeli dedi.

Ankara (Sivil İnisiyatif) –  Kırgızistan 
Dostluk ve Kültür Dernek üyeleri Fahri 

Konsolosu KURT a aylık yayınlamış olduk-
ları  kültür ve edebiyat derginin hedeflerini 
anlattılar ve desteklerinden dolayıda teşek-
kür ettiler..

Dernek temsilcileri ve aynı zaman da kül-
tür ve edebiyat dergisinin editörü Abdra-
sul Isakov ve danışma kurulu üyesi Eldar 
Orozaliyev; hem dernek olarak hem de 
yayınladığımız dergi ile Türkiye de Kırgız-
ların kültürünü, tarihini, dilini, gelenek ve 
göreneklerini burada yapmış  olduğumuz 
etkinlik ve faaliyetleri anlatarak daha çok 
kitlelere kendimizi anlatmaya ve sesimizi 
duyurmaya çalışıyoruz. Bu sayede Türkiye- 
Kırgızistan arasındaki kültürel, siyasi ve 
ekonomik alanlar da  köprü olmaya çalış-
maktayız.

 Ayrıca siz değerli konsolosumuzu da Kır-
gızistan ve burada bulunan Kırgızlar için 
göstermiş olduğunuz çalışmalar, bizlerle 

Kırgızistan Dostluk ve Kültür Derneği, Kırgızistan-Türkiye Fahri Konsolosu 
Dr. Mustafa Kurt’u Dernek Genel Merkezinde Misafir Ettiler… 

nen kütüphanemizle öğrenciler istediği araş-
tırmayı ve ödevi kolayca bulabilmektedir. 
Printer (Yazıcı) imkanı ile internetten ve bil-
gisayar üzerinden, fotokopi imkanı ile kitap-
lardan bilgi edinilmeyi kolaylaştırmıştır. 
Eğitimi ve öğretimi destekleme maksatlı öğ-
rencilere burs, kurs verilmektedir. Bölgemiz-
de bulunan yabancı uyruklu yetişkin kişilere 
dil kursu, mesleki edindirme kursları (terzi-
lik, kuaförlük) tertip edilmektedir. 
Bölgemizde bulunan yabancı uyruklu ilko-
kul seviyesindeki öğrencilere ilkokul eğitimi 
verilmektedir. Bunlara öncelikle dil öğretimi 
verilerek topluma adaptasyonu sağlanmakta 
ve örgün eğitimlerine devam ettirilmektedir. 
Her öğretim yılı başında kırtasiye yardımları 
yapılmakta, muhtaç olan öğrencileri giydirme 
devam edilmektedir. 
İlköğretim ve orta öğretim öğrencilerin kişi-
sel, psikolojik ve sosyal gelişimi için yaz tatili 
döneminde “yaz okulu” kış döneminde «kış 
okulu» düzenlenmektedir. 
Ayrıca şehir içi ve şehir dışı geziler, piknikler, 
seminerler, programlar tertip etmektedir.

Vakfımızın bulunduğu bölge itibari ile gece-
kondu bölgesi olması ve ihtiyaç sahibi ailenin 
çok olması hasebiyle yardıma muhtaç ailesi 
çok fazladır. Özellikle son dönemlerde böl-
gemize yurt dışından gelen Somalili, Suriyeli 
ve Iraklı muhacirlerin bölgemizde  (30.000 
kişi) ikamet etme mecburiyetinden dolayı bu 
ihtiyaç sahibi ailelere kış döneminde kömür, 
odun, soba, battaniye gibi kışa yönelik yar-
dımlar yapılmaktadır.

Temel  ihtiyaçlarını karşılamak üzere günlük 
150 aileye , aylık 3000 aileye yiyecek yardımı, 
kıyafet, elbise, ayakkabı, halı, mutfak gereçle-
ri  vb. yardımlar yapılmaktadır. 
Hastalara ilaç yardımı, öğrencilere kırtasiye 
yardımı yapılarak desteklenmektedir. 
Ayrıca ihtiyaç sahiplerine nakdi yardım ve 
gıda çeki ile iktisadi olarak yardım edilmekte-
dir. dedi.

Kurt; Başkent Platformunun misyonu 
olan  “İnsanı yaşat ki devlet yaşasın” 
anlayışı bizim için kutsaldır.

Başkent Platformu Genel Başkanı ve Kırgı-
zistan-Türkiye Fahri Konsolosu Dr. Mustafa 
Kurt, Başkent Platformunun misyonu olan  
“İnsanı yaşat ki devlet yaşasın” anlayışı bi-
zim için kutsaldır. Çünkü bu anlayış insan 
da vücut bulur ve böylelikle devletin  sosyal 
ekonomik, kültürel, yani her anlamda seviye-
sinin yükseleceğine inanıyoruz. Sivil toplum 
kuruluşları bu anlayışla  hizmet ederek atala-
rımızın vakıf anlayışına böylelikle sahip çık-
mış olurlar. Biz bu anlayışın da Sivil Toplum 
Kuruluşların da yeniden vücut bulması için 9 
yıldır çaba gösteriyor ve çalışıyoruz. 
Önder Vakfı ve onun başkanı S.Sait Vargün 
Hocam yıllarca ülkemizde ve bölgemizde  
insanlara yapmış olduğu hizmetlerine şahi-
tiz.  hizmetlerden dolayı Sayın Başkanıma  
şükranlarımı sunuyorum. Daha önce misyo-
numuz çerçevesin de marifet iltifata tabidir 
anlayışından hareketle vakıf başkanımıza 
insan odaklı hizmetlerinden dolayı onur pla-
keti taktim etmiştik dedi.

Kırgızistan Dostluk ve Kültür Derneği, Kırgızistan-Türkiye Fahri 
Konsolosu Dr. Mustafa Kurt’u Dernek Genel Merkezinde Misafir 
Ettiler… 
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Анкара (Гражданская инициатива) - На 
встрече руководителя фонда лидеров 

С. Саида Варгуна и почетного консула 
Доктора Мустафы Курта с делегацией, ру-
ководителю фонда С. Саиду Варгуну была 
надета национальная одежда Кыргызстана, 
наследие предков «чапан» и головной убор 
«калпак».  

Руководитель фонда Варгун выразил бла-
годарность по поводу визита и отметил 
важность визита, касательно поставок.

Позже Варгул коротко рассказал консулу и 
делегации о деятельности фонда.

Сатылмыш Саид Варгун: «Я всегда прила-
гал усилия воспитать в себе человека, не 
ожидая вознаграждения и выгоды, так как 
человек должен оставаться человеком”.

В 1971 году после окончания факультета 
теологии, а Университете Анкара и по сей 
день я всегда прилагал усилия воспитать в 
себе человека, не ожидая вознаграждения 
и выгоды, так как человек должен оста-
ваться человеком. Во время моего препо-
давания студентам я старался не только 
смотреть за ними, но и после в Алтындаа 
прививал не только нравственные, но и 
развивал их человеческие качества, что бы 
они стали полезными своей стране. Нем-
ного позже после увеличения нашей дея-
тельности в 1988 году мы построили фонд 
Лидеров науки и культуры и фонд Соци-
альных услуг и продолжаем работать с 
нашими друзьями по сей день. Вам дорогие 
друзья хотел бы рассказать о нынешних 
работах нашего фонда.

Фонд Лидеров науки и культуры и социаль-
ных услуг был построен в Анкаре 1988 году 
10 февраля 12 учредителями в Батталгазий-
ском квартале, на улице Сельчук, № 152. 1989 
году построена первая библиотека нашего 
фонда, 1992 году в квартале Батталгази была 
построена вторая библиотека. 1993 году был 
построен 60 местный центр для начинающих 
Лидеров. В настоящее время главный фонд 
, библиотека и молодежный центр открыт и 
активно служит по адресу квартал Ондер, 
улица №4/4-6.

Фонд направлен на развитие человека по 
национальным и нравственным устоям, 
социальной жизни, сочувствию к окружа-
ющим; образование, повышение осведом-
ленности и ответственность за качество 
услуг, жизненные, экономические, а также 
деятельность по удовлетворению необхо-
димых потребностей, взаимоотношению, к 
единству и к солидарности между людьми. 
Социальная служба всегда готова помочь 
группам потребителей, нуждающихся в по-
мощи: женщинам, детям, подросткам, пре-
старелым и инвалидам. Для обеспечения 
проектов нужны инвестиции. Для удовлет-
ворения нужд членов и социальных групп. 
И поэтому мы должны быть открытыми 
для всех видов инноваций и разрабатывать 
новые проекты.

Мы готовы предоставить помощь бедным, 
тяжело больным, сиротам и людям, кото-
рые нуждаются в помощи: при рождении 
ребенка, при чьей-либо смерти, обрезании, 
свадьбе, при получении образования, при 
несчастных случаях, землетрясении и мно-
гих других происшествиях. Также люди 
могут воспользоваться интернет ресурса-
ми и библиотекой.

В библиотеке фонда Лидеров имеются бо-
лее 15000 книг расположенный на 200м2. С 
1989 года библиотека непрерывно продол-
жает служить народу...

Так же наши библиотеки находятся в 
начальных и средних школах примерно 
10 библиотек в начальных школах и 5 в 
средних школах. Они приносят максимум 
пользы учебным заведениям.

Двенадцати компьютерная библиотека 
служит хорошим помощником в учебе сту-
дентов. 

Printer служит огромным помощником для 
копирования и получения информации с 
компьютера , книги или интернета.

Целью курсов и стипендий служит образо-
вание и учение студентов.

Для иностранных людей в нашем регионе 
мы предоставляем языковые курсы и про-

фессиональные курсы (по пошиву одежды 
и парикмахерским услугам). Для детей с 
начальным уровнем образования в нашем 
регионе мы предоставляем курсы началь-
ного образования. Им мы можем предо-
ставить курсы иностранных языков для их  
наилучшей адаптации.

Каждый новый учебный год мы помогаем с 
канцелярскими товарами, а нуждающимся 
школьной формой.

Для учащихся начальных и средних школ 
мы устраиваем в летний период «летний 
лагерь», в зимний период «зимний лагерь», 
направленные на личностный, психологи-
ческий и социальный рост.

В особенности мы устраиваем походы, 
пикники, семинары внутри города и за его 
пределами.

Так как место расположения нашего фи-
лиала-трущобы и людей, нуждающихся в 
помощи, малообеспеченных семей и эмиг-
рантов очень много, люди нуждаются в по-
мощи, в особенности с проживанием они 
нуждаются в угле, печке и теплых одеял.

Для удовлетворения основных потребно-
стей ежедневного потребления предостав-
лено 150 семьям вдень, 3000 семьям в ме-

сяц: продовольственная помощь, одежда, 
обувь ковры, кухонные принадлежности и 
т.п.

Больным предоставляются лекарства уча-
щимся канцелярские товары и т.п. Кроме 
того нуждающимся оказывается денежная 
и продовольственная помощь.

Курт «мы должны поднять народ, что бы 
государство поднялось» заявил, что это 
очень важно для нас.

Председатель платформы капитала и по-
четный консул Кыргызстана и Турции До-
ктор Мустафа Курт «мы должны поднять 
народ, что бы государство поднялось» 
заявил, что это очень важно для нас. Мы 
верим, что понятия в человеке и в его теле 
будут расти и в социальной, и в культур-
ной и в экономических сферах. Мы увере-
ны, что предки бы одобрили деятельность 
неправительственных организаций. Мы 
уже в течении 9 лет работаем над новым 
воплощением неправительственных орга-
низаций. Мы свидетели того, как прези-
дент фонда лидеров С. Саид Варгун уже в 
течении многих лет помогал народу, как в 
стране, так и на областях.

ВАЖНЫЙ ВИЗИТ В 
ФОНД ЛИДЕРОВ
Глава столичной платформы и почетный консул Кыргызстана 
в Анкаре др. Мустафа Курт с визитом в фонд лидеров к С. 
Саиду Варгуну.  

нашего журнала. Мы очень рады видеть 
Вас сегодня тут».

Др. Мустафа Курт: «Турция и турецкий 
должны быть знакомы с Кыргызстаном и 
кыргызским народом.

Почетный консул Кыргызстана в Анкаре, 
Др. Мустафа Курт, выразив также свою 
радость встрече, отметил: « Наш общий 
интерес заключается в том, чтобы 
познакомить Турцию и ее граждан с 
Кыргызстаном и кыргызским народом, а 
также Кыргызстан и кыргызских граждан с 
Турцией и турецким народом. У нас общая 
история, один язык, одна религия. У Кыр-
гызстана и Турции есть глубокая и богатая 
история, и очень прекрасная культура. 
Лидеры,  политики и академики обеих 
стран знают это, однако нужно довести и 
до народа этих двух стран, до всего мира. 
Все человечество должно знать об этой 
прекрасной истории и культуре».

Анкара (Гражданская Инициатива) – 
Члены Общества Дружбы и Культуры 

Кыргызстана рассказали почетному 
консулу Курту о цели выхода ежемесячного 
журнала, а также поблагодарили за 
поддержку.

Представители ОДКК и в то же время 
редактор литературно-культурного 
журнала, Абдрасул Исаков и член 
консультативного совета, Эльдар 
Орозалиев: «С помощью ОДКК и, вы-
пускаемого нами, журнала мы хотим 
показать историю, традиции и обычаи, 
культуру, язык кыргызов в Турции, а 
также проводимые мероприятия. А также 
трудимся, наши труды направлены на 
создание культурного, политического  
экономического моста между 
Кыргызстаном и Турцией.

Отдельно хочется выразить благодарность 
Вам, уважаемый консул, за проявленный 
интерес к нам, за помощь кыргызам, жи-
вущих как в Турции, так и в Кыргызстане, 
а также за поддержку в работах выпуска 

Общество Дружбы и Культуры Кыргызстана пригласило Почетного Консула 
Кыргызстана в Анкаре Др. Мустафа Курта в главный офис.

Общество Дружбы и Культуры Кыргызстана пригласило 
Почетного Консула Кыргызстана в Анкаре Др. Мустафа 
Курта в главный офис.
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